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        PROCES-VERBAL 

 privind lucrările şedinţei extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 7 februarie 2022, ora 1500 

Nr. 3  din data de 30.03.2022 

 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 475/03.02.2022, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. 

b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (2) lit.a), art.134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și 

art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii terenului situat în str. Sângerului nr. 23 Sector 

1, București, parte a imobilului în care își desfășoară activitatea Școală Gimnazială nr. 162 

(Grădinița de copii) (K2-370/10.12.2021)   

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private 

(C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

 

2. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii de negociere în vederea cumpărării 

imobilului situat în str. General Berthelot nr. 56-58, Sector 1, București, în vederea desfășurării 

activității Liceului de artă ”Nicolae Tonitza” (K2-005/17.01.2022)   

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de comerţ, prestări servicii către populaţie şi promovarea iniţiativei  private 

(C3); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării proiectului ”Să (ne) 

recunoaștem!”, la nivelul Liceului Teoretic ”Constantin Brâncoveanu”, pentru anul școlar 

2021-2022 (K2-381/15.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului 

Local al Sectorului 1 a Bulevardului Ion Mihalache și a Căii Griviței aflate în proprietatea 

publica a Municipiului București în vederea reabilitării și modernizării (K2-222/26.07.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

5. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 

București pentru cooperarea dintre Sectorul 1 al Municipiului București și Administrația 

Străzilor București, în vederea finanțării și realizării în comun a lucrărilor de interes public 

local referitoare la modernizarea, reconfigurarea, întreținerea și amenajarea/reamenajarea 

spațiilor publice situate pe rețeaua stradală principală din Sectorul 1 (K2-178/02.06.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

6. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 

trecerea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București a 

imobilelor identificate cu IE 221658, IE 242878, IE 262440, IE 206170, precum și a Spațiului 

verde aferent Ateneului Român, imobile aflate în domeniul public al Municipiului București 

(K2-282/22.09.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

7. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

transmite din administrarea Administrației Lacuri, Parcuri și Agrement București în 

administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 a unor aliniamente stradale și spații verzi aflate 

în proprietatea publică a Municipiului București în vederea întreținerii acestora (K2-

287/22.09.2021)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

8. Proiect de hotărâre pentru solicitarea Consiliului General al Municipiului Bucureşti a 

împuternicirii exprese în vederea încheierii unui Protocol de Colaborare între Sectorul 1 al 

Municipiului București și Arhiepiscopia Romano-Catolică București (K2-012/20.01.2022)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării din bugetul local a cheltuielilor aferente cotei 

de contribuție ce revine proprietarilor/asociațiilor de proprietari pentru reabilitarea termică, 

precum și mecanismul de recuperare a sumelor avansate de Sectorul 1 al Municipiului 

București în legătură cu lucrările de reabilitare termică a blocurilor de locuințe incluse în cadrul 

Programului multianual de reabilitare termică a blocurilor de locuințe la nivelul Sectorului 1 

al Municipiului București (K2-251/30.08.2021)   

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

10. Proiect de hotărâre privind ”Planul de acțiuni și lucrări de interes local” pentru anul 2022 ce 

vor fi executate de către beneficiarii de ajutor social, conform Legii nr. 416/2001, cu 

modificările și completările ulterioare (K2-001/14.01.2022)   

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6); 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local 

al Sectorului 1 nr. 37/25.02.2021 privind aprobarea organigramei, statului de funcții, 

numărului de personal și regulamentului de organizare și funcționare ale Poliției Locale Sector 

1 (K2-017/01.02.2022)   

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general centralizat al subdiviziunii 

administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului București  pe anul 2022 (K2-

018/01.02.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

13. DIVERSE: 

D1. Adresa Biroului Executori Judecătorești ACTA NON VERBA înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 2984/17.01.2022, cu referire la dosarul execuțional nr. 1464/2020 

privind pe creditorul Compania Romprest Service SA și pe debitorul Consiliul Local Sectorul 1 al 

Municipiului București; 

D2. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M. 168-2211 din 

19.01.2022 prin care transmite Sentința Civilă nr. 4572/07.07.2021, pronunțată de Tribunalul 

București Secția a II-a CAF, în dosarul 15212/3/2021, având ca părți pe reclamantul Asociația 

pentru Dreptul Urbanismului, iar în calitate de pârâți Primăria Sectorului 1, Subdiviziunea 

Administrativ Teritorială Sectorul 1 și Consiliul Local al Sectorului 1; 

D3. Adresa CET GRIVITA înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

2989/18.01.2022, prin care solicită majorarea capitalului social cu 25.000.000 lei; 
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D4. Adresa Parohiei Dorobanți înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

3542/20.01.2022, prin care solicita sprijin financiar pentru edificare imobil unitate de cult; 

D5. Adresa Curții de Conturi a României înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu 

nr. 3918/21.01.2022, prin care înaintează Decizia nr. 11/17.01.2022 emisă către Compania de 

Investiții si Dezvoltare in Sănătate si Domenii de interes Public-Privat Sector 1 SA, prin care s-au 

dispus măsuri de remediere a abaterilor consemnate în Raportul de control nr. 

62412/Ds.88/17.12.2021; 

D6. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M. 3384-257 din 

25.01.2022, prin care transmite cererea de chemare în judecată înregistrată pe rolul Tribunalului 

București, Secția a II-a Contencios Administrativ și Fiscal cu nr. 31793/3/2021; 

D7. Adresa doamnei Cefălan Daniela Nicoleta înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 3778/21.01.2022, prin care transmite completare la plângerea prealabilă cu privire la 

indemnizația cuvenită pentru zilele de concediu de odihnă neefectuat; 

D8. Adresa doamnei Cefălan Daniela Nicoleta înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 68205/29.12.2021- plângere prealabilă, prin care solicită plata tuturor drepturilor salariale 

datorate pentru activități desfășurate în Comisia de vânzări spații comerciale; 

D9. Adresa doamnei Cefălan Daniela Nicoleta înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 68209/29.12.2021- plângere prealabiă prin care solicită  plata compensării  concediului de 

odihnă neefectuat; 

D10. Adresa Școlii Gimnaziale nr. 6 înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

4085/25.01.2022, prin care solicită sponsorizare reparație sediu din str. Apicultorilor nr. 1; 

D11. Adresa Inspectoratului Școlar al Municipiului București înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 4104/25.01.2022, prin care informează despre concursul pentru 

ocuparea funcțiilor de director și director adjunct în unitățile de învățământ preuniversitar de stat 

și necesitatea prezenței unui reprezentant al Consiliului local al Sectorului 1 în comisia de evaluare 

a probei de interviu, desemnat prin hotărâre de consiliu local; 

D12. Adresa Secretarului General al Sectorului 1 al Municipiului București nr. C11/27.01.2022, 

înregistrată sub nr. 2113/28.01.2022 la Instituția Prefectului Municipiului București, prin care 

solicită punctul de vedere referitor la documentații de urbanism de tip PUD; 

D13. Adresa Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 înregistrată la 

Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 4442/26.01.2022, prin care transmite Raportul de 

activitate pe semestrul II al anului 2021. 



6 
 

D14. Plângerea prealabilă împotriva Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 240/22.12.2021 

privind implementarea sistemului integrat de teleasistență, teleurgență și telemedicină Butonul de 

Panică (”Butonul Roșu”) în regim gratuit, cu tarif social și tarif integral de către Complexul 

Multifuncţional Caraiman, formulată de Emil Bîrsan Andreiță, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București sub nr. 4710/27.01.2022, prin care solicită revocarea/anularea acestei 

hotărâri; 

D15. Adresa doamnei Pascu Adriana înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

4856/27.01.2022, prin care solicită participare la dezbatere propuneri buget anul 2022; 

D16. Adresa doamnei Pascu Adriana înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

4757/27.01.2022, prin care solicită participare la dezbatere propuneri buget anul 2022; 

D17. Adresa Companiei de investitii si dezvoltare in sanatate si domenii de interes public privat 

Sectorul 1 SA, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 5064/28.01.2022, prin 

care transmite raportul de control si Decizia Curtii de Conturi a Romaniei; 

D18. Adresa doamnei Pascu Adriana înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

5013/28.01.2022, prin care solicită participare la dezbatere propuneri buget anul 2022; 

D19. Adresa Liceului Teoretic George Călinescu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 

București cu nr. 4974/28.01.2022, prin care solicită sprijin pentru rezolvarea unor situații urgente; 

D20. Adresa Biroului Executori Judecătorești Acta Non Verba, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 5231/31.01.2022, privind pe creditorul Compania Romprest Service 

S.A. și pe debitorul Consiliul Local al Sectorului 1 al Municipiului București; 

D21. Adresa Inspectoratului Școlar al Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 5393/31.01.2022, cu referire la arondare cresă; 

D22. Adresa Elssa Select Services, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

5292/31.01.2022, prin care transmite notificare referitor la contractul de concesiune nr. 371/2020; 

D23. Adresa domnului Ivan Florin, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

5238/31.01.2022, prin care transmite sesizare referitor la punctele 2 și 3 de pe Ordinea de zi a 

ședinței CLS1 din data de 03.02.2022; 

D24. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 64/31.01.2022, cu referire la petiția domnului Emil Bîrsan, cu privire 

la HCLS1 204/2020, Butonul Roșu; 
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D25. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 66/31.01.2022, prin care transmite plângerea prealabilă a domnului 

Ivan Florin formulată împotriva HCLS1 34/2021, referitor închiriere imobil pentru grădinița 

Goethe; 

 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General 

al Sectorului 1, doamna Lavinia Ionescu, 27 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în 

funcție, dintre care 5 consilieri au fost prezenți online, respectiv doamna Alina-Cristina 

Grigorescu, doamna Raluca-Nicoleta Haliț, doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu, domnul 

Oliver-Leon Păiuși și domnul Remus-Cătălin Șerban. Domnul Ned Vicol a fost prezent online la 

momentul efectuării apelului, după care a  fost prezent fizic.   

         Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat 

în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 03.02.2022, invitaţia la 

şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 

intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 

documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 

document. Convocatorul, înregistrat sub nr. 475/03.02.2022, precum și proiectele de hotărâre puse 

în dezbatere în ședință au  fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe 

site-ul instituţiei.  

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bună ziua și bine ați venit la 

ședința.... O să vă rog să luați loc. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Arman - Primarul Sectorului 1: Bună ziua tuturor!  Vă propun 

să începem. Astăzi să avem din nou pe ordinea de zi proiectul de buget. Este un moment important 

pentru Consiliul Local, în momentul în care se votează bugetul. Am propus niște discuții cu 

grupurile de consilieri. Aștept să avem aceste discuții. Am avut discuții cu aparatul de specialitate 

și cu toate direcțiile din primărie. Ați putut să participați. Dar văd că este… Acum ați venit cu niște 

amendamente. chiar dacă este un pic târziu, mai bine târziu decât niciodată. Le vom analiza. 

Domnul Dinu Gheorghe a comentat deja despre buget… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Doamna Primar, noi nu am început 

ședința încă. Nu știm prezența. Nu știm dacă avem cvorum. Așteptăm Secretarul General să facă 

prezența, după aceea să începem ședința. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Era un cuvânt de bine 

venire… Reiau despre ce spuneam… despre buget, care este proiectul cel mai important pe care îl 

avem astăzi pe ordinea de zi. Văd că lipsesc încă câțiva consilieri. Am încă câteva minute. Deci 
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voiam să-l întreb pe domnul Dinu Gheorghe ce articol și aliniat din lege încalcă propunerea de 

buget… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, nu suntem în 

ședința de consiliu. Și eu, să  știți, și alți colegi pot să ia cuvântul dacă doresc… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Noi este un ședință de consiliu. Îl 

întrebați pe un consilier, neștiind dacă acesta este prezent sau nu, conform legii. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ședința nu a început încă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. Încă nu a început ședința. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Sunteți aici în Consiliul 

Local, în sala de consiliu local din primărie… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ședința începe în momentul în care 

are cvorum. Cvorumul se constată în momentul în care Secretarul General a făcut prezența și 

constată cvorumul ședinței Consiliului Local. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Președinte, văd că 

nu mă lăsați să vorbesc, așa cum ați v-ați făcut un obicei.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna… doamna Primar… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Secretar General, 

vă rog să faceți apelul ca ședința să înceapă. O să-mi termin comentariile un pic mai târziu când o 

să am cuvântul. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 

extraordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București prin Dispoziția 475 

din 3 februarie 2022, cu respectarea procedurilor legale și comunicarea către consilierii locali a 

materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin publicare pe site-ul 

instituției. În conformitate cu prevederile art. 243 alin. (1) lit. j) din Ordonanța de Urgență  a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, am se efectuez acum apelul nominal al 

consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum urmează: Domnul Bârgău Marian-Aurelian! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina! 

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-

Daniel! 
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Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-

Constantin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu! 

Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-

Nicolae! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-

Cristina din online! Doamna Grigorescu! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent! M-auziți? 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Da! Doamna Halaț Iulia-

Luminița!  

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta! 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezentă! Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana! 

Doamna Oana Iacob: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea! 

Domnul Florea Iordan: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-

Georgian! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-

Cristian! 

Domnul Adrian-Cristian Nicolescu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan! 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver-Leon! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimarul Sectorului 1 (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela! 

Doamna Daniela Popa: Prezentă! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-

Eugenia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezentă! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-

Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-

Adrian! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned! 

Domnul Ned Vicol (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumesc. Având în vedere 

prezența unui număr de 27 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, 

constat îndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgențăa Guvernului nr.57/2019 privind 

Codul administrativ cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe. 

Din motive tehnice, având în vedere durata dezbaterilor procesele-verbale ale ședințelor 

desfășurate în 20 ianuarie 2022 și 3 februarie 2022 sunt în faza de elaborare, nu au fost încă 
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finalizate și  vă vor fi propuse spre aprobare la ședința următoare. Domnule Președinte, vă predau 

lucrările ședinței. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc frumos, doamna 

Secretar General! Bună ziua, dragi colegi, doamna Primar! O să începem prin o asculta pe doamna 

Pascu de la Grupul de Inițiativă Civică Sala Palatului. Dânsa a venit și data trecută și, din păcate, 

n-a avut șansa să ne vorbească despre propunerile dumneaei. O ascultăm pe dânsa, după aceea 

avem câteva interpelări din partea consilierilor și după aceea mergem către ordinea de zi. Vă 

rugăm, doamna Pascu! 

Doamna Pascu: Bună ziua. Eu am venit să susțin, în primul rând, proiectul de preluare de către 

Primăria Sectorului 1 a întreținerii parcului, spațiului verde care există în jurul Sălii Palatului. 

Primăria Generală niciodată nu a avut bani pentru acest parc și sperăm că dacă va fi în 

administrarea Primăriei Sectorului 1 vor sta mult mai bine lucrurile. De asemenea, noi am mai 

încercat să luăm legătura cu ADP Sectorul 1 să încercăm să preluăm noi, să îngrijim spațiile de 

lângă blocuri, dar deocamdată nu știm dacă avem puterea financiară să facem acest lucru. Am 

înțeles că anul trecut nu a avut buget ADP-ul și acum arată deplorabil aceste spații, dar sperăm că 

anul acesta se va reglementa acest lucru. Am mai făcut o solicitare pentru ca Primăria Sectorului 

1 să preia WC-urile publice, acelea cu autocurățare care există în sectorul 1. Deci în acest moment 

din 100 de toalete publice, Primăria Generală a spus că își permite să întrețină numai 18 dintre ele, 

iar, noi, grupul nostru, consideră că este o dovadă de civilizație ca aceste grupuri, care unele dintre 

ele există, dar nu funcționează, să funcționeze și să mai fie montate unele în spațiile în care este 

necesar acest lucru. De exemplu, între Universitate și, să zic, Piața Charles de Gaulle există unul  

în dreptul fostului magazin Eva, care nu funcționează pentru că nu a fost plătit și mai există unul, 

undeva pe la Piața Victoriei care nici acela nu funcționează pentru că nu a fost plătit. Deci dacă 

Primăria Sectorului 1 ar putea să treacă în bugetul pentru anul acesta acest lucru ar fi foarte bine. 

Am înțeles că mai multe primării de sector au reușit să facă acest lucru. O altă problemă a noastră 

este faptul că cetățenii care anul acesta au plătit 600 de lei pe un loc de parcare se întreabă ce se 

va întâmpla cu acești bani. Ei ar dori ca acești bani să fie folosiți măcar să se construiască mai 

multe parcări. Deci există un spațiu liber între Strada Budișteanu și Calea Griviței pe care ar putea 

să se construiască o parcare supraterană și să fie învelită cu iederă. Pe urmă există… știu că în 

pasajul de la Piața Victoriei există posibilitatea…  există spațiile pentru a se face o parcare 

subterană, așa cum este la Piața Obor, de exemplu. Și mai există în spate, la Gara de Nord, între 

blocuri, există tot așa un spațiu care este privat, dar acum, nu știu, poate găsiți o soluție, pe care să 

se construiască iarăși niște spații de parcare. Și ne mai interesează reorganizarea care,  nu știu, nu 

a avut încă loc sau nu știu ce se întâmplă între Caraiman și Direcția de Asistență Socială și Protecția 

Copilului, pentru Proiectul ”Ajutor la domiciliu pentru persoane vârstnice”. Deci acolo, acest 

serviciu există și este făcut de către Caraiman. Nu are personal suficient și ei au posibilitatea să 

organizeze niște cursuri, dar se pare că aceste cursuri nu poate să le facă decât Direcția de Asistență 

Socială. Sper să se găsească o soluție ca numărul de persoane care sunt angajați și fac acest serviciu 

pentru locuitorii Sectorului 1 să fie mai multe. Ce aș putea să vă spun este că acel proiect cu 

”Butonul de panică”… Am tot discutat cu cei din grupul respectiv și cu cei de la Caraiman și se 
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va porni. Suntem pe ultima sută de metri ca să funcționeze acest proiect. Și noi mai vrem să 

facem… avem un set de poze de la arheologi și de la preotul de la Biserica Manea Brutaru și am 

vrea să organizăm o expoziție în holul de la parter de la primărie, cu aceste poze. Sunt foarte 

frumoase. Și am vrea și în Piața Amzei la nr. 13, dacă primăria este de acord și ne ajută. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Primar, dacă 

doriți să-i răspundeți doamnei Pascu sau consilieri, dacă aveți întrebări? 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da, o să răspund. V-aș ruga 

foarte mult să mă lăsați să vorbesc tot ce am de spus. Să nu vă comportati precum colegii 

dumneavoastră de la Mogoșoaia pe care nu am auzit că i-ați condamnat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Puteți să vedeți că eu chiar i-am 

condamnat, doamna Primar. Chiar am fost cred că printre primii din PNL. Nu este un 

comportament normal pentru nimeni din spațiul public românesc. Și pe cei de la Mogoșoaia și pe 

cei de la Brașov. Aș dori să nu intrăm în alte subiecte decât cele care privesc Consiliul Local al 

Sectorului 1 și Primăria Sectorului 1. Să-i răspundem specific doamnei Pascu. După aceea sunt 

câteva interpelări de la domnii consilieri către dumneavoastră și după aceea mergem la ordinea de 

zi unde puteți, bineînțeles, să discutați despre subiectele de pe ordinea de zi. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, 

mulțumesc. vreți să-mi spuneți ce să spun și ce nu spun? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu. V-am spus cum se desfășoară 

ședința. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Am înțeles. Bine. Ok. 

Atunci, doamna Pascu, ne-ați ridicat mai multe subiecte. Ați început cu WC-urile din PMB. Da, 

am preluat niște WC-uri. Anul trecut n-am avut bugetul rectificat decât pe 20 decembrie și atunci 

n-am putut să ne ocupăm de aceste WC-uri. De la începutul anului, de când putem să beneficiem 

din 1/12 din bugetul de funcționare de anul trecut, ne-am ocupat de aceste WC-uri și avem acum 

contract pentru toate WC-urile moștenite, ca să spun așa, de la PMB. O să verific specific pentru 

cele care sunt acolo unde le-ați menționat, dacă într-adevăr funcționează sau nu, dar am verificat 

deja câteva și sunt… acum au contract și funcționează. Spațiul verde... Cum știți probabil a fost 

deja supusă în Consiliul Local o hotărâre de consiliu local prin care aceste spații verzi care depind 

de PMB să fie preluate de Sectorul 1. Din păcate nu a fost votat. Eu vă invit din nou, aici mă 

adresez consilierilor, să votați acest HCL… sunt mai multe spații verzi printre care și cel care este 

în fața Ateneului Român care este mereu murdar și de care ne ocupăm chiar dacă nu avem dreptul 

să ne ocupăm. Cum știți, dacă este în responsabilitatea unei administrații, nu avem teoretic dreptul 

să facem… să ne ocupăm și noi, da, doar o singură administrație se ocupă din același spațiu. Vă 

invit să...  vorbim de toate aceste spații. Sunt aproximativ 10 spații verzi în sectorul 1 care sunt 

mici și de care am vrea să ne ocupăm ca să fie administrate corect. Ați vorbit apoi de Caraiman. 

Dacă cunoașteți niște persoane care ar putea să beneficieze de serviciile Caraiman și care nu sunt 

îngrijite de Caraiman, vă rog mult să-mi comunicați care sunt aceste persoane. Nu există o 
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problemă de capacitate la Caraiman, dimpotrivă noi așteptăm beneficiari. Suntem foarte atenți ca 

toate persoanele care ar avea nevoie de aceste servicii să le primească. Nu știu, vă invit să-mi 

comunicați despre cine este vorba ca să verific ce s-a întâmplat. Faptul că cereți, în mod corect, ca 

investițiile în spațiile verzi din jurul cartierului de care vă ocupați să fie  realizate este un lucru 

bun. Pentru asta avem nevoie de votul bugetului. Așa cum  am început să spun când am fost 

întreruptă, un argument pe care l-am primit, singurul de altfel pe care l-am primit, care spune că 

bugetul nu poate fi votat este ideea că ar fi ilegal și atunci o să-l întreb pe domnul Dinu Gheorghe 

ce articol și ce alineat din lege încalcă propunerea de buget și dacă are experiența necesară să 

discute despre așa ceva. Încă ceva. Vreau să-l întreb dacă are raportul Curții de Conturi pentru anul 

2021, că asta a fost motivul, pentru că sunt și eu curioasă să mă uit și eu pe el, da,  raportul Curții 

de Conturi 2021. Asta a fost pretextul pentru care nu.. nu… nu… grupul PNL nu votează… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Îl avem cu toții, doamna Primar! 

Îl avem cu toții. L-ați primit și dumneavoastră  de anul trecut, desigur. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte,   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: V-aș ruga încă o dată… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Raportul Curții de Conturi 

din anul 2021…? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Exact. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Dar înțelegeți despre ce 

vorbim? Nu există… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, eu nu înțeleg 

această nevoie a dumneavoastră constantă de a jigni. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu jignesc. Vreau doar 

să…  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Tocmai dumneavoastră ne spuneți 

nouă dacă înțelegem!?! Nu, nu acum chiar eu nu vă înțeleg pe dumneavoastră. Vă rog frumos, de 

ce nu putem să păstrăm o civilitate a discuției? Dacă am spus că discutăm despre problemele 

cartierului Sala Palatului, haideți să discutăm despre asta! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Și problemele cartierului 

Sala Palatului nu sunt legate…? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și continuăm și discutăm întreg 

bugetul, dacă doriți, mai încolo! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, anul 

trecut n-am putut să facem o grămadă de lucruri pe care trebuia să le facem pentru că bugetul nu 

era votat. Se pare că n-ați înțeles acest lucru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Intrăm în aceeași polemică a anului 

trecut, doamna Primar! Haideți, vă rog, să revenim aici… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, se 

pare că nu ați înțeles acest lucru, pentru că atunci… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, dumneavoastră 

ați pus zero la buget de prin august sau septembrie încolo, de la începutul anului, deși erați obligată 

să plătiți și salarii și utilități și facturi, nu noi. Dumneavoastră ați pus zero. Nu știu de ce ați pus 

zero, dar… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Am pus zero?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, am fost prezent la acea discuție 

a Comisiei de buget-finanțe. Bun. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Adică îmi spuneți exact 

unde am pus eu  zero, că nu vă înțeleg, domnule Președinte? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am mai discutat în 2021 despre 

aceste aspecte. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu, n-am mai discutat asta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Păi, bineînțeles că dumneavoastră 

nu veniți la ședințele consiliului și nu aveți cum să știți. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu am ratat nici o ședință 

de Consiliu Local. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Bun. Mulțumesc. Haideți, vă 

rog, dragi colegi… să-i ascultăm pe colegi… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …dar încă o dată… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: …uitați pe ecran raportul Curții de 

Conturi pe anul 2021 și decizia Curții de Conturi. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Știți că suntem în februarie 

2022 și raportul Curții de Conturi 2021 nu există? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. L-ați întreabat pe domnul 

Dinu Gheorghe. Haideți să ascultăm ce zice dânsul. Drept la replică, domnul Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Primar, spuneați mai devreme o balivernă, ca adesea, 

că dumneavoastră acuma trăiți cu 1/12 din bugetul anului trecut. Nu încă. Încă nu s-a împlinit 

termenul. Deci eu vă sfătuiesc să citiți mai bine legislația înainte să veniți în fața Consiliului Local. 

Deci abia peste trei zile, cred, că se împlinește termenul prin care trebuia votat bugetul. Deci, vă 

rog frumos, nu vă mai pierdeți timpul doar cu declarații pompieristice. După aceea, aveți în față o 

adresă a Curții de Conturi în urma unei sesizări pe care am făcut-o despre potențialul sau, mă rog, 
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despre riscul unor arierate nedeclarate, da? Se pare că și Curtea de Conturi a constatat că la 31 

decembrie 2020 când dumneavoastră erați primar, dacă ne amintim bine cu toții, nu au fost 

declarate toate datoriile primăriei. Da, uita’I se vede frumos scrie în ultimul paragraf: Ca urmare 

a verificărilor, s-a constatat că nu a fost respectat la data de 31.12.2020 principiul contabilității 

pe bază de angajamente, prin neînregistrarea în evidențele contabile a obligațiilor totale în 

valoare de 86 de milioane de lei, reprezentând servicii de salubrizare publică stradală aferente 

perioadei 01.07.2020-31.10.2020. Erați primar în perioada aceea, da? Măcar pe luna octombrie… 

și servicii de colectare, transport, sortare, transportare, depozitare deșeuri menajere aferente 

perioadei 1.11.2020-30.11.2020. Tot dumneavoastră primar… facturate de prestator, cu 

consecința întocmirii unor situații financiare neconforme și, implicit, a neraportării unor plăți 

restante sau arierate. Cred că ne înțelegem bine acum, nu? Vedeți bine ce scrie aici! Deci 

dumneavoastră ați făcut anul trecut un buget nelegal. Trebuie să vă credem pe cuvânt că anul acesta 

veniți și faceți un buget legal? Cât timp  directorii vin și ne spun că ei la data în care ați pus bugetul 

în dezbatere publică încă nu trimiseseră toate sumele? Mi se pare că ne luați de fraieri și pe noi și 

pe cetățenii sectorului. Vă rog frumos să vă revizuiți comportamentul și să deveniți un primar de 

care sectorul are nevoie și responsabil, desigur. De asemenea, m-ați întrebat conform cărui 

articol…? Să vă spun și articolul, imediat. Este articolul 14 alineat 6 din Legea bugetului, da, care 

vă obligă să prevedeți distinct creditele bugetare destinate stingerii plăților restante la finalul anului 

anterior celui pentru care se întocmește bugetul. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar!  

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Dinu Gheorghe, 

nu e un semn foarte bun faptul că amestecați raportul Curții de Conturi al anului 2020 cu raportul 

Curții de Conturi al anului 2021. Primul lucru: nu e un semn foarte bun faptul că nu înțelegeți cum 

funcționează primăria la ora actuală. Până va fi votat bugetul, da, funcționăm pe 1/12 din bugetul 

de funcționare al anului trecut. Apoi ați luat un extras. Nu ați luat nici o măsură. Nu ați luat măsură 

care vine cu această constatare. Măsura este o măsură, nu este nici măcar obligatorie. Este o 

recomandare, cum se numește. Am urmărit-o. Nu ați luat restul raportului. Nu ați ținut cont de 

toate prejudiciile pe care trebuie să le recuperăm. Era foarte clar în raportul Ministerului Finanțelor 

că aceste prejudicii trebuie incluse și ele… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, încă o dată, iarăși 

o luați pe căi politicianiste… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vorbim despre o interpelare făcută 

de consilierul local Dinu Gheorghe către Curtea de Conturi și răspunsul Curții de Conturi. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Președinte… 

domnul Președinte… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: De asemenea, Decizia Curții de 

Conturi v-a dat termen foarte clar și obligatoriu ca până la 30.12.2022 să implementați arieratele 
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și pe 2021. În bugetul de final, rectificarea bugetară 2021 s-au implementat, într-un final, după luni 

de zile în care ați refuzat să aplicați decizia obligatorie a Curții de Conturi… nu există decizii 

opționale ale Curții de Conturi a României. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Președinte, mereu 

nu mă lăsați să vorbesc, ceea ce e totuși… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vorbiți la subiect. Vorbiți pe temă, 

nu vă duceți pe lângă, nu încercați să spuneți lucruri care nu au sens și să ne spuneți nouă că nu 

înțelegem. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: E grav când  mă  întreb  

într-adevăr care este baza voastră, pentru că amestecați niște rapoarte.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Uitați-o-n față! Uitați-o-n față! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Este o scrisoare, nu este un 

raport. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Este raportul Curții de Conturi! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Este o scrisoare, nu este un 

raport. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aveți și un raport, bineînțeles. 

Tocmai v-am spus. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Raportul este raportul 2020 

nu este raportul 2021. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Permiteți-mi. Nu, haideți să nu 

țipăm, dragi colegi! Permiteți-mi să vă întreb un lucru, doamna Primar. În bugetul acesta ați trecut 

toate arieratele, pentru că o spunem așa: dacă pe anul 2021 ați intrat, conform Curții de Conturi cu 

arierate, adică n-ați plătit anumite datorii și în anul 2021 nu le-ați plătit pe toate, înseamnă că și în 

acest an intrați cu arierate. Acele arierate le-ați trecut pe bugetul 2022? Da sau nu? 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, știți, 

e foarte greu să vă improvizați director financiar. E foarte dificil, pentru o să vă duceți drept în zid. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Întrebarea e foarte simplă.  

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Eu vreau să vă spun ceva.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Refuzați să răspundeți la întrebare? 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu, am ținut cont și tot ce 

este scris în raportul Curții de Conturi din anul 2020 este inclus în acest proiect de buget. Tot. Este 

domnul director economic, domnul director juridic, care  cu semnătura lor au certificat acest lucru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dânșii lipsesc  de la această 

ședință. Desigur, noi am tot cerut … 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …este inclus. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: …Consiliul Local a tot cerut să 

vină în fața ședințelor de consiliu directorii din primărie atunci când dau proiecte pe ordinea de zi. 

Încă o dată vă întreb: arieratele, toate arieratele, conform legii, le-ați trecut în bugetul din 2022? 

Da sau nu? Nu, nu le-ați trecut. Ok. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Președinte…Nu 

asta am spus, am spus că… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, doamna Primar! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Dar, domnule Președinte, 

chiar ați condamnat ce fac colegii dumneavoastră din Mogoșoaia? Da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Dar mă  lăsați să vorbesc 

sau nu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dar, mi-ați pus o întrebare! Da, 

doamna Primar, am condamnat. Puteți să vă uitați. Chiar în acea seară am scris. Încă o dată, sper 

ca justiția să-și facă treaba acolo… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Adică vorbiți una și faceți 

alta, nu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: De altfel, Partidul Național Liberal 

a luat niște decizii foarte clare și foarte rapide. Acei domni nu mai sunt în Partidul Național Liberal. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Și cei din Brașov? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și cel din Brașov, da. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun, și atunci 

dumneavoastră vreți să rămâneți în Partidul Național Liberal? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, doamna Primar. Pentru că 

Partidul Național Liberal dorește să dezvolte această țară și chiar dacă are uneori poame mai puțin 

bune ia acțiuni clare și rapide. Bun. Încă o dată, doamna Primar! Mă scuzați, haideți să revenim la 

întrebare. Lăsați Mogoșoaia. Observ că încercați să mergeți pe lângă subiect  când demonstrăm că 

n-ați băgat în buget tot ce trebuia să băgați legal și, drept  urmare, este ilegal. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Știți că în momentul în care 

îmi puneți o întrebare vorbiți dumneavoastră zece minute după ce am spus un cuvânt ca să nu pot 

să răspund. Atunci reiau. Am avut întâlniri, cinci întâlniri de câteva ore fiecare, cu domnul director 

economic, cu doamna director juridic, ca să răspundem la fiecare întrebare. Acest proiect respectă 
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cu totul toate recomandările și măsurile impuse de Curtea de Conturi. Dumneavoastră vreți să îl 

interpretați într-un mod, așa, mai simplist, mai fără să înțelegeți ce este în spate, de fapt. Trebuie 

într-adevăr niște studii de specialitate. Nu știu dacă domnul Dinu Gheorghe le are, dumneavoastră 

e clar că nu le aveți. E greu să vă... O să îl rugăm pe domnul director economic să vă explice, dar 

e imposibil ca aparatul primăriei, cu niște funcționari care sunt profesioniști, să valideze un proiect 

de buget care nu respectă cu totul legea. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Doamna Primar, vă 

mulțumesc încă o dată pentru jignire. Ca să-i parafrazăm pe cei de la Voltaj ”dați vina pe mine”. 

E bine. Din păcate, ceea ce spuneți nu   prea are sens. Încă o dată vă spun și v-am întrebat și nu 

mi-ați răspuns la întrebare. Arieratele trebuie să fie puse în buget. Punct. Asta e legea în România. 

Dumneavoastră mergeți pe ideea că Curtea de Conturi drept nu avea cum să facă pe 2022 sau pe 

bugetul din 2022 un raport pentru că într-adevăr încă nu există. Dar mergeți pe aceeași greșeală pe 

care ați făcut-o în 2021 asupra căreia Curtea de Conturi v-a spus foarte clar că ați greșit și că trebuie 

să vă reparați greșeala și o faceți și acuma. O să vină Curtea de Conturi, bineînțeles, în continuare 

după ce se aprobă bugetul, dar de data asta noi nu o să mai acceptăm un buget illegal, apropos. Și 

o să vă spună același lucru. Deci, de ce să ajungem acolo? De ce să nu avem bugetul legal de la 

început? De ce să nu discutăm lucurile acestea? La acele ședințe nu știu dacă ați fost. Eu am fost 

la una singură. Într-adevăr colegii au fost la celelalte. Eu v-am văzut intrând, așa rapid, două 

secunde, și ați plecat. S-a discutat cu câțiva directori. De altfel, președintele Comisiei de buget a 

cerut același lucru, să existe aceste discuții, dar dânsul o să mai spună mai mai multe mai încolo.  

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Încă o dată, ducem discuțiile astea 

foarte mult și nu nu le facem în momentul în care trebuie 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, încă 

o dată. Ce a recomandat Curtea de Conturi, adică să fie în contabilitate aceste sume este respectat. 

Aceste sume sunt în contabilitate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Avem câteva interpelări. O să 

mai discutăm, desigur, despre acest subiect. Este important să dezbatem bugetul sectorului. Îl rog 

pe domnul Tudose, după aceea doamna Porumb, domnul Podaru și domnul Gheorghe și după aceea 

vă rog să mergem către ordinea de zi. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua, stimați colegi! Bună ziua, doamna Primar! Doresc 

să reiau ceva care ar fi trebuit să spun din ședința trecută și nu am mai apucat. S-a întrerupt, așa 

cum bine știm, intempestiv. Mă adresez acum în mod expres doamnei Primar. Ne onorează 

prezența dumneavoastră la această ședință de Consiliu Local din 7.02.2022, însă ținem să precizăm 

că prezenta dumneavoastră tonifiantă și energizantă ne face și pe noi să fim mult mai responsabili 

și activi în favoarea interesului cetățenilor Sectorului 1. Așa că pentru o bună desfășurare a 

ședințelor de consiliu local este necesară prezența dumneavoastră în mijlocul nostru. Altfel, ne 

rezervăm dreptul ca în cazul părăsirii de către dumneavoastră a ședinței de Consiliu Local să vă 
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urmăm exemplul. Cred că nu vă va deranja foarte tare dacă urmăm ceea ce face primarul. Noi, ca 

un consiliu responsabil și disciplinat, vom face exact ceea ce face primarul. În două vorbe, 

rugămintea am prezentat-o cât am putut de clar și politicos. În două vorbe, dacă dumneavoastră 

veți mai proceda așa cum s-a întâmplat în ședințele trecute să plecați și să ne lăsați 10... 8, 10, 12 

ore aici să ne… dezbatem între noi ceea ce avem de făcut, vom alege un număr considerabil de 

consilieri să părăsim, după exemplul primarului, sala. Vă mulțumesc și sper să țineți cont de acest 

lucru. Vă mulțumesc. Mai sunt și alte puncte pe care o să le ridic ulterior ca sa nu monopolizeze 

discuția. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Mulțumim.  Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Îmi pare rău că a plecat doamna din 

sală, doamna Pascu de la Sala Palatului, pentru că înțeleg că am dus subiectul total în altă parte. 

Aveam un cetățean care a dorit să discute cu Consiliul Local, să afle cum își poate rezolva 

problemele din zonă și noi am trecut la declarații politice. Legat de buget, am avut discuțiile acestea 

tot anul trecut. Am venit cu amendamente la finalul anului. Avem într-adevăr un raport al Curții 

de Conturi care ne spune foarte clar că trebuie să introducem în contabilitate și nu înțeleg de ce 

discutăm de contabilitate și buget ca și cum nu ar avea nicio legătură unul cu celălalt. Adică Curtea 

de Conturi îmi cere să introduc în contabilitate și nu un milion sau două și vreo 80 și ceva de 

milioane, iar eu... noi spunem… doamna Primar spuneți că le-am introdus, dar ele nu apar în buget. 

Cum adică? Acum cine nu mai știe contabilitate? Cum putem să rupem bucata asta în două? Apar? 

Dar unde apar? La cineva într-un Excel, în calculatorul acestei primării? Zace acolo și noi, 

consilierii, ne uităm de fapt la altceva? Nu, vă rog eu, nu ne considerați chiar atât de neștiutori. Nu 

există introducere în contabilitate fără să apară în bugetul primăriei. O datorie! Este o datorie! Și 

nu e singura. Anul trecut au mai fost și la Poliția Locală și la ADP, mult mai multe situații, nu 

discutăm doar de cea de la salubritate. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, mereu 

discuțiile vă aduc la Romprest. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, ne aduc la datoriile primăriei, 

doamna Primar, și la trei zeci de milioane penalități pe care le avem astăzi, doamna Primar. La 

asta ne duc. La banii cetățenilor Sectorului 1 pe care nu îi cheltuiți cum trebuie. La asta ne duc. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, la banii 

Romprest. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: La ADP am pierdut procesul respectiv. 

Avem și acolo penalități. La Poliția Locală la fel, am pierdut procese pe bandă rulantă. Și aici la 

fel. Despre asta discutăm. Despre bani irosiți ai cetățenilor, nu ai mei, nu ai dumnevoastră, ai 

tuturor. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, 

confundați. Da, se poate include în contabilitate și să nu fie inclus în buget. Confundați arieratele 

cu sume datorate, cu niște sume care trebuie luate în evidență. Arierate nu avem. Dacă am avea 
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arierate ar fi într-adevăr o problemă, dar este o declarație lunară care spune dacă avem sau nu 

arierate. Ați insistat asupra arieratelor, dar nu avem. Eu cred că știți, contabilitatea la nivel de 

administrație publică este ceva precis și complicat și care nu se poate improviza pentru a nu vota 

un buget. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Sunt de acord cu dumneavoastră că 

nu este simplu, dar noi aici discutăm pe ce ne spune o autoritate superioară nouă care vine și ne 

controlează anual. Nu spun de cum înțeleg eu sau cum spune… Oamenii ăia ne-au spus negru pe 

alb: ”Oameni buni, aveți 86 de milioane pe care v-ați făcut că, de fapt, nu-i aveți și nu sunt nicăieri 

incluși!” Ce facem cu ei? Apar? Unde apar la momentul ăsta? Nu spuneți că autoritatea deliberativă 

în momentul ăsta nu trebuie să introducă sumele respective acolo unde le e locul și anume la 

datorii, că-s arierate sau nu. Curtea de Conturi vorbește de facturi din noiembrie 2020. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cu siguranță sunt arierate.  

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Reluăm aceeași discuție ca 

anul trecut. Dacă luăm sumele care sunt cerute de Romprest, dar neagreate de, care sunt în justiție, 

da, sunt niște procese, noi nu am validat, nu avem comenzi, nu am validat aceste facturi. Dacă 

luăm aceste facturi de ce nu luăm și sumele care, tot ce este prejudiciu care ne-a fost menționat de 

Ministerul Finanțelor? Dacă luăm un aspect trebuie să luăm și celelalte aspect. Sunt niște 

argumente foarte valide care ar putea să spună că ar trebui să includem în buget sumele care ne 

sunt datorate nouă de către operatori, nu numai sumele pe care operatorul spune   că   noi  le 

datorăm. Sunt minus și plus. Dumneavoastră vedeți doar o parte din imagine într-un mod veleitar, 

adică asta ați dori chiar dacă legea nu nu ne obligă să punem în buget toate aceste sume. Curtea de 

Conturi ne-a obligat să le evidențiem în contabilitate, ceea ce am și făcut 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Sunt de acord cu dumneavoastră. Și 

ați primit din partea Consiliului Local, da, deci e o hotărâre prin care să vă îndreptați și să câștigați 

acest prejudiciu pe care Ministerul Finanțelor, că acum discutăm de Ministerul Finanțelor, l-a 

sesizat. Dar pe lângă această diferența este că acolo avem într-adevăr o decizie. Aveți hotărâre de 

consiliu. Ok, nici nu știm măcar dacă s-a pornit procesul pentru recuperare sau nu. Încă o lacună, 

dar doi la mână, există în primărie confirmate de directorii care s-au, în fine, s-au tot perindat pe 

aici că facturile respective au toate semnăturile necesare pentru a fi aduse către plată. Știu că intrăm 

în foarte multe detalii, dar despre asta e vorba. Acolo avem o decizie pe care, foarte bine, mai 

departe dați drumul cu procesele, recuperați prejudicial, dar pe partea cealaltă avem facturi care 

sunt semnate și ce să vedeți, acesta înregistrează penalități, adună penalități zilnic. De fapt despre 

asta e problema. Ne trezim pe lângă faptul că trebuie să dăm banii respectivi, dar și înregistrăm 

penalități la nivelul de milioane bune, nu câteva zeci de lei pe zi. Ce facem cu banii aceștia ai 

cetățenilor? Despre asta e vorba. Care-i strategia, de fapt și de drept? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, am avut 

discuția asta tot anul trecut. Eu vă propun ceva. Aici suntem în ședință de buget. Ne-am întâlnit de 
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multe ori. Am primit astăzi la trei fără un sfert,  înainte de începutul ședinței de consiliu local 30 

de amendamente PSD. Fair enough, așa cum se spune. Ok. Aș fi preferat… adică proiectul de 

buget a fost în dezbatere publică săptămâni la rând. Bine, v-ați trezit a doua ședință după o lună să 

ne propuneți 30 de amendamente. E ok. Da, le analizăm. O să spună domnul consilier că ședința 

ia  zece ore… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Primar ca să închidem, știți 

ce v-aș propune eu, sincer?  

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, vă rog 

mult, lăsați-mă să termin…atunci de ce… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, dar ca să închidem pe subiect și 

să închid și eu ce am de zis. Sunteți de acord să dați o declarație pe propria răspundere că bugetul 

de la momentul acesta este legal și respectă toate prevederile legale? Dumneavoastră, în calitate 

de ordonator de credite, ordonator principal de credite. 

Doamn  Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, lăsați-

mă…  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Adică să ne asigurați practice   că   

într-adevăr bugetul respectiv la momentul ăsta respectă legea în totalitate. Ne dați o declarație pe 

propria răspundere? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, era 

frumos să mă lăsați să termin ceea ce spuneam… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Păi nu, mă gândeam să închidem ideea 

cu subiectul, să nu trecem pe amendamentele PSD că nu despre asta discutam. Cel puțin nu eu. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Sunt aici, nu plec. O să 

răspund la toate întrebările dumneavoastră. Atunci ca să termin. Dumneavoastră aveți libertatea și 

chiar datoria să depuneți niște amendamente și aștept amendamentele dumneavoastră. Eu să 

semnez să răspund și să spun că bugetul este legal, bineînțeles. Bineînțeles 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Perfect, atunci așteptăm adresa 

dumneavoastră în care să ne spuneți, să ne asigurați practic că bugetul este legal. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Doamna Porumb, în 

momentul în care semnez bugetul, e semnat de mine și îl propun pe ordinea de zi, împreună cu 

semnăturile directorilor care sunt funcționari publici și care au ani de experiență în acest domeniu 

și că ei răspund personal de ceea ce semnează… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Vedeți, doamna Primar, că și în 2020 

ați semnat și în 2021 și uitați ce ne spune Curtea de Conturi!?! 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, vă rog 

mult… vă rog mult, da? Raportul Curții de Conturi din anul 2021 spune ceva? Da, vă rog mult! 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Îl așteptăm! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Mulțumim. Dragi colegi, 

continuăm cu domnul Podaru. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Două aspecte. Discuția a început cu o eroare materială. Domnule 

Președinte, ați pus raportul Curții de Conturi pe anul 2021. Este raportul Curții de Conturi pe anul 

2023. Este realizat în 2021, dar pentru perioada anterioară. Și cel de-al doilea punct. Așa cum am 

înțeles că există, aș vrea să vină cineva de la economic sau doamna Primar să ne arate și nouă unde 

sunt în contul 473 cele 86,5 de lei, conform celor spuse și impuse de Curtea de Conturi. Mulțumesc 

mult. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Doamna Primar! 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da, poate să vină domnul 

director și să spună ce este în acest cont de sume în litigiu. Este… de fapt cred că în total în acest 

cont de sume în litigiu avem 700 de milioane de lei pe care cred că Romprest le datorează Primăriei 

Sectorului 1 sau trebuie să avem detalii în fața noastră, dar sunt sume uriașe care merg în direcția 

cealaltă. Aș fi avut o propunere. Doamna Porumb spune, este viceprimar, spune că are soluții. 

Amendamente nu a scris, dar eu vreau să îi dau o oportunitate astăzi. Vreau să-i propun să fie astăzi 

în locul meu și să îi dau ocazia astăzi să fie primarul Sectorului 1 și să rezolve situația bugetului. 

Doamna Porumb,  acceptați să veniți aici în locul meu și vă rezolvați situația bugetului? Da, vă 

propun și eu ceva… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință:  Bun. Haideți să nu mai țipăm. Îi 

dăm dreptul la replică doamnei Porumb. Vă rog, doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Primar, știți ce ne mai lipsea 

la sectorul 1? E un fel de tombolă ce faceți dumneavoastră acum! Super oferte cu ocazia zilei de 

ședință de consiliu! Doamna Primar, cetățenii au nevoie de seriozitate și de un bun gospodar. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Și nu sunteți așa? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Dar nu vorbesc despre mine aici, 

doamna Primar. Vorbesc despre dumneavoastră care veniți cu astfel de oferte. Nu eu am venit cu 

asta. Eu chiar încerc și alături de toți consilierii să găsim soluții ca să facem lucruri pentru Sectorul 

1, nu să vă propunem dumneavoastră diverse fantasme și alte… Deci, doamna Primar, haideți să 

ne axăm pe buget și pe ce are sectorul 1 de făcut! Dumneavoastră sunteți primarul fie că vă convine, 

fie că nu. Eu, ca viceprimar, ca și colegul meu Păiuși, am fi putut poate să vă ajutăm, dar pentru 

asta dumneavoastră știți că tot de dumneavoastră depinde. Dar nu intrăm în detalii, rămânem la 

problemele sectorului 1. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Aici vă contrazic. Depinde 

de Consiliul Local. Nu știu, doamna… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Depinde de atribuțiile care sunt 

prevăzute în Codul administrativ. 
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Viceprimar, am 

propus un proiect de buget. L-am pus în dezbatere publică. Este a doua oară când discutați acest 

proiect de buget. Am avut nenumărate ședințe. Am spus deja că v-am propus niște discuții. Veniți 

aici în Consiliul Local fără să discutați cu noi și veniți cu niște soluții, cu niște propuneri, cu o 

analiză a legalității bugetului. Perfect. Vă propun acum să gestionați această situație. Eu cred că 

am făcut tot ce puteam. Am făcut cel mai corect buget pentru cetățenii Sectorului 1. Aveți, 

împreună cu echipa dumneavoastră de specialiști, domnul Dinu Gheorghe și domnul Ciungu, niște 

nu știu, niște puncte de vedere care par destul de… la care țineți mult, așa ca să spun așa ce nu și 

vă propun să preluați subiectul și să gestionați ca la sfârșitul ședinței să avem un buget votat pentru 

că știți ce, investițiile așteaptă. Avem o grămadă de probleme de rezolvat. Sunt spațiile verzi de 

care vorbea doamna de dinainte, sunt lucruri mici, sunt lucruri mari, dar pe care trebuie să le facem. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Primar, știți ce bine ar fi fost 

dacă am fi renunțat la tonul acesta ironic de astăzi și am fi mers cu seriozitate în discuții. Și dacă 

înainte să veniți cu un buget pus în transparență ați fi chemat la consultări partidele politice și 

grupul PMP și grupul PNL și grupul PSD. În acel moment, cu adevărat, v-ați fi consultat și ați fi 

ținut cont și de opiniile noastre, de ceea ce își doresc cetățenii pe care noi reprezentăm. Dacă acest 

lucru îl făceați cu adevărat înainte de a pune proiectul de buget în dezbatere, da, ăsta e un lucru pe 

care, de exemplu, pot să vă spun că nu l-ați făcut. Că îmi spuneți că ați făcut tot.  Nu e adevărat. 

Nu ne-ați consultat nicio secundă. Ați venit cu bugetul, l-ați pus în transparență, ne convine, nu ne 

convine, ăsta e.  

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, suntem 

deja în februarie. Orice primar care ține să facă multe lucruri, face exact cum am procedat pentru 

că este felul normal. Fiecare direcție a primăriei, fiecare școală, fiecare liceu, fiecare grădiniță 

spune ce are nevoie. Analizăm toate aceste nevoi, nu le refuzăm, le luăm în cont, construim un 

buget. Avem totuși o anumită experiență după 12 ședințe de rectificare bugetară refuzate de 

dumneavoastră. Avem o anumită experiență. Construim un buget, îl punem în dezbatere publică, 

aveți timp să analizați acest buget. Este un buget cum ar fi construit administrativ, de aparat, de 

nevoile exprimate și apoi avem mult timp să discutăm. Am avut acum trei săptămâni discuții în 

fiecare zi. Am propus săptămâna următoare să reluăm aceste discuții. Mi-am arătat disponibilitatea 

pentru a avea discuții cu grupurile de consilieri. Este normal să ne grăbim un pic, da, suntem deja 

la jumătatea lunii februarie. Avem un un termen 45 de zile de când este publicat bugetul statului 

român. Termenul expiră vineri. Știți acest lucru. Avem încă timp să discutăm. Hai să discutăm 

concret! Unde sunt amendamentele dumneavoastră? Care sunt doleanțele dumneavoastră? Ce vă 

doriți de fapt? Da, orice se discută pe cifre. Măcar grupul PSD a venit cu 30 de amendamente, 

putem să le vedem, să discutăm. Dumneavoastră ce vă doriți, de fapt? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cât mă bucură că aud întrebarea 

aceasta. Mi-ar fi plăcut însă să ne-o adresați undeva la începutul lunii ianuarie și în secunda asta 

poate și bugetul Sectorului 1 ar fi fost primul trecut. 
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vă trebuie două luni, așa 

ca să… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, doamna Primar. Ne trebuie doar 

ca dumneavoastră să fiți deschisă către Consiliul Local și să aflați ce vor cetățenii pe care noi 

reprezentăm. Atât. Nu ne trebuie două luni. Ajungem la două luni pentru că, de fapt, nu există 

colaborare între dumneavoastră și Consiliul Local.  

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb…  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: …dar PNLul  a avut amendamente, 

așa cum cetățenii știu prea bine și anul trecut și la rectificări. Și legat de ce i-ați spus doamnei cu 

toaletele. Să nu uităm că a fost rectificare și în august și septembrie, deci era timp suficient să 

introduceți sumele necesare. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Știți când a avut loc… când 

PMB ne-a dat acestei WC-uri în administrație? Bun… 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, îmi amintesc că adresa de la ei a 

venit undeva în luna mai. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb, când au 

fost toate aceste ședințe de două-trei ori despre buget la care ați participat? Acum trei săptămâni. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, doamna Primar! Haideți să vă 

spun că la una dintre ședințe, da, și nu intru în detalii, și nu eram singura… cu unul dintre directori 

tocmai ce venise la momentul respectiv cu situația cu privire la sumele și la bugetul de care are 

nevoie anul acesta. Despre asta discutăm. Cum? După ce dumneavoastră puneți un buget în 

transparență unul dintre directori să vină cu situația de-abia la momentul respectiv cu privire la 

sumele de care are nevoie în anul 2022? Și vreți să vă credem pe cuvânt că bugetul este în regulă. 

Ne pare rău că nu putem, din aceste motive. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Dacă îmi permiteți să intervin… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Porumb… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: …și pentru cetățeni să înțeleagă 

ce a spus doamna Viceprimar. Este destul de simplu. Doamna Primar a venit cu un proiect de buget 

în dezbatere publică, dar de fapt toți directorii din subordine nu veniseră încă cu bugetul lor, adică 

nu era de fapt bugetul complet, în acel moment. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Despre ce vorbiți precis, 

pentru că nu știu despre ce vorbiți aici? Adică spuneți niște lozinci, hai să vedem amendamentele, 

să vedem despre ce vorbim exact. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Haideți să mergem mai departe! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Vom avea și amendamentele, doamna 

Primar! 
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Când o să le aveți pentru 

că termenul se apropie? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Haideți să continuăm! Avem un 

drept la replică. Și pe mine m-ați menționat și pe domnul Gheorghe. Eu o să fiu scurt. Doamna 

Primar eu respect și tot ceea ce am spus vine din respectul față de deciziile Curții de Conturi a 

României. Asta discut. În rest și dumneavoastră și eu suntem amândoi ingineri. Așa este. Am 

studiat amândoi în mai multe țări. Dumneavoastră în Amer și în Franța, eu în România, în Olanda, 

în Danemarca. Ne-am plimbat. Am văzut lumea. Înțelegem multe lucruri, dar suntem ingineri, așa 

este. Domnul Dinu Gheorghe este economist. Haideți să-l ascultăm și pe un economist în materie 

de finanțe și buget. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Primar, ne-am bucurat să vă auzim baletul lingvistic 

din ultimele 30 de minute, dar haideți să ne apucăm să vorbim și lucruri serioase. Dumneavoastră 

vă jucați cu termenii înregistrat, bugetat, cont analitic. Noi aici vorbim despre bugetare. 

Dumneavoastră aveți o obligație legală să bugetați. Asta votăm noi, ceea ce ați bugetat. Nu conturi 

analitice, nu tot felul de conturi de prin sistemele informatice din primărie. Vorbim despre ce 

punem în buget. Dumneavoastră nu ați bugetat, conform legii, după cum v-am și spus. Sau cel 

puțin noi nu suntem convinși de acest aspect. Dacă dumneavoastră ne puteți dovedi că toate 

cheltuielile sunt bugetate conform legii este perfect, noi vom susține acest buget. Mai mult decât 

atât. Vă adresez acum o invitație personală și exclusivă, deci doar dumneavoastră, miercuri să 

veniți la o ședință a Comisiei de buget în care pot veni și colegii consilieri locali pentru a discuta. 

Dacă pot continua, desigur. Aștept răspunsul de la doamna Primar despre contul 473, ce cheltuieli 

sunt bugetate acolo? Interesează acest aspect. După aceea mai am o întrebare și pentru doamna 

Primar că tot se plânge că nu are buget. Câte proiecte ați început fizic din cele pe care le-ați declarat 

în campanie și în ultimile luni de când ați… sau, mă rog, în ultimul an și ceva de când ați preluat 

mandatul? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vreți să vă fac un bilanț al 

tuturor acțiunilor mele? Cu mare interes, cu mare drag, să știți… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Desigur, dar vă rog să nu spuneți că ați pus trei bănci undeva 

și ați turnat două străzi că e rușinos. Haideți să vorbim despre un buget de 350 de milioane de lei 

al unei primării. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ce spuneți? Că nu am 

asfaltat străzi? Asta ați spus? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: V-am zis ca este comic să ne spuneți că ați asfaltat zece străzi 

când aveți un buget de 350 de milioane de lei sau că ați pus șapte bănci prin sector. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da? Și nu e bine că am 

asfaltat zece străzi? Nu e bine deloc, domnul Gheorghe? 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  E bine, dar cred că  timpul dumneavoastră și la ce pregătire 

aveți, cred că este irosit dacă ați făcut așa puțin. Este păcat de talentul pe care îl aveți. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Dinu Gheorghe, 

într-un an…  știți care sunt etapele care sunt necesare pentru a asfalta niște străzi? Aveți o idee? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Da, desigur, dar deja aveți un an și jumătate de mandat. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da. Pentru a semna un 

acord-cadru trebuie un an și jumătate. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Doamna Primar, mai am o întrebare în continuare, vorbind de 

buna administrare.   Dumneavoastră   spuneți că   noi nu suntem de acord să luați parcuri. Păi 

uitați-vă în fața primăriei cum arată spațiul verde de aici. Mie mi-ar fi rușine dacă la mine acasă ar 

arăta așa. Mi-ar fi rușine de vecini, mi-ar  fi rușine de mine, în primul rând. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Dar nu înțeleg. Despre ce 

vorbiți? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Despre spațiul verde din fața primăriei. Vă plângeți că 

Consiliu Local nu e… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: E curat. Și mai e un aspect. 

E important să mă ocup de toate spațiile verzi. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Păi, haideți să începem cu cea din bătătura dumneavoastră. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Cel de aici este… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Bătătura în limba română înseamnă curtea dumneavoastră. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul consilier, cel de 

aici este decent. Într-adevăr este o parcare prea mare, dar în momentul în care aș reduce parcarea 

pentru consilieri n-ați fi foarte mulțumit. Am încercat și acest aspect… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Poate reduceți parcarea pentru mașinile care sunt de la Poliția 

Locală. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Parcarea pentru mașinile 

de la Poliția Locală. Da, da, e un punct bun foarte bun. Mă bucur. Într-adevăr este motivul pentru 

care vrem să mutăm sediul Poliției Locale. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Aveți o comisie pe care o blocați la dumneavoastră. Deci nu 

dați drumul. Proiectului cu Poliția Locală? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Dinu Gheorghe, 

mă lăsați să termin? 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:   Explicați-mi și mie, vă rog, că văd că sunteți aicea  luptătoarea 

luminii. Vă   rog spuneți-ne și nouă de ce blocați atâtea  proiecte? Dumneavoastră vreți un buget 

votat, dar aveți peste 20 de proiecte blocate a dumneavoastră în birou. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Gheorghe, mă 

lăsați să termin ce spuneam despre Poliția Locală? Sau deja am trecut la altceva? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Păi  putem vorbi că dumneavoastră văd că ne atacați și faceți 

aici o pledoarie de zece subiecte. Avem și noi o mie de subiecte despre lucruri pe care 

dumneavoastră le-ați putea face mai bine sau doar să le semnați. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Eu vă rog un singur lucru 

aici. Este să votați bugetul. Atât. Adică  altceva… mă ocup eu de rest. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Primar, ați avut ani și ani cu buget votat. Ați avut și 

rectificări votate si ce s-a întâmplat? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Domnul Dinu Gheorghe… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Ați avut un excedent de 420 de milioane… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: De câte ori am venit în fața 

Consiliului Local cu o rectificare de buget care n-a fost votată? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Păi, dacă nu respecta legea. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu respecta legea? Asta 

este argumentul ultim. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  În momentul în care a respectat legea a fost și votată, doamna 

Primar. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul Dinu Gheorghe, 

dumneavoastră aveți toate instrumentele pentru a îndrepta bugetul dacă considerați că nu respectă 

legea. Se numește amendament. Veniți cu amendamente, le votați și o să fie bine. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Primar, am pus niște întrebări la care aștept 

răspunsuri. Le aveți pe mail, le-ați primit chiar astăzi. Vi le-a trimis colegul nostru consilier, 

domnul Ned Vicol. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Sunt aici și mi-ați trimis 

niște lucări la cabinet… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Când a putut domnul Ned Vicol. La cabinet. Este mailul 

dumneavoastră personal, numai către primar. Nu știu dacă… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vorbiți de… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  …aveți alți oameni care vă răspund la mailuri? Și care vă spun 

textele pe care le spuneți aici? 
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Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ce spuneți, domnule 

Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Spuneati că am trimis la cabinet. Nu, am trimis dumneavoastră 

mailul. Noi suntem în relație direct cu dumneavoastră, că doar suntem consilieri locali, nu cu terți, 

nu cu paznicul de la poartă, nu? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul… eu nu vă 

înțeleg. Nu înțeleg ce spuneți. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Ascultați înregistrarea că o să înțelegeți mai bine. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun, atunci nu mai e 

nevoie să rămân aici, nu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Haideți să revenim la subiect, vă 

rog, dragi colegi! 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Înțeleg că nu mai aveți 

nevoie de mine dacă pot să ascult înregistrarea… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Deloc…deloc. Doamna Primar, doriți să mă repet? Dacă doriți 

să mă repet, haideți mai bine lângă mine și povestim față în față… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: În primul rând aveți. Nu 

articulați extrem de bine. Ar fi deja bine ca toată lumea să vă înțeleagă. Apoi îmi puneți  o întrebare, 

faceți și răspunsul, treceți la o altă întrebare. Ăsta nu este un dialog, înțelegeți? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Păi nu, doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Atunci nu am înțeles ce 

mi-ați spus că m-ați trimis acum… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Doamna Primar,  ați deschis zece puncte la care trebuia să și 

răspundem, nu? Primul punct este că … 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …Zece puncte?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: …dumneavoastră vă jucați cu termenii. Spuneți înregistrat sau 

bugetat. Noi vorbim despre ce aveți bugetat. V-am mai spus. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule, dar nu mă joc 

eu cu niște cuvinte. Sunt cuvinte care au definiție precisă și respect această definiție. Nu cred că 

ce spuneți se ține în fața unui director economic. Înțelegeți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Bun. Domnul Gheorghe, dacă 

doriți îl avem pe domnul Petre aici. Îl observ. Domnule director… dacă vreți să-i puneți o 

întrebare... dacă nu… 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Da, desigur. Până atunci eu vroiam să vă rog, dacă se poate, 

să și trecem la ordinea de zi să votăm ceva, că proiectul de buget este ultimul pe listă, nu? Adică 

deja am sărit. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Exact. Din punctul meu de vedere, 

având în vedere că comisiile juridică și de buget nu și-au dat avizele pe acest proiect. Noi îl 

discutăm, dar nu avem cum să-l includem pe ordinea de zi. Nu are cum să fie votat, conform 

Codului administrativ, el neavând aceste două avize. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Comisia  de astăzi nu a avut cvorum. Și doamna Primar, 

invitația rămâne valabilă. Sper că veți veni. Pentru miercuri, da? Mulțumesc. La ora 11. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Daniela 

Popa! 

Doamna Daniela Popa: Deci este ora 16.30. E mai mult de o oră jumate de când vă ascultăm 

vorbind pe lângă subiect. Pe toată lumea. Într-adevăr, bugetul de stat și bugetul unei administrații 

publice locale nu are nicio legătură cu o societate privată și mă bucur că au început să înțeleagă și 

colegii mei și doamna Primar. E complex și nici nu... până la urmă nici nu trebuie să îl înțeleagă 

toată lumea. Sunt aici specialiști și cei care se mai pricep să vorbească. Eu voiam doar să vă atrag 

atenția, doamna Primar, că noi, consilierii PSD, am studiat bugetul. Am făcut amendamente. Sunt 

36 de amendamente, dar ne așteptam să fiți totuși mai transparentă, să organizați o întâlnire cum 

făceam și noi în anii trecuți. Adică dumneavoastră doar ați pus bugetul 15 zile pe site, l-ați scos de 

pe site, pac în ședința de consiliu și pe ordinea suplimentară. Noi ne facem treaba. Muncim, suntem 

în slujba cetățeanului și nu este un slogan. După cum veți vedea toate amendamentele PSD sunt 

făcute în urma doleanțelor, rugăminților, petițiilor cetățenilor pe care îi reprezentăm. Asta voiam 

să vă reproșez, nu știu. să vă atrag atenția că nu ați fost transparentă. Chiar și acum. Ședință de 

consiliu o dată în fiecare zi ca să discutăm aceleași… să vă auzim aici vorbind și certându-vă cu 

PNL, cu PSD, cu PMP, cu toată lumea, ce nu ați reușit să faceți. Mă bucur că în sfârșit realizați că 

o licitație serioasă se realizează în doi ani, nu așa cum ne tot reproșați în mandatul trecut pe când 

erați consilier local. Cele opt străzi pe care totuși nu le-ați asfaltat sunt moștenire de la fosta 

administrație, pentru că într-adevăr este foarte greu să faci licitații și durează mult. Deci practic nu 

prea ați avut succese în anul trecut și nici realizări. Aveți un excedent bugetar foarte mare, dar noi 

suntem pentru dezbaterea bugetului astăzi, pentru propunerile noastre de amendamente, să fie 

votate și să avem buget cât mai repede, să ne punem pe treabă. Vă mulțumesc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte, aș dori 

să intervin și eu. Sunt Oliver Păiuși, sunt online. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar… doamna Primar… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte, aș dori 

să intervin și eu. 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, am o rugăminte, o să... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O secundă, domnule Tudose! 

Domnule Păiuși, nu vă auzim foarte bine. Dacă puteți să îmi scrieți separat. Oricum era rândul 

domnului Tudose. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Aș vrea să intervin și eu, vă 

rog. Legat de buget, trebuie să fac o intervenție. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă auzim foarte, foarte încet, să 

știți. După ce vorbește domnul Tudose, o să încercăm să vă auzim și pe dumneavoastră.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Mulțumesc! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, în interesul cetățenilor Sectorului 1 și 

spărgând un pic monotonia discuției, țin să aduc din nou în atenția dumneavoastră un lucru foarte 

important. În data de 10 februarie, adică peste câteva zile, se judecă recursul formulat de Iridex 

împotriva anulării sentinței date de Tribunalul Municipiului București privitor la anularea 

autorizației integrate de mediu și închiderea depozitului de deșeuri Iridex, a gropii de gunoi Iridex. 

Referitor la cele 11 hectare pe care dumneavoastră le-ați solicitat, în mod corect, pentru împădurire 

către PMB și v-au fost refuzate și, totodată, mai ales referitor la poluarea majoră și constantă, 

persistentă, cu hidrogen sulfurat din nord-estul Capitalei, toată lumea care traversează sau locuiește 

acolo vă poate confirma acest lucru. Țin să vă menționez că ați insistat la intrarea Sectorului 1 în 

ADI-ul dintre Capitală și sectoare. În acest moment statutul acestui ADI, Asociația de Dezvoltare 

Intracomunitară pentru Managementul Deșeurilor, pe care Consiliul Local Sector 1 l-a avut în 

Anexa de hotărâre de consiliu local de aderare făcută la insistența dumneavoastră, cât și aceeași 

formă care a fost în anexa hotărârii de consiliu a municipiului București, votat de Consiliul 

General, acest statut are multiple lacune și aspecte importante care lipsesc și care ne ridică foarte 

multe semne de întrebare. Unul din aceste aspecte este la capitolul patrimoniu fizic cu care vine 

fiecare membru în cadrul acestei ADI. În cadrul statutului prezentat atât în Consiliul Local, cât și 

la Capitală, acesta este trecut cu "puncte puncte". Ținând cont că există o suspiciune rezonabilă că 

se încearcă de către Primăria Municipiului București să se realizeze un incinerator și o extindere a 

gropii de gunoi în Sectorul 1, fără consultarea Consiliului Local Sector 1, cât și a cetățenilor din 

Sectorul 1, sub girul dumneavoastră, sub girul dumneavoastră al Primarului Sectorului 1, că sunteți 

reprezentantul și membru fondator, reprezentantul nominal și membru fondator în ADI, vă solicit 

și am depus în acest sens la Registratură, să faceți toate demersurile ca statutul în forma adoptată, 

semnată și cu toate paragrafele de "puncte puncte" eliminate, să ne fie prezentat ca să ne lămurim 

ce gânduri are Capitala privitor la managementul deșeurilor în Sectorul 1. Pentru că altfel avem 

foarte multe șanse ca, în pofida bunei credințe, în pofida a tot ceea ce discutăm aici, să ne trezim, 

așa cum a fost și prima dată când s-a făcut groapa de gunoi în Sectorul 1, cu o groapă de gunoi 

perfect funcțională pe următorii 30 de ani. Și va fi răspunderea dumneavoastră dacă nu ne sprijiniți 

în acest demers. Asta este unul și poate cel mai important aspect. Ținând cont că am depus această 

solicitare cu rugămintea de a se face demersurile de îndată, sper ca să ne sprijiniți. Demersul trebuie 

făcut de dumneavoastră, în calitate de membru fondator al ADI-ului și reprezentant al Primăriei 
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Sectorului 1 în ADI. Vă rog să întocmiți această solicitare, să vă fie pusă dumneavoastră și prin 

intermediul dumneavoastră și nouă la dispoziție, statutul în forma definitivată, semnată, cea care 

a fost înregistrată la Camera de Comerț, cât și hotărârea de instanță prin care s-a aprobat înființarea 

acestui ADI. Vă mulțumesc privitor la ADI! Voiam, ținând cont de aceeași temă, să menționez că 

în continuare avem… am primit dispoziția dumneavoastră de primar privitoare la funcționarea 

Comisiei de control BRAI-CATA și voiam să vă întreb...Cine considerați că este normal să 

convoace prima ședință a Comisiei, ca aceasta să-și intre în drepturi? Pe de altă parte, în continuare 

suntem restanți cu comisia doamnei avocat Trandafir. Asta iarăși este o problemă, care dacă se 

poate, aș dori să o luați în vedere și să o rezolvăm cât se poate de repede. Iar privitor la... și cu asta 

închid, privitor la CET Grivița, trebuia ca toți colegii să primească un material de informare pe 

care l-am trimis către Secretariat. Înțeleg că au fost niște probleme organizatorice. Probabil până 

la următoarea ședință veți avea un raport. Îndrăznesc să fac eu o prezentare în avans. Există o zi a 

porților deschise la CET Grivița, pentru a putea fi vizionate și să primiți toate lămuririle, cine 

consideră că este interesat, asupra investițiilor făcute de Sectorul 1 și de CET Grivița în acest 

obiectiv strategic, în data de miercuri, între orele 10 și 15. Vă mulțumesc! Aștept răspunsul 

dumneavoastră!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun! În ce privește ADI-

ul, care într-adevăr va începe să funcționeze... O să fie o structură foarte lejeră, probabil cu cinci 

persoane, care va fi susținută de fiecare primărie de sector și de Primăria Generală. Proiectele nu 

vor putea fi decât cu aprobarea primarilor, da? Nu va putea fi înființat în sectorul 1 un proiect 

gestionat de acest ADI fără acordul meu. Și nu va fi niciun proiect de depozitare în sectorul 1 în 

mandatul meu. Legat de acest ADI sau legat de o instituție publică. Asta aveți...Puteți să fiți siguri 

de acest lucru. Avem o problemă de depozitare în București. Această problemă trebuie rezolvată 

la nivel de București. De fapt la nivel de București - Ilfov, da? Dar soluția nu va fi în sectorul 1. 

Eu am fost mereu extrem de vocală și am făcut tot ce era în puterea mea ca să închidem groapa 

Iridex. N-am acceptat să fie redeschisă chiar în plină criză de gunoi. Era foarte ușor să fie o 

derogație de câteva zile, dar nu am acceptat să fac acest lucru și nu voi accepta niciodată. Chiar 

dacă la un moment dat mi se propunea acest lucru ca singura soluție pentru a rezolva criza, da? Și 

am preferat, domnule consilier, să nu accept acest lucru. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Știu, știu. Corect! Doamna Primar, nu vă suspectez buna 

credință în ceea ce privește exact ceea ce ați spus acum. Însă, statutul.... Repet, noi avem o 

problemă de comunicare și de a înțelege cum funcționează lucrurile în țara asta. Statutul, atâta 

timp cât este format din Capitală plus șase sectoare, votul se ia cu majoritate. Nu știu cum veți 

rezolva. Sunt absolut de acord și atenție, poate părea surprinzător, chiar vă cred în declarația că în 

mandatul dumneavoastră vă doriți să nu se mai dezvolte altă capacitate de depozitare sau incinerare 

pe sectorul 1. Cred acest lucru. Cum la fel am avut încredere inclusiv în afirmația dumneavoastră 

că veți face un demers către Serviciul Român de Informații privitor la teren. Însă, trebuie să 

înțelegeți cum funcționează aceste lucruri. Puteți să vă opuneți, dacă șase voturi versus votul 
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dumneavoastră împotrivă vor fi majoritare, vom avea o problemă gravă. Iar această problemă 

gravă...Aici este punctul nevralgic în care tocmai vă menționam că am ajuns. Pentru că ni s-a pus 

în față și ați insistat să votăm intrarea într-un ADI fără ca să avem toate datele necesare. Ceea ce 

ați spus este soluția corectă, singura soluție corectă, că atât pentru București, cât și pentru județul 

Ilfov, o capacitate de depozitare și de tratare este strict necesară. Dar nu în București, ci undeva în 

județul Ilfov, într-o zonă departe de zonele locuite, luând în calcul toate analizele și factorii de 

curenți de aer și zona... depărtarea față de zona locuită. Sunt multe aspecte care trebuie luate în 

calcul. Și a se face o facilitate de tratare și depozitare europeană. Mafia gunoiului, între care luptăm 

de atâta timp cu aceste probleme, se opune direct, indirect, așa cum tocmai ați menționat presiunile 

care s-au făcut și la dumneavoastră, acestui aspect. Acest lucru îl înțeleg. Da, sunt de acord. Nu 

rezolvă însă micile scăpări, cum a fost această intrare în ADI fără să știm exact cu ce ne vom 

confrunta. Acum am rugăminte, pentru a vă dovedi în continuare buna credință și a-mi păstra, cel 

puțin în acest domeniu, încrederea că ceea ce spuneți și se întâmplă, vă rog, faceți demersul către 

Capitală. Până în acest moment, din informațiile pe care le-am obținut în calitate de consilier, nu 

există statutul în formă finală intrat în Registratura Sectorului 1, în condițiile în care era obligația 

Capitalei să informeze membrii fondatori de existența acestui statut și tot ceea ce prevede el. Nu 

avem acest document și stă în puterea dumneavoastră să faceți demersul să îl solicitați de la 

Primăria Capitalei în cel mai scurt timp. Cum la fel v-am rugat, și reiterez încă o dată, să faceți o 

adresă publică către Agenția pentru Protecția Mediului București care să vă comunice dacă Iridex 

și-a depus declarația de închidere a depozitului care era obligatorie, cerută prin Nota de constatare 

a Gărzii Naționale de Mediu cu termen-limită 8 noiembrie 2021. Suntem în data de 7 februarie 

2022 și încă nu reușesc să obțin această informație. Faptul că A.P.M. București Sector 1 este de 

fapt și de drept cea care protejează Iridex-ul, este un lucru bine știut. El se vede și în instanță, este 

de altfel...apărările sunt comune, pozițiile sunt comune. Noi trebuie să ne apărăm cetățenii și să ne 

apărăm sectorul. Vă mulțumesc! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Domnule Tudose, o să fiți 

liniștit. Acest ADI este un instrument de finanțare, dar deciziile sunt luate tot la nivel de Consiliu 

Local sau Consiliu General. Este vorba de o investiție. Ce nu ați dori este o investiție în sectorul 

1, legat de această de depozitare, da? Această investiție într-adevăr ar fi gestionată la nivel de 

Consiliu General, fiind de depozitare. Suntem de acord. În Consiliu General, eu cred că avem o 

majoritate împreună, care nu dorește acest proiect, da? Faptul că la nivel de finanțare depindem de 

ADI, da. În ADI eu o să impun... Nu poate fi finanțat niciun proiect în Sectorul 1 fără acordul meu 

și acordul dumneavoastră. Aveți dreptate că există o poartă, adică ar putea toți primarii să se 

coalizeze împotriva noastră. Bine, șansele sunt mici, dar atenție! La nivel de decizie de investiții, 

acest lucru se ia la nivel de Consiliu General. În Consiliul General, eu spun că avem o majoritate 

care înțeleg că nu e corect. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, încercați să întelegeți! Repet! Buna credință 

nu este întotdeauna suficientă pentru a acoperi aspectul de legalitate. Da, ceea ce spuneți este 

corect. Însă dacă există un vot majoritar împotriva noastră, ne va rămâne forma referendumului 

cetățenilor privitor la înființarea unei facilități de depozitare, a unei noi gropi de gunoi în sectorul 
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1, ne vor rămâne o grămadă de lucruri la care nu trebuia să ajungem, dacă ne luam măsurile de 

precauție pe care vi le-am solicitat de atâtea ori, ca privitor la acest ADI, să știm exact ce avem de 

făcut. Singura solutie care era viabilă și validă privitor la depozitare era scoaterea facilităților de 

depozitare în afara Bucureștiului. Bucureștiul, ceilalți primari pe care dumneavoastră spuneți că 

este posibil să se opună sau să vă fie împotrivă, este și normal să fie așa pentru că își vor apăra 

cetățenii și nu vor face atâta timp cât această "struțo-cămilă" prinde Primăria Capitalei și sectoarele 

și nu județul Ilfov, așa cum trebuia să fie, vom plimba gunoiul între cele șase sectoare sub atenta 

oblăduire a Primăriei Capitalei. Care din sectoare credeți că va primi groapa de gunoi pe sectorul 

lui cu brațele deschise și cetățenii vor fi deosebit de încântați și fericiți? Noi avem deja... Capitala 

ne-a făcut deja o figură urâtă ca cele 11 hectare pe care noi le-am cerut, noi, Sectorul 1, și am 

dovada absolut clară a materialului cu care s-a mers mai departe în 2016 când s-a dat hotărârea de 

către Guvernul Cioloș de a se trece terenul de la SRI în patrimoniul Capitalei, s-a făcut la cererea 

Sectorului 1. Faptul că nu a mai ajuns la Sectorul 1 este deja o foarte clară manifestare a așa-zisei 

bunei credințe pe care ar trebui să o... să avem încredere la Capitală că nu ne vom pricopsi cu altă 

groapă de gunoi. Eu zic că aici doar buna credință nu funcționează. Vă stau la dispoziție. Haideți 

să încercăm ca acest mandat, cu toate problemele pe care le are, să nu fie încununat și cu o nouă 

groapă de gunoi sau incinerator pe sectorul 1. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnule Păiuși, 

încercăm?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Da. Mă auziți, vă rog? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă puteți vorbi mai tare. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Da. Din păcate, nu... O să 

încerc să vorbesc cât pot de tare. Domnule Președinte, mă adresez dumneavoastră, conform 

Codului administrativ. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Poate țineți degetul pe microfon. 

Nu știu, nu se aude, să știți. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): O să încerc să intru din nou, 

ca să văd dacă am un semnal mai bun. Mă auziți acum? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sau încercați fără căști sau... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Da. Nu, sunt pe direct, pe 

telefonul direct sunt acum.  Deci, domnule Președinte, mă adresez dumneavoastră, conform 

Codului administrativ legat de ședințele Comisiei de buget. Am această obligație, să vă prezint 

lucrul ăsta. Faptul că ședințele nu sunt convocate conform Codului administrativ. Din păcate 

pentru noi, domnul președinte Dinu Gheorghe... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Viceprimar, nu 

se aude! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Nu se aude? 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu se aude! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ne chinuim. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): O să încerc să mă conectez 

din nou. Încerc să mă conectez din nou. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Ok. Domnul Gheorghe, mai 

aveați ceva? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Voiam să vă rog să revenim la ordinea de zi, totuși. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Mai am o întrebare. Doamna Primar, 

dacă tot... Profit și eu și cetățenii să aflăm...Și colegii mei, bănuiesc. Am primit și săptămânile 

trecute telefoane de la cetățenii din Aviației. Ce le spunem? Pentru că recunosc, nu am știut ce să 

le zic legat de sistemele acestea pe care le-am instalat cu privire la asigurarea căldurii în cartierul 

Aviației. Pot doar să vă spun că din partea lor am primit următoarele informații. Nu s-a schimbat 

situația. Avem vreunul dintre aceste sisteme în momentul acesta funcțional, implementat? Pentru 

că din teren ne vin informații că de fapt situația este neschimbată. Cum stăm de fapt? Ce le 

transmitem cetățenilor? Care-i situația? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Viceprimar, 

despre sistemul de back-up care este instalat în cartierul Aviației. Eu am primit din partea 

Termoenergetica, din partea echipei de la Termoenergetica, alte informații, alte comentarii. De 

fapt, în momentul în care a fost o avarie care a modificat, a alterat nivelul de căldură care a ajuns 

în blocurile din Aviației au pornit acest sistem care a funcționat și au primit apeluri de la cetățeni 

care pentru prima dată, și chiar cei de la Termoenergetica au fost foarte surprinși, pentru prima 

dată spuneau cât de mulțumiți și fericiți sunt că în sfârșit este o apă foarte caldă. De fapt, în sistemul 

pe care l-am instalat, încălzește mai mult decât... mult mai mult decât  parametrii la care sunt 

obișnuiți cetățenii.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Atunci ce puncte...Ce puncte 

funcționează? Poate...nu știu.. Că noi am votat vreo...unul pilot și încă vreo trei sau patru ulterior. 

Nu mai știu exact. Poate vorbim de...Eu vă spun, telefoanele primite... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da. La ora actuală 

funcționează unul, în punctul termic 5. În momentul în care funcționează, toate blocurile care sunt 

legate de punctul termic 5, primesc o apă caldă și o căldură la un nivel extraordinar de bun. Permite 

acest lucru și să reducem presiunea asupra celorlalte puncte. E adevărat că fiind un proiect-pilot și 

a durat un pic până am reușit cu cele 3 părți să ne înțelegem, cine face ce, cine operează ce. Este 

vorba de Primăria care finanțează  Termoenergetica  care este operatorul responsabil și cel care 

ne-a furnizat echipamentul și poate să-l... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci cetățenii... 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …să supervizeze 

funcționarea lui. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci cetățenilor care se regăsesc pe 

străzile de la punctul termic 5, le spunem că e în funcțiune și că ar trebui să aibă...  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Apă caldă și căldură. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Echipamentul este în 

funcțiune în momentul în care apare o avarie în sistemul Termoenergetica. Sau în momentul în 

care ce furnizează Termoenergetica nu este la parametri normali. Atunci se pornește acest 

echipament care nu funcționează în mod continuu. Funcționează doar când ce este livrat nu este la 

parametri optimi. Anul acesta... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ok. Mulțumesc! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da! Ne-am mișcat foarte 

repede ca să putem să testăm și să putem să primim un retur de experiență asupra echipamentului. 

Anul viitor o să echipăm mult mai multe puncte termice. Merci! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă îmi permiteți, doamna 

Primar, și pe mine m-au sunat niște cetățeni dintr-un bloc de pe Alexandru Șerbănescu 14, 14 A. 

La fel, nu au căldură, nu au apă caldă de un an de zile. M-au sunat acum câteva zile. Cred că ar fi 

important să spunem cetățenilor în ce punct termic și ce blocuri ar trebui să nu mai aibă neapărat 

probleme dacă acel sistem intră și el în funcțiune. Pentru că este evident că anumite blocuri în 

continuare nu au, nici de la Termoenergetica, nici de la acest sistem, căldură și apă caldă. Pur și 

simplu, o transparență mai mare a Primăriei legat de specific zona acoperită de acel echipament. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Eu cred că cei care...Cred 

că toate blocurile care sunt legate de acest bloc văd cu ochii lor, adică cetățenii de acolo văd cu 

ochii lor acest echipament, care din păcate ocupă trei-patru locuri de parcare. Da, o să informăm 

mai bine, dar a fost o persoană care a stat lângă acest echipament zile la rând și toți cei care au 

venit au fost informați. Îmi pare rău să aud că un apartament de un an de zile n-are... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Un bloc, nu un apartament. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Un bloc nu are de la 

Termoenergetica. Aș dori să-mi comunicați care este acest bloc ca să văd cum pot să rezolv 

problema. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, Alexandru Șerbănescu 14.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Domnule Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Sper că mă auziți bine acum. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mai bine, da. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Vă mulțumesc! Domnule 

Președinte, mă adresez dumneavoastră conform Codului administrativ, o să vă trimit și în scris 

lucrul ăsta. Este legat de ședințele de buget pe care ar trebui să le avem convocate cu minim trei 

zile înainte de către domnul președinte de ședință, de către domnul președinte de Comisie, Dinu 

Gheorghe. Din păcate, le avem cu zece minute înainte sau cum a fost data de astăzi, exact la ora 

15. Cu rugămintea și repet, mă adresez conform Codului administrativ. Niciun aviz, niciun proiect 

nu poate fi blocat prin Comisie. Și vă spun lucrul ăsta foarte clar. Toate proiectele trebuie aduse și 

dezbătute în fața Consiliului Local. Faptul că ele nu sunt semnate de către membrii Comisiei și nu 

pot fi aduse astfel în dezbaterea Consiliului Local, reprezintă un abuz. Vă spun asta fără să 

exagerez. Este un motiv pentru care eu mă adresez acum dumneavoastră și vă solicit să rezolvați 

lucrul ăsta pentru că aveți această calitate, conform Codului administrativ. De asemenea, vă 

comunic că mă voi adresa oficial Parlamentului și Senatului cu privire la acest lucru. Este un lucru 

foarte serios. Nu vorbim doar de proiectul de buget care este practic cel mai important, cea mai 

importantă hotărâre a Consiliului.  Dar niciun alt proiect nu poate fi ținut în Comisie, adică nu 

poate fi, să zicem, semnat de către membrii Comisiei pentru a nu fi supus dezbaterii Consiliului 

Local. Repet a doua oară. Deci, vă rog frumos, faceți toate demersurile, discutați cu președinții de 

Comisie. Înțeleg că aceeași situație este și la Comisia Juridică și aveți aceste atribuții să rezolvați 

această problemă. De asemenea, vă rog ca aceste ședințe să nu mai fie convocate cu 10 minute 

înainte de începerea ședinței. Pentru că la aceste comisii pot fi foarte ușor prezenți directorii 

direcțiilor la care faceți referire de fiecare dată să vină în fața Consiliului Local. Este adevărat, pot 

veni și în fața Consiliului Local, dar au obligația să vină în aceste comisii. Vă mulțumesc frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Da, recomand de altfel 

să puneți și în scris. Discutăm și cu doamna Secretar General și de situația de la Comisia Juridică. 

Probabil că e necesară o comisie internă a Consiliului Local de analiză a situației pe comisii. 

Imediat, domnule Gheorghe! Ca să înțelegem ce se întâmplă. Ce să vă spun? Din punctul acesta 

de vedere, ați văzut și dumneavoastră, chiar dumneavoastră ați făcut o plângere la Prefect pe un 

alt aviz și Prefectul a spus foarte clar că președintele comisiei decide, așa că președinții comisiilor 

decid. E bine că mergeți către Parlament. Într-adevăr, există în continuare lacune în Codul 

administrativ, inclusiv și pe acest lucru. I se spune de exemplu președintelui să ia niște decizii... În 

cazul de față avem și plângerea domnului Drăgușin la Comisia Juridică. În mod normal o astfel de 

plângere s-ar trece și prin Comisia Juridică unde teoretic ar fi niște juriști, nu? Acuma... Da..  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Da, dar … 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: De asta zic să fie o comisie a 

Consiliului care să analizeze situația, să poată să discute și cu Direcția Juridică din Primărie și așa 

mai departe. Să aibă niște date mai clare. Bun. Domnul Gheorghe dorește un drept la replică și 

mergem după aceea la domnul Jurubiță. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da. Bună ziua, domnule Păiuși! În primul rând, sănătate multă, 

că vă aud cu vocea puțin șubrezită. Am apreciat întotdeauna echilibrul de care ați dat dovadă și ce 
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vroiam să vă rog este atunci când scrieți aceste adrese, să adăugați acolo și ce se întâmplă dacă un 

primar refuză să semneze tot felul de documente administrative. Pentru că poate e important să 

aflăm atât din Parlament, cât și de la Secretarul General, cât și poate de la Prefect ce se întâmplă 

când un primar refuză să semneze anumite documente și le ține la Cabinet. Probabil că 

dumneavoastră deja le știți, având în vedere cât de bine cunoașteți legea și fiind și viceprimar, dar 

ne-ar ajuta pe toți un răspuns oficial. Vă mulțumesc! De asemenea, mai am ceva de adăugat, 

domnule Președinte, dacă se poate. Doamna Primar spunea că este căldură în Aviației. Eu sunt, 

după cum știți, am fost lider de zonă în Aviației. A fost o mare bucurie pentru cetățeni când au 

auzit că Primăria găsește o soluție să rezolve. Chiar dacă nimeni nu a mai luat în considerare 

poluarea care poate fi adusă de aceste motoare. Și aș vrea să pun un cetățean de acolo să vă spună 

situația reală din Aviației, pentru că este o mare, o mare problemă acolo. 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Alo? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Alo? Bună ziua! 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Bună ziua! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Ne puteți spune și nouă, vă rog, pe ce stradă stați în Aviației 

și dacă aveți apă caldă, căldură? Care este situația? Că doamna Primar spune că a implementat un 

sistem care ar trebui să funcționeze măcar pe o parte din străzi. 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Eu locuiesc pe strada Borșa, la 

numărul 38. Este chiar vis-a-vis de Școala Herăstrău. Și nu știu ce s-a implementat, dar eu vă spun 

că nu prea funcționează apa caldă și căldura. Chiar de curând și pe 2 februarie și pe 3 februarie și 

pe 4 februarie, am discutat cu cei de la Radet. Cred că înregistrările de pe 3 februarie le-am și 

salvat în calculator, în care am spus că nu aveam apă caldă. Au fost patru zile la rând în care nu a 

fost apă caldă în fiecare seară în cartier. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Dar Primăria v-a spus ceva de aceste motoare, dacă 

funcționează? Că înțeleg că nici pe Măguricea, nici pe Borșa nu este apă caldă! Mă întreb unde 

oare o fi apa aceasta caldă pe care... 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu ne-a spus nimeni nimic. Singurul 

răspuns pe care îl primim de la doamnele care ne răspund pe acel chat online pe care intrăm... Ni 

se răspunde că o să creăm un tichet și că o să îl trimitem mai departe și că punctul termic care ne 

deservește nu funcționează momentan. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, bine. Mulțumesc!  

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Asta este! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: V-a auzit și doamna Primar. Să sperăm că o să poată să rezolve 

în cel mai scurt timp problema, așa cum a promis în toamnă cetățenilor și Consiliului Local. 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Dacă aveți nevoie, v-am spus, eu am 

și înregistrarea după conversațiile cu doamnele respective. 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Sigur! 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Am făcut și solicitare scrisă la Radet, 

să ne dea numele persoanelor responsabile cu zona noastră. Nu ni s-a răspuns nici acest lucru. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Dar aceste motoare pe care le-a implementat Primăria 

funcționează? Aveți idee?  Că banii înțeleg că au fost deja cheltuiți. 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu știu. Nu știm nimic dacă 

funcționează sau nu. Noi vă spunem că în ultima săptămână, din șapte zile, cinci nu am avut apă 

caldă. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da. Mulțumesc mult! Bine. Zi bună! 

Invitata prin telefon a domnului Dinu-Nicolae Gheorghe: La revedere! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da. Deci doamna Primar, nu știm ce fel de motoare s-au 

montat acolo. Noi am votat oportunitatea. Mi s-a părut o idee foarte bună, dar se pare că nu 

funcționează. Poate chiar mergeți mâine acolo în cartier, să discutați cu cetățenii și poate chiar să 

verificați dacă funcționează ceva. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Domnul Păiuși cred că a zis foarte bine și doamna Primar 

ar trebui să ia act de acest lucru. Toate proiectele trebuie să ajungă în Consiliul Local. Și cred că, 

mai repet o dată, toate proiectele trebuie să ajungă în Consiliul Local. Și vă mai aduc aminte încă 

o dată, ca la fiecare ședință, că grupul PSD are mai mult de 12 proiecte la dumneavoastră care sunt 

blocate de foarte, foarte mult timp. De exemplu, să vă dau un proiect, cel în care dorim să-l 

schimbăm pe domnul Păiuși. Îl protejați sau nu înțeleg de ce durează atât de mult? Este greu de 

citit proiectul sau...? Bun. Sunt 12 proiecte, nu este ... deci au trecut aproape trei-patru luni în care 

dumneavoastră nici măcar nu ați putut să le dați în Consiliu Local. Eu cred că este o problemă. Ar 

trebui să ne răspundeți măcar să spuneți de ce dumneavoastră le țineți cu atâta îndârjire la 

dumneavoastră în birou? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: N-a avut căști. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Care este întrebarea 

dumneavoastră? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Cum? Cred că se aude foarte bine și fără cască, cred că se 

aude și în boxă. Nu? N-ați auzit? Sau așa faceți și cu cetățenii? Vă faceți că nu auziți? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Nu? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule consilier... 
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Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Vă mai întreb o dată. Noi avem 12 proiecte la 

dumneavoastră. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Verificam ce spunea... A 

intrat un cetățean, nu știam cine este, de unde este și verificăm acum ce spunea ca să înțeleg un pic 

ce se întâmplă. Adică vine un cetățean care în mod total neinvitat, nestatutar, vorbește, încerc să 

mă ocup de el. Dumneavoastră nu-mi lăsați timp... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Ok, ok. O secundă să... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Care este situația? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Deci este o întrebare. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vă rog mult! Adică eram... 

rezolvăm situația cetățeanului și acuma veniți dumneavoastră. Vă ascult! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Sigur. Ați ascultat ce a spus domnul Păiuși, nu? Ați avut 

căștile atunci? Când a spus domnul Păiuși că toate proiecte trebuie să ajungă în Consiliul Local. 

Toate proiectele! Așa a spus? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: E legea așa, nu? Adică 

toate proiectele.. Despre care proiecte...? Proiecte de hotărâri de Consiliu Local, nu? Despre asta 

vorbim. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Noi aveam 12 proiecte la dumneavoastră. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: În general, dau drumul la 

toate proiectele care ajung la mine. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Și cu cele de la noi, de ce le țineți sub preș sau cum...? De 

ce le ascundeți? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da. Domnule consilier 

local, sunt... Vorbea domnul Tudose mai devreme de niște proiecte de comisii. Chiar aveți un 

proiect pentru o comisie. O să înființați sau ați înființat deja o comisie pentru a analiza contractul 

BRAI-CATA, da? Este un contract prin care am primit un serviciu și am plătit 8.000 de lei. Ați 

vrut să facem o comisie, să discutați ore în șir despre acest contract. Am fost de acord, ce să... Nu 

mă opun, da? Nu mă opun la aceste contracte... la aceste proiecte. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Păi bun, dar puneți-le pe ordinea de zi! Puneți-le pe toate 

12,  nu unul din 12! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu, nu, nu. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Păi ce facem? Unul din 12? Ce eficiență e în sectorul 1, la 

Primăria Sectorului 1? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul consilier… 

domnul consilier, atunci eu vă pun o altă întrebare... 
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Domnul Geanin-Georgian Jurubiță:  Păi nu știu... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul, domnul consilier, 

m-ați întrebat... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Spuneți, spuneți! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Este mai important pentru 

cetățenii Sectorului 1 să vă ocupați de acest buget și să îl votați sau să vă ocupați de cei 8.000 de 

lei plătiți la BRAI-CATA când au curățat sectorul? Ce este mai important pentru dumneavoastră? 

Vă ascult! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Este important în primul rând ca dumneavoastră să vă faceți 

treaba ... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Și proiectele pe care noi le aducem la dumneavoastră să le 

rezolvați, să le puneți în Consiliul Local. Asta e important! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Noi vorbeam de Consiliul 

Local, atunci... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Păi de Consiliu Local… Să le aduceți în Consiliu Local, 

unde să le aduceți? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ok. Voi vă plângeți că 

durează 10 ore o ședință de Consiliu Local. Ce este mai important? Pun din nou întrebarea. Să 

votați acest buget ca să putem să mergem mai departe și să rezolvați problemele Sectorului 1 sau 

să discutați ore despre o hotărâre de Consiliu Local prin care am înființat o comisie pentru a analiza 

fiecare...?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Doamna Primar, eu v-am întrebat… eu v-am întrebat... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …fiecare contract prin 

care se plătește 8.000 de lei, da? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Eu v-am întrebat altceva. De ce dumneavoastră nu aduceți 

acele proiecte în Consiliul Local? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule consilier, v-am 

răspuns! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Asta vă întreb, de ce? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule consilier, v-am 

răspuns. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Nu... 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Eu aduc aici absolut orice 

proiect. La un moment dat ajunge aici... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Păi proiectele PSD nu sunt!  Sunt la dumneavoastră și 

dumneavoastră să le dați drumul. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Sunteți...nu sunteți... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: A trecut pe la toate direcțiile. Sunt la dumneavoastră în 

birou. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Domnule consilier… 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță:  Mai ales cel în care dorim să îl schimbăm pe domnul 

Păiuși.  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule consilier, eu 

respect legea. Respect termenele... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță:  Păi dacă respectați legea, aduceți proiectele în Consiliul 

Local, să se discute aici,  să se dezbată.  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule consilier… 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Altfel nu respectați legea! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Ba da! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Altfel încercați să protejați pe cineva sau nu știu... Nu vă 

convine să ajungă acele proiecte în Consiliul Local...? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: În momentul în care e 

nevoie de semnătura mea, analizez fiecare proiect așa cum trebuie. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Bun! Vă întreb clar... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Eu nu sunt, nu sunt...  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: De exemplu, proiectul cu domnul Păiuși, când va veni în 

Consiliu Local? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: O să analizez și o să vă 

răspund. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Păi ne puteți da un...să știm un termen? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu. Nu pot să vă spun... 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Păi la fel facem și noi în comisie. Analizăm și venim 

cu un răspuns. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! 
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Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Termenul legal este de trei zile. Vă aduc aminte! Dacă tot 

vorbim de legalitate. 30, 30. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dată fiind... Haideți să-l ascultăm 

și pe domnul Oianu. Dragi colegi, vă rog să fim cât mai scurți! Apropos de Codul administrativ, 

aici pentru primari e destul de clar. Primarul are obligația să pună aceste proiecte în Consiliul 

Local. Mai multe proiecte și de la PSD și de la PNL stau în biroul Primarului de luni de zile. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: De luni de zile, deci trebuie subliniat asta! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cu toate avizele luate din cadrul 

Primăriei, totul stă la propriu în pixul Primarului, care nu dorește să dea drumul la aceste proiecte, 

ca și cum noi am fi aici degeaba. Deci, propriu-zis, trec doar proiectele care dorește dânsa. Cele 

ale Consiliului Local, inițiate de consilierii locali, stau. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da. Bună ziua! Bună ziua! Bună ziua! V-am ascultat cu mare 

interes. Țin să remarc că astăzi am fost onorați cu atâtea interpelări din partea doamnei Primar! Se 

întâmplă să și stea la ședință mai mult decât de obicei. Cu ajutorul lui Dumnezeu o să 

supraviețuiască și interpelării mele. Să vedem acuma. Deci îmi place foarte mult că am discutat 

despre ce este mai important pentru sector. Ce este mai important, doamna Primar, pentru sector 

ce este mai important? Vă spunem noi ce este mai important. Cel mai important lucru pentru sector 

sunt, în momentul acesta, problema parcărilor, curățenia și locuințele sociale, doamna Primar! Și 

aici o să trebuiască să ne dați niște răspunsuri, dar o să vă pun întrebările la sfârșit. O să vă spun și 

ce... poate știți și dumneavoastră, poate aveți informații. Până una-alta, eu vreau să vă spun, în 

numele cetățenilor pe care îi reprezentăm, că noi suntem foarte nemulțumiți de prestația 

dumneavoastră după primul an de administrare. Total nemulțumiți. Și dacă e să aducem în discuție 

numai problema unui film de groază, cu o nouă groapă de gunoi în Sectorul 1, care probabil nu o 

să se întâmple, că ne-ați promis dumneavoastră asta!  Cum ne-ați promis și în alegeri că o să aveți 

o coaliție.. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu, puteți să 

vorbiți un pic mai.. un pic mai încet? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur, sigur că da, doamnă, așa sunt eu pasional. Ce să faceți? 

Știți cum e. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da, dar vă păstrați calmul, 

vă rugăm mult,da? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Bine, sigur. Sunt foarte calm, doamna Primar. Știți că vă 

simpatizez! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Atunci... Domnul, domnul 

Oianu, domnul Oianu? 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Da. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vă rog mult, un pic mai 

calm! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Fără discuție, doamnă! Deci vă spun din start, suntem foarte 

dezamăgiți în Sectorul 1! Așteptam de la dumneavoastră o viziune, nu mediocritate… 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Nu lipsă totală de viziune, de nimic. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Da. Nu mai mă opriți, doamna Primar!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, haideți să lăsăm 

consilierul să vorbească! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ba da, pentru că dacă 

treceți la jigniri, o să plec din sală. Eu nu sunt obișnuită… 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Vă rog frumos, doamna Primar, nu plecați.... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nici obișnuită... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu plecați, nu plecați, că eu vă vorbesc aici de incompetență. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Nu vă vorbesc de altceva! Nu vă jignesc pe dumneavoastră, 

doamnă! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: V-ați întrebat dacă 

dumneavoastră faceți tot necesarul. Nici măcar să votați un buget și să depuneți un amendament, 

da? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doamnă, cetățenii din sectorul 1 sunt dezamăgiți de 

dumneavoastră, de prestația dumneavoastră, doamnă! Știu că vorbiți mult. Dacă existați 

dumneavoastră în Sectorul 1 acum o sută de ani, când Sectorul 1 se numea mahala, erați 

mahalagioaica numărul unu a sectorului, doamna Primar, șefă, fruntea sectorului. Vă dați seama! 

Asta, asta faceți dumneavoastră aici. Dar nu-i de ajuns să vorbiți și să ne opriți și să veniți cu atâta 

demagogie și cuvinte în... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu, înainte 

să plec, aș dori să dau o informație. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu plecați! Vă rog eu frumos... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu, nu! 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu plecați, doamnă, că stricați ședința din nou!  Vă rog eu 

frumos!  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu, atunci... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Încă o dată, vă repet... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vă rog mult, lăsați-mă o 

secundă, da? Reușiți să vă opriți? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Promisiunile dumneavoastră sunt deșarte, doamnă! Nu puteți să 

veniți după un an de zile în care nu v-ați ținut nicio promisiune din timpul alegerilor până astăzi și 

să ne spuneți...  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Că ne asigurați că n-o să fie o groapă de gunoi în Sectorul 1. Este 

un lucru... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Calmați-vă! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Pe care noi nu putem să-l credem, doamna Primar!  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand-Primarul Sectorului 1:Domnule Oianu, calmați-vă, 

vă rog mult! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doamnă, sunt foarte calm. Știți și dumneavoastră că vă 

simpatizez, sunteți primarul meu favorit! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vreți un pahar cu apă? 

Vreți ceva? Vă rog mult, calmați-vă! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Ce drăguță sunteți! Acum faceți dumneavoastră stand-up. Foarte 

drăguț! Bravo, ați învățat!  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Atunci... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mă bucur! Să nu mai citiți mesaje de la consilierul 

dumneavoastră. Deci acum... Locuințe sociale, doamna Primar! În Sectorul 1, eu sunt în această 

comisie în care dăm 30 de apartamente pentru 700 de familii... cu dosare, doamna Primar! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Oianu, când 

sunteți în comisie, nu spuneți absolut nimic, nu participați... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Să vă spun ceva! Să vă spun ceva, doamna Primar! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, îl ascultăm sau îl 

întrerupem pe consilier? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: 700 de dosare și dumneavoastră aveți 30 de locuințe de dat. 

Întrebarea mea este care-i planul pentru acest an? Care-i planul și viziunea dumneavoastră despre 

a găsi soluții la 700 de dosare? Singurii oameni care se califică la o locuință socială în Sectorul 1 



45 
 

astăzi și aici e bine să mă audă locuitorii Sectorului 1, sunt doar oameni în situații ieșite din comun, 

care au nevoie să fie evacuați, să aibă copii cu dizabilități și cel puțin trei să fie pensionari și ei în 

scaune cu rotile. Doar așa se pot califica pentru o locuință socială. Doamna Primar, lipsa de 

compasiune și empatie pentru locuitori a afectat în totalitate viața cetățenilor acestui sector. Lipsa 

dumneavoastră de viziune și de strategie și de plan și capacitatea dumneavoastră de a nu comunica 

deloc cu consilierii Sectorului 1 care îi reprezintă pe cetățeni, ne-a adus la acest dezastru în care 

acum spectrul unei noi gropi de gunoi se abate asupra noastră și stă deasupra capului nostru. Este 

ceva inadmisibil, doamnă! Și ca o încheiere și vă aștept cu răspunsul și cu strategia dumneavoastră 

pentru locuințe sociale că e foarte important. Vă spun de acuma, trebuie să aud despre parcări, 

trebuie să auzim despre curățenie, trebuie să auzim despre cum faceți... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule președinte, aș dori 

și eu să intervin aici, vă rog! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: …să ne dați senzația că Sectorul 1 va ajunge un sector civilizat, 

nu ce ați făcut anul acesta. Anul acesta care a trecut este o mare dezamăgire pentru toți locuitorii 

Sectorului 1, iar așteptările care au fost puse pe dumneavoastră, doamnă, le-ați înșelat în totalitate. 

Deci dincolo de asta, vreau să închei, subliniind ce au spus și colegii noștri, proiectele noastre stau 

în sertarele dumneavoastră și le dați drumul după cum aveți dumneavoastră chef. E un lucru 

inadmisibil de-a dreptul și ilegal pe deasupra! Domnul Păiuși a avut dreptate. Mulțumesc! O zi 

bună!   

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Oianu, aș dori să 

vă răspund și eu, dacă se poate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Domnul Tudose, doamna 

Popa. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Sau doamna Primar, dacă doriți 

să răspundeți. După aceea, v-aș ruga, dragi colegi, să încercăm să închidem, să mergem către 

ordinea de zi. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte, aș dori 

și eu să pun o întrebare domnului Oianu. Atât, o singură întrebare! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Am dreptul să îi răspund 

domnului croitor? Care face de râs... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Croitoria este o meserie 

extraordinară, să știți, doamna Primar. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Sunt de acord!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și designul de modă e ceva 

extraordinar. 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:Sunt de acord! Dar să nu-i 

facem de râs pe croitorii din România. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și face niște lucruri extraordinare. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte, aș dori 

și eu să iau cuvântul! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Oianu, o să vă dau 

dreptul la replică imediat, vă rog! Ca să se și audă la microfon! Vă rog, doamna Primar? 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Am mare respect pentru 

toți croitorii... Mai puțin pentru cei care se pricep mai mult la jigniri și la insulte. Domnule Oianu, 

atenție, pentru că o să deveniți fratele geaman cu agresorul PNL din Mogoșoaia. Atât pot să vă 

spun. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci, domnule Oianu, dacă doriți 

dreptul la replică, vă rog! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Locuințe sociale, da, exact! Eu tot aștept răspuns pe locuințe 

sociale. Sigur, mă poate jigni, îmi poate schimba meseria, poate să-mi spună orice. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: V-aș ruga să nu ne jignim niciunii. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Exact, exact. Eu nu... Dar e o rușine pentru, pentru Franța...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: În niciun sens... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Ca cineva, cetățean francez, să nu știe diferența între croitorie și 

design vestimentar. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte, aș dori 

să pun o întrebare domnului Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: E o chestie de bază, să zicem așa. Dar, în sfârșit, asta numai dacă 

trăiești în Franța și ai avut parte să faci parte din această civilizație și să fii educat. În sfârșit... 

Dincolo de asta, așteptăm răspunsuri pe locuințe sociale. Dincolo de jigniri, dincolo de aluzii, 

dincolo de tot felul de cuvinte care demonstrează disperarea cu care doamna Primar încearcă să ne 

abată de la scopul nostru de aici, principal, care este: cum ajutăm cetățenii Sectorului 1. Deci 

doamna Primar, vă întrebăm încă o dată, avem 30 de apartamente și 700 de dosare! Cum facem? 

Mulțumesc! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte, vreau 

și eu să iau cuvântul! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Păiuși, o secundă. Avem 

câțiva consilieri în față, vă rog! 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): O întrebare vreau să pun, 

atât! O întrebare vreau să-i pun domnului Oianu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Am înțeles! Doamna Primar i-a 

răspuns deja. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Nu! Trebuie să-i pun o 

întrebare domnului Oianu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  O să puneți după ce... au și ceilalți 

consilieri rândul dumnealor. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Domnul Păiuși să stea la rând, fiindcă stau și ceilalți... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, în același stil cu care v-ați obișnuit că purtați 

discuțiile cu mine... Aș dori, în numele Consiliului și a colegilor mei consilieri, să separăm 

situațiile care pot apărea sau au apărut în diverse administrații locale din țară cu ceea ce se întâmplă 

la Sectorul 1. V-aș ruga în mod expres să vorbim despre competență versus incompetență, despre 

bună-credință versus rea-credință. Analizele pe care ați încercat, ati forțat nota a le face 

bărbat/femeie, străin/român, cred că sunt false în acest Consiliu. Cred că în pofida divergențelor și 

diferențelor de opinie care ne separă, toți colegii consilieri v-au arătat respectul și considerația 

necesară unui primar. Și încă o dată, nu știu dacă a avut efect ceea ce v-am comunicat la începutul 

ședinței, dar chiar apreciez faptul că ne sunteți alături în această ședință. Este una din cele mai 

interesante ședințe care le-am avut în acest mandat. Și ca să schimbăm un pic nota și să trecem la 

niște lucruri mai serioase, aș dori o informație pe care probabil, acuma fără niciun fel de glumă, 

eu, pregătirea mea este psihologie, ca să fie bine-înțeles, apelez la pregătirea dumneavoastră de 

inginer. Ni s-a ridicat o problemă legată de partea cu ADI-ul...cu Aviației, cu containerele, legată 

de ceea ce tocmai ați prezentat dumneavoastră. Ați prezentat situația că atunci când este o avarie 

la Termoenergetica, pe rețeaua lor, intervenim noi, facem acea suplimentare de căldură și cetățenii 

au apă caldă. Dar în general, corectați-mă, poate greșesc. În general când există o avarie, nu există 

apă în instalație, pentru că, pentru a se putea opera pe instalație, trebuie... se operează fără să fie 

încărcată cu apă. În momentul acela ce încălzesc containerele? Adică chiar întrebarea este cât se 

poate de serioasă și tehnică și m-ar ajuta, bănuiesc că și pe ceilalți care ascultă, o lămurire din 

partea unui profesionist. Pentru că dacă nu avem apă pe coloană, atunci ce încălzește containerul? 

Dacă avem apă pe coloană, înseamnă că nu e avarie de la Termoenergetica. Adică aici e ceva care 

nu... nu știu... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Tudose, vă 

explic!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Vă rog! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: În primul rând, doamna 

care a vorbit mai devreme, era cred că din strada Borșa, care nu este în programul nostru pilot din 
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Aviației. Atunci vă explic, domnule Tudose! Un punct termic este un loc unde se fac schimburi de 

căldură, da? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Avariile sunt în general 

înainte de punct termic. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Între punctul termic și 

blocuri este un alt circuit de apă, este cel care este încălzit de echipamentul nostru. Înțelegeți? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Am înțeles! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bine! Merci! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok. Și acum o ultimă problemă legată tot de o afirmație a 

dumneavoastră... Legată de acea comisie pe care, după trei luni de zile, cât am așteptat decizia 

dumneavoastră, am primit decizia legată de BRAI-CATA. Precizez în mod explicit, nu este baiul 

de cei opt mii de lei. Nu este baiul de buna-credință de care ați vrut să dați dovadă în varianta 

strângerii gunoiului și a mizeriei din Sectorul 1. Ci doamna Primar, dumneavoastră aici sunteți 

garantul și reprezentantul legii. Deci dumneavoastră trebuie să asigurați ca legea să se respecte în 

Sectorul 1 și să funcționăm după un cadru legal. Problema noastră și de ce aveți atâtea discuții cu 

toți consilierii din toate părțile, este faptul că, repet, nu toate inițiativele, poate unele dintre ele, 

repet, le pot găsi buna-credință sau buna-intenție. Dar dacă nu respectă cadrul legal, dacă nu ajung 

la rezultatul scontat, nu înseamnă că atingem ceea ce ne dorim. Este ceea ce anterior v-am spus și 

cu ADI-ul, și ați văzut că v-am argumentat foarte logic și normal. A înțeles într-un final și grupul 

PNL eroarea de a fi votat acel ADI în pofida a tot ceea ce am prezentat în ședința de Consiliu. La 

fel... Cu comisia BRAI-CATA, la fel ca și cu celelalte proiecte, faptul că se întârzie la 

dumneavoastră, prin decizia dumneavoastră, proiectele grupurilor politice din Consiliu, nu 

înseamnă că acestea nu vor ajunge mai devreme sau mai târziu în Consiliu. De ce nu le dați drumul 

să ajungem într-un final să lucrăm într-un climat normal? Pentru că vorbeați de decizia BRAI-

CATA, în mod normal două proiecte care au fost depuse în aceeași zi, repet, în aceeași zi, având 

aceeași tematică, BRAI-CATA și Trandafir, ar fi trebuit, chiar și după trei luni de zile, să primească 

un răspuns în aceeași zi. Adică respectiv să desemnați, indiferent pe cine desemnați în comisie, și 

pentru Comisia de analiză a activității doamnei avocat Trandafir. Am primit pentru BRAI-CATA, 

fără a se convoca până în acest moment comisia, am primit decizia dumneavoastră. Nu am primit 

pentru doamna avocat Trandafir. În continuare, noi avem încredere în buna-credință a 

dumneavoastră și așteptăm toate proiectele PSD-ului și a celorlalte grupuri politice să intre în 

analiza Consiliului. Cred că dacă le-ați discuta cu colegii consilieri fiecare proiect în parte, ar avea 

mult mai multe șanse de a fi lămurit, susținut, retras, admis, respins, decât această formă de 

întârziere. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule  Tudose, în 

general și în particular, nu rețin proiectele. Și am niște dovezi foarte clare pentru acest lucru. Vă 

dau una. Credeți că era mai important pentru mine un biet...o biată comisie de analiză a unui 

contract mic decât Adunarea Generală a Acționarilor din Compania de Investiții. Da?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Domnule Tudose, o secundă! 

Doamna Secretar General vrea să vă răspundă un pic punctual pe cum se convoacă o comisie. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: La întrebarea dumneavoastră 

legată de convocarea acestor comisii. Funcționează pe același principiu ca și la comisiile inițiale, 

de specialitate, când după desemnare, aveți datele de contact ale fiecăruia și vă puneți de acord cu 

ei la prima întâlnire, unde veți stabili un președinte și un secretar de Comisie și un mod de lucru. 

Este fix același model. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Primar, aici 

nu e vorba despre importanța unui proiect versus altul. Este vorba despre faptul că aveți o obligație 

legală să le transmiteți pe toate în Consiliu. Având în vedere că toate proiectele care au ajuns la 

dumneavoastră au deja avizul întregului aparat din Primărie, tot ce ține de dumneavoastră, inclusiv 

de acele proiecte foarte simple, care înseamnă să creezi o comisie a Consiliului Local, ceea ce 

Consiliu Local are dreptul să facă. La propriu, era o semnătură a dumneavoastră, dura jumătate de 

secundă. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, încă o dată, repet. Încercați să înțelegeți 

modul de funcționare al administrației locale din România. Ceea ce vă spun, vă spun fără patimă, 

fără jignire, fără niciun fel de problemă. Nu este mai puțin important sau nu este de neglijat o 

solicitare din partea Consiliului Local, că e vorba de o comisie, că e vorba de un proiect versus 

ceea ce dumneavoastră considerați că reprezintă o prioritate. Mulțumesc lui Dumnezeu, până în 

acest moment, nu am avut o situație de calamitate, nu am avut o situație care să vă fi pus în poziția 

de a da totul la o parte și a lua o decizie capitală cu prețul, practic cu prețul răspunderii 

dumneavoastră personale. Și cu toate acestea, încă o dată repet, dumneavoastră spuneți că e mai 

importantă comisia de analiză a investițiilor, a Departamentului de Investiții versus BRAI-CATA, 

comisia de la BRAI-CATA. Nu are nicio legătură. Nu.. Adică încercați să mă înțelegeți. Nu are 

legătură că vorbim de 8.000 de lei sau că vorbim de 80.000 de lei. Nu are legătură că vorbim de 

penalizări.... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Tudose, ați 

explicat deja! Înțeleg ce spuneți. Am vrut doar să vă arăt că chiar când miza este mare, am dat 

drumul la proiect. Un exemplu mai clar nu există. Ați dat afară toți acționarii, administratorii și de 

la CET, și de la Compania de Investiții. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu e adevărat, nu e adevărat! de ce... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun! Ați putut să faceți 

asta, nu? 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna, doamna Primar, haideți să... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Tudose, am vrut 

să vă arăt că nu există ideea de a reține proiecte. Dar… însă eu am constatat că anumite proiecte 

importante care sunt pe ordinea de zi a ședințelor de Consiliu Local nu își primesc avizul din 

comisii. Și asta cum este? Nu este un abuz? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, comisia... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Da? Avizul negativ, avizul 

pozitiv... Legea spune clar. Trebuie, în momentul în care Comisia se întrunește, să dea un aviz. Nu 

poate să spună... Ok, ne întâlnim ca să primim... nu știu, da? Ca să fim remunerați, ca să... nu știu 

câte motive.. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Pentru cunoștința... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …și apoi nu votați! Asta 

este corect, domnule Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Pentru cunoștința dumneavoastră, consilierii în comisie nu 

sunt remunerați. Deci nu... Am o rugăminte. Fac precizarea aceasta foarte precis ca să se înțeleagă 

de către toată lumea.... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Comisiile sunt remunerate. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezența consilierilor în comisiile de specialitate din Consiliu 

nu sunt remunerate! Deci verificați, nu e niciun fel de problemă. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Tudose… 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Pe de altă parte, prezența consilierilor în comisiile... prezența 

consilierilor în comisiile de specialitate face parte din datoria pe care ne-o asumăm atunci când 

acceptăm mandatul de consilieri. Din acest punct de vedere, cred că aș putea fără niciun fel de 

problemă să felicit comisia din care cu... pot să spun cu mândrie, fac parte, Comisia de Urbanism, 

care este una din comisiile care a funcționat perfect de la începutul acestui an până acum. Nu a 

avut sincope. Ne-am întâlnit, s-au derulat toate lucrurile perfect normal. Faptul că alte comisii 

întâmpină probleme poate fi și din cauza celor din comisie. Repet, eu nu analizez atitudinea sau 

nu am dreptul să... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule, domnule 

Tudose... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Vă rog! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vorbim pe șleau pentru 

că... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, foarte pe șleau. 
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Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Comisia Juridică și 

Comisia de Buget, chiar dacă se întrunesc, refuză în mod total ilegal să valideze sau să invalideze, 

să dea aviz pozitiv sau să dea aviz negativ la propunerea de buget și folosesc ilegal...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ei doamna... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …acest instrument pentru 

a nu dezbate... pentru niște...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Oricum dumneavoastră folosiți 

cuvântul "ilegal" foarte ușor, doamna Primar.   

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, iarăși 

m-ați întrerupt. Mi se pare că... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă vorbim aiureli... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Refuzul de a discuta 

bugetul în ședință de Consiliu Local cum vi se pare? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, țin să vă aduc aminte refuzul dumneavoastră 

și al grupului de consilieri și la acel moment, din păcate, și a altor grupuri politice, ca PSD-ul să 

aibă un număr de consilieri în funcție de dimensiunea pe care o are reprezentată în Consiliu pentru 

Comisia Juridică și Comisia de Buget. Vă aduc aminte că ni s-au refuzat să avem două locuri și la 

Buget și la Juridic. Nu știu dacă v-ați fi înțeles mai bine sau mai rău. Nu știu dacă prezența mea 

într-una din aceste două comisii, cu toată lipsa mea de studii economice sau juridice, ar fi... nu 

știu... ar fi adus un plus sau un minus Comisiei în funcționarea ei. Colegii sunt profesioniști și am 

tot respectul pentru ceea ce fac. Dar a pune pe faptul că s-au schimbat niște lucruri în acest an și 

jumătate, inclusiv în alianțele politice și din chestia aceasta să considerați că colegii consilieri care 

ieri erau foarte competenți și foarte valabili atunci când vă serveau interesele, în acest moment nu 

mai sunt și îi gratulați cu tot soiul de apelative, vă mulțumesc că, cel putin în ceea ce mă privește 

pe mine, păstrăm o comunicare decentă, nu mi se pare fair. Asta e singura problemă pe care o am. 

Nu știu, încă o dată, repet, nu știu dacă PSD  avea doi membri la buget sau doi membri la Comisia 

juridică, bugetul poate ar fi trecut mai repede. Dar dacă măcar m-ați fi ascultat atunci când v-am 

spus de... cred că, din cele zece ședințe cu rectificarea bugetară, cred că în șapte... după șapte am 

cedat si nu v-am mai bătut la cap cu chestia asta, de a discuta cu grupurile politice problemele de 

buget susținute de fiecare formațiune în parte, ce priorități există, ce doleanțe au. Fiecare dintre 

noi, consilierii, suntem trimiși aici de un număr de voturi de la cetățenii Sectorului 1. Acei cetățeni 

vin și ne cer nouă, fiecăruia în parte și pe grup politic în parte, să răspundem pentru ceea ce ne-au 

trimis în cadrul Primăriei. Pe noi, că suntem de stânga, ne întreabă de locuintele sociale, pe colegii 

liberali probabil îi întreabă de cum merge partea comercială și activitatea de sănătate. Asta aș fi 

vrut să înțelegeți. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Tudose. 

Haideți vă rog să continuăm ... nu dezbatem acum comisiile… 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Presedinte!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog, dragi colegi, câte un minut 

de fiecare. Să trecem către ordinea de zi. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Mulțumesc. Se discută atât de mult... Și eu voiam să propun să trecem la 

votarea ordinii de zi, dar că, na... am asistat aici la toate aceste discuții. Domnul…, stimate coleg 

Oianu, vă spun eu viziunea pe care am ascultat-o timp de patru ani referitor la locuințele sociale: 

blocăm tot. Blocăm tot. Doamna Armand, ați spus mai devreme referitor la punctul termic din 

Aviației, că sunt circuite separate de apă... o părere așa,  neavizată, recunosc nu sunt inginer, dar 

eu știu că  nu, nu sunt circuite separate de apă și voiam doar să vă întreb: credeți că ați putea să nu 

ne mai jigniți? Credeți că ați putea să nu mai citiți acele texte oribile scrise de consilierii 

dumneavoastră? Măcar de acum înainte. Și, în toate aceste comisii, toate proiectele pe care le 

propunem, sunt comisii pe care hotărâm să le întocmim ad-hoc. Și domnul președinte de atunci de 

comisie nu a vrut să convoace Comisia juridică. Dar a sesizat.  Adică  nu  mai... Lăsați-ne cu dubla 

măsură. Chiar nu mai merge. Credeți că ați putea să respectați legea? În toate aceste comisii e 

vorba de cheltuirea banului public. Atât. Și noi trebuie să fim responsabili aici, pentru fiecare. 

Pentru că, încă o dată spun, responsabilitatea este întotdeauna personală. Vă rog mult să trecem la 

vot. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Președinte!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Păiuși, vă rog! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): O întrebare scurtă. Domnule 

Oianu, care este vechimea medie a dosarelor? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Să știți că iarăși nu vă auzim. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Care este vechimea medie 

a dosarelor? Către domnul Oianu este întrebarea, dacă o știe!? Care este vechimea medie a 

dosarelor prezentate în ședințele Comisiei? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Care este vechimea...  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Vechimea medie a dosarelor 

prezentate în Comisie, a dosarelor de atribuire a locuințelor. Știți, domnul Oianu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul Păiuși, nu vă auzim foarte bine, e foarte slab ce spuneți.... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnule Oianu, care este... 

încercați să înțelegeți ce vă spun... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mă întrebați de... de termenul de când sunt depuse dosarele? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Vechimea... Nu! 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: De vechimea lor!?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Care este termenul? 

Vechimea lor? Da! Care este? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur ca da, domnul Păiuși. Dar acuma... trebuie să rezolvăm 

acum!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Care este? Domnul Oianu!?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul Păiuși, nu mai vorbiți de greaua moștenire, domnul 

Păiuși, vă rog eu frumos! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Vă spun eu, vă spun eu,  

între 10 și 14 ani! Asta este vechimea.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Exact! Exact, domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Asta este incompetența 

...incompetența adminstrațiilor, domnul Oianu. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Și acum e de datoria noastră să rezolvăm asta. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Domnul Oianu! Într-un an 

de zile ceea ce nu au rezolvat toți incompetenții și toți hoții... și toți hoții... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul Păiuși, nu înseamnă că dacă e un dosar depus acum 15 

ani nu mai e responsabilitatea dumneavoastră.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu… Domnul Oianu, 

mai încet vă rugăm, să reușim să ne înțelegem. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Este reponsabilitatea 

fostelor administrații care nu au făcut nimic...  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Greaua moștenire! Știu domnul Păiuși, știu. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Cereți unui primar într-un 

an să rezolve ceea ce nu au fost în stare alții în 14 ani. Despre asta este vorba, domnul Oianu!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși, v-aș recomanda să 

nu țipați că nu vă ajută în situația de față... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Iar incompetența 

dumneavoastră… e legat de incompetență... Și tot nu vă auzim bine. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul Păiuși, am înțeles ce spuneți. Aveți dreptate, e de datoria 

noastră și responsabilitatea noastră să rezolvăm, ce putem noi să... Acum mai bine decât ce a fost 

înainte. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Atunci nu mai jigniți un 

primar.  
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Asta mă aștept eu de la această administrație domnul Păiuși. 

Faptul că dumneavoastră spuneți că-s dosare de acum 15 ani. Nu! Este irelevant, asta e. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Este relevant și nu mai 

jigniți un primar. Da? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Și mai mult de asta, înțeleg că în ultimul mandat ați blocat tot, 

ceea ce nu vă ajută acuma, să veniți să îmi spuneți asta. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Am blocat hoția cât am 

putut! Din păcate nu am reușit să blochez toată hoția! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Bravo, ați reușit foarte mult! Aveți 700 de dosare, 700 de familii 

care nu reușesc să își ia casă în Sectorul 1. Mulți dintre ei în situații critice. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Iar vorbiți prostii, domnul 

Oianu.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Știți și dumneavoastră foarte bine. E ridicol!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (online): Iar vorbiți prostii! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sunt convins că o să veniți cu o strategie, doamna Primar la fel, 

o să vină cu o strategie. O să cumpere 100 de apartamente, o să facă o diferență, anul ăsta o sută, 

anul viitor o sută, în ultimul an o sută și la sfârșitul mandatului o să ne uităm cu câtă compasiune 

și umanitate ați tratat cetățenii Sectorului 1 aflați în impas. Mulțumesc. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Știți, nu pot să mă supăr pe 

un croitor instabil psihic. Vreau să spun ceva. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Ha ha ha. Doamna Primar… deci, doamnă, astăzi ați atins cel mai 

mare nivel acuma. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, astăzi, acum, 

dumneavoastră ați făcut cu adevărat primul injuriu serios. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Pentru asta pot să vă dau în judecată liniștit. Dar vă dați seama, 

că nici eu nu o să îmi pun mintea cu dumneavoastră. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: 30 de ani politică a fost de... 

locuințe... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu mai citiți de la consilieri care vă spun prostii sub nivelul și 

demnitatea dumneavoastră, doamna Primar. Nu mai faceți asta! Nu mai citiți de acolo! Vă rog 

frumos, folosiți-vă bunul simț al dumneavoastră nativ, cu care ați venit la noi în țară. Nu mai 

ascultați consilieri, săracii, care-s puțini agravați acolo... citesc și frustrați nu știu cum să facă să 

se facă auziți și ei. Cu discernământul dumneavoastră, doamna Primar, luați-vă cuvintele înapoi și 

reformulați. Haideți că vă ascult! Sunt aici! Mulțumesc. Vă ascult, doamna Primar. Haideți, cu 

discernământul dumneavoastră! Civilizat, haideți! 
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Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Din respect pentru aparatul 

primăriei... Ar trebui să trecem la vot. Ce voiam să spun, legat de discuția de mai devreme, 30 de 

ani de locuințe pentru clienți politici,  da, trebuie schimbată viziunea asta și asta facem. Trebuia să 

citiți lista investițiilor ca să vedeți că investim în locuințe sociale, nu pentru locuințe pentru clienți 

politici, așa cum a fost până acuma. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doamna Primar, am aici o mică statistică: între 2008 și 2012, 

Comisiile de specialitate din cadrul Sectorului 1 au trebuit 753 de locuințe sociale, 58 de locuințe 

pentru tineri și 39 de locuințe pentru persoanele evacuate. Doamna Primar, suntem atât de departe 

de chestia asta. Nici nu vă imaginați. Suntem la infinit în depărtare legat de ce s-a întâmplat în 

perioada respectivă. Deci nu, nimeni nu vă cere asta, ce au făcut oamenii ăia, pentru că erau alte 

vremuri. Dar acum, doamna Primar, trebuie să veniți cu o strategie pentru oamenii în nevoie din 

Sectorul 1, pentru că s-au adunat prea mulți. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin! 

Domnul Laurențiu Drăgușin: Da, mulțumesc. Eu aș vrea sa fiu scurt. O întrebare pentru doamna 

Secretar General. Ce se întâmplă în situația în care un proces-verbal de ședință nu este conform cu 

realitatea din ședință? Vă rog să îmi dați un răspuns cât se poate de oficial. Cine este responsabil 

și cu ce răspunde? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Situația e... îmi cer scuze 

(tușește) nu am… m-am testat, am făcut test PCR, nu este Covid, este din nou o viroză cum  aveam 

acum doi an. Cu privire la sesizarea dumneavoastră, în ceea ce privește atragerea unei potențiale 

răspunderi a unor persoane, consilieri locali din cadrul comisiilor, potențială răspundere, aceasta 

va trebui să declanșeze procedura prevăzută de articolul 233 și următoarele din Codul 

administrativ. Respectiv cu sesizarea... Ați sesizat președintele de ședință care este în măsură să 

declanșeze procedura. Din păcate, Codul administrativ, strict pe această procedură, are niște lacune 

la acest capitol, dar coroborând atribuțiile președintelui de ședință cu cele prevăzute cu caracter 

general de la răspunderea administrativ-disciplinară, care este aplicată și aleșilor locali, nu numai 

funcționarilor publici, procedura prevede o analiză în cadrul unei comisii, pentru că trebuie 

stabilite faptele, deci făcută o cercetare prealabilă. Mai pe scurt, faptele… și să genereze un raport 

care trebuie supus atenției Consiliului Local care poate adopta fie o hotărâre de sancționare 

administrativ- disciplinară a celor vinovați, dacă se va constata că s-a săvârșit o abatere disciplinară 

de către consilierii locali, fie nu va aplica o sancțiune, dacă raportul nu este în acest sens. Dar 

procedura va trebui declanșată prin președintele de ședință. Sunt atribuții speciale ale acestuia 

conform Codului administrativ, iar în ceea ce privește comisia care ar trebui să facă o astfel de 

analiză, aceasta trebuie... noi nu avem. Deci consiliul... acest consiliu nu are și nu a avut până acum 

o astfel de situație. Este o situație în premieră. Ar trebui ca această analiză, având în vedere că 

sesizați niște posibile abateri disciplinare  din  cadrul  Comisiei  juridice, ar trebui să fie făcută 

într-o altă comisie care să asigure abaterea disciplinară pentru a nu fi într-un conflict de interese, 

evident. Deci asta este propunerea mea, să inițiați un proiect de hotărâre privind înființarea unei 

comisii de analiză a unor astfel de abateri, așa cum se prefigurează și în alte situații, dar, punctual 
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suntem sesizați cu cererea dumneavoastră și în funcție de asta se pot aplica sancțiuni disciplinare. 

Altă procedură nu există potrivit Codului administrativ. 

Domnul Laurențiu Drăgușin: Am înțeles. Dar oricum ideea unui proces-verbal așa cum spune 

în Dicționarul limbii române, este un document oficial care trebuie să reflecte evident realitatea 

discuțiilor din comisie. Pe ordinea de zi a comisiei respective a existat inclusiv proiectul de buget 

care în procesul-verbal, probabil că dintr-o eroare materială sau dintr-o altă eroare, nu s-a trecut, 

da? Pe procesul-verbal există două semnături: semnătura mea și a doamnei Grigorescu, pentru că 

acest proiect a fost pe masa Comisiei. Cele două persoane care nu au vrut și nu au întocmit 

procesul-verbal corect au spus prin viu grai că dumnealor nu vor semna acest aviz, ceea ce este ok. 

Deci respectăm poziția dumnealor. Problema că procesul-verbal nu reflectă realitatea s-ar fi putut 

rezolva foarte simplu, dacă pe acest proces-verbal s-ar fi spus că s-a discutat și că două dintre 

persoane sau trei sau cinci au refuzat să semneze și nu era nicio problemă. Nu să mistificăm. Am 

crezut că am depășit faza în care mistificăm realitatea prin niște documente, ca să ne acoperim tot 

felul de găinării mai mari sau mai mici. Adică am crezut că am depășit de mult această fază. Adică 

într-un proces-verbal care era simplu, au fost trei proiecte pe ordinea de zi, da? Pe unul îl uităm 

să-l trecem în procesul-verbal ca și cum nu ar fi fost, în condițiile în care există două semnături în 

timpul conferinței, în timpul ședinței, semnate acolo. Deci era evident, poziția era simplă: Domne, 

nu semnăm și putea să scrie acolo: ”Domne, nu semnăm acest proces-verbal”. Iar în procesul-

verbal final al ședinței, se putea spune clar: s-au discutat proiectele 1, 2, 3 și la 3 nu am vrut să 

semnăm. Și cu asta basta, era rezolvată problema. Nu să comitem o ilegalitate. După părerea mea 

acest lucru este ilegal. Eu mă adresez dumneavoastră și sper să găsiți... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Drăgușin! 

Haideți că ne repetăm! Am înțeles. Imediat, doamna Popa! Imediat! Imediat. Ce voiam să vă zic 

și eu? În primul rând în comisiile de specialitate avizele trebuie să plece de la secretar sau 

președinte. Dacă n-au plecat de la ei să fie semnate, nu știu cum le-au semnat alții. Dar legat de 

procesul-verbal, bineînțeles că ar fi bine ceea ce se dorește, cineva spune într-o ședință, vreau să 

treceți la asta procesul-verbal. Este normal să încercați să faceți acest lucru. O soluție zic eu rapidă, 

ar fi să faceți încă un process-verbal de adăugare în care Comisia stă din nou la masă și se pun de 

acord ce au dorit să fie pus în procesul-verbal, din punctul meu de vedere. Dacă nu, într-adevăr 

putem să mergem către propunerea doamnei Secretar General de a face o comisie specială a 

Consiliului, care să întrebe toate părțile și să vedem dacă se impune o decizie după aceea. Ca să 

rezolvăm mai din scurt, repet, și în comisii, noi, cel puțin la urbanism, când cineva a vrut să se 

scrie ceva specific în procesul-verbal am scris și gata. Dar și la urbanism să știți că n-am petrecut 

timpul să punem în procesul-verbal absolut tot ce se discută, pentru că în general puneam doar ce 

era pe avizele din acel moment. Dacă nu s-a ajuns, de exemplu, la un aviz și era în ordinea de zi, 

dar nu am ajuns, nu am mai avut timp, nu l-am pus în acel moment. L-am luat într-o ședință 

ulterioră. Doamna Popa, având în vedere că este în Comisia juridică dorește să ne spună un punct 

de vedere. Vă rugăm! 
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Doamna Daniela Popa: Da, conform Codului administrativ, sesizarea domnului Drăgușin va fi 

dezbătută tot în cadrul Comisiei juridice, da? Conform Codului administrativ. Doi: Nu am ajuns 

la acel proiect. După cum, știți domnule Drăgușin, a fost introdus pe ordinea suplimentară  și  trei: 

V-aș ruga să vă abțineți de la asemenea adjective, nu știu cum să le spun, gen citez „găinării” 

pentru că noi nu știm ce înseamnă. Dacă dumneavoastră știți, înseamnă că le-ați și făcut. Vă rog 

să se abțină de la asemenea găinării. Dumnealui poate le-a folosit de-a lungul vieții, noi nu. Și 

Comisia juridică este suverană și analizează, exact așa cum ați spus și dumneavoastră, domnule 

Președinte, proiectele pe care le înaintează președintele. Vă mulțumesc. O să analizăm solicitarea 

domnului Drăgușin în comisia următoare. Și am făcut sesizare și la Prefectură referitor la 

comportamentul dumnealui. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob! 

Doamna Oana Iacob: Voiam să rog pe toată lumea și mai ales pe domnul Oianu, dacă este posibil, 

să creștem un pic măcar calitatea discursului public. Nu este acceptabil să o numiți pe doamna 

Primar mahalagioaică și se poate face opoziție și într-un limbaj civilizat. Multumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doamnă, după cum ați observat, eu am spus că dacă am fi trăit 

acum 100 de ani în vremea când sectorul 1 se numea mahala, abia atunci puteam să o numesc pe 

cea mai importantă persoană a Sectorului 1 ”mahalagioaică” pentru că așa se numeau: mahalagii 

și mahalagioaice, cei care conduceau mahalaua și care au ctitorit bisericile din București. Probabil 

că dumneavoastră nu sunteți de aici, în sfârșit. Deci nu se constituie într-o jignire, din contră este 

un nume de laudă să fii numit mahalagioaică. Cu toate că, dacă în ziua de astăzi acest termen are 

o notă peiorativă, asta-i foarte departe de mine. Nici nu m-am gândit la așa ceva. Sigur că da.  Dacă 

vreți să vedeți, în București, puteți să mergeți în centru, la bisericile de pe Calea Moșilor și să 

vedeți acolo pe ziduri pictați, din mahalaua respectivă, mahalagiul și mahalagioaica care au ctitorit 

biserica. Cum puteți să spuneți așa ceva? Totuși o pun pe seama faptului că nu știți multe lucruri 

despre istorie și cultura Bucureștiului. Dar, în sfârșit nu e nicio problemă, înțeleg. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Iacob! 

Doamna Oana Iacob: Eu cred că ați înțeles foarte bine ce am vrut să zic. Merci. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Doamna Secretar 

General vrea să facă o precizare. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Aș vrea să fac doar o precizare. 

După ce am primit sesizarea domnului consilier Drăgușin, studiind prevederile legale în ceea ce 

privește transmiterea acestei sesizări către Comisia de specialitate, conform prevederilor art. 233 

alin. (4), aceasta se transmite doar în ipoteza în care sancțiunea care se dorește a fi aplicată este de 

excludere temporară de la lucrările Consiliului și ale comisiei de specialitate. Din păcate cu privire 

la aplicarea celorlalte sancțiuni, respectiv diminuarea indemnizației lunare cu 10% pentru 

maximum 6 luni și retragerea indemnizației lunare pentru una sau două luni, legiuitorul a rămas 
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aici fără reglementare. Opinia mea este că a fost omisă din modul în care se exprimă alin. (4) al 

acestui articol aceste sancțiuni, numai că, din păcate raportat la 237, această sesizare ajunge în 

cadrul comisiei de specialitate doar când se are în vedere excluderea temporară ca și sancțiune de 

la lucrările Consiliului și ale Comisiei. În acest context  am  făcut  propunerea   pe  care am 

transmis-o anterior. Și mai vreau să fac o adăugare: toate proiectele, toate avizele se prezumă a fi 

legale. Deci actele administrative și actele preparatorii se prezumă, conform principiilor de drept 

public, ca fiind legale. Prezumția de legalitate trebuie răsturnată. Motiv pentru care de aceea se fac 

aceste cercetări și rapoarte după sesizări, în vederea stabilirii legalității sau nelegalității. La 

momentul utilizării acestor acte ele se prezumă a fi legale. Deci secretarul nu are competențe de a 

stabili dacă un aviz care este prezentat în susținerea unui proiect sau altul este adoptat legal sau 

nelegal. Se prezumă ca el fiind adoptat legal în cadrul comisiilor. Deci nu. Dar pe de altă parte, 

există și această posibilitate a oricărei persoane interesate, a consilierilor de a sesiza anumite 

aspecte pe care le apreciază ca nelegale și acestea generează declanșarea acestor proceduri pe care 

vi le-am  menționat anterior. Deci în acest context am făcut mențiune cu privire la o comisie 

specială, pentru că nu este reglementată modalitatea în care se pot aplica cele două sancțiuni la 

care am făcut referire. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi, mă gândeam că totuși, după două ore, putem să trecem la 

votarea ordinii de zi și să începem și noi ședința, că astăzi a fost show-ul doamnei Clotilde, după 

aia al colegului meu Oianu, după aia al domnului Tudose, dar am încheiat cu show-urile și cu one 

man show-ul și să trecem și noi la votul de astăzi, vă rog mult de tot, că se face înserarea și începe 

frigulețul afară. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: La fel. Aceeași rugăminte.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Atunci haideți să nu 

mai... Doamna Porumb? Același lucru să înțeleg. Ok sau ...? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, a completat colegul meu, Adrian 

mai devreme și nu am mai putut anula. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles! Am înțeles! Și domnul 

Oianu... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc. Culmea și eu la fel, aș vrea să începem ședința. Cred 

că mi-am luat toate jignirile pe care puteam să mi le iau astăzi de la doamna Primar și de la 

consilierii dânsei, care, după câte înțeleg, umblă cu mașina Poliției Locale și cară flori pe 

Bulevardul Regina Maria. Să sperăm că nu-i adevărat. În sfârșit. Mulțumesc. Și poate începem 

ședința, restul jignirilor, bineînțeles, în instanță. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Înainte de a trece, vreau și eu să adresez două întrebări. 

Care e stadiul lucrărilor la Tonitza și în al doilea rând, vreau să o rog pe doamna Primar... aștept. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Regalia!? Dacă are a face 

cu proiectele de pe ordinea de zi, de exemplu la Tonitza, putem să luăm atunci, în momentul ăla 

sau cum doriți. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, nu! Data de 1 februarie era data limită de intrare a 

copiilor în clădire. Eu asta intreb și în al doilea rând... Poftim?  

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Bine. Și în al doilea rând vreau să vă rog, acuma nu-i 

glumă, la ora prânzului Poliția Locală să treacă prin fața școlilor. Tot felul de oameni ai străzii stau 

pe băncile din fața școlilor la ora 12-13. Săptămâna trecută am chemat Poliția. Au fost foarte 

deranjați că i-am solicitat, că nu au echipaje. Nu uitați, avem un singur paznic într-o școală, avem 

trei intrări și sunt sute de copii care la ora prânzului ies și intră în școală. Și acolo este nevoie totuși 

de cineva. Nu vă pot eu spune cum era domnul respectiv pe bancă. Se uitau copiii... dacă se poate. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Doamna consilier, ați făcut 

bine că ați chemat Poliția Locală. Avem și la Poliția Locală și la DGASPC niște echipe care sunt 

24 de ore din 24, o să vă dau numărul telefon de la echipa de urgență de la DGASPC. Orice 

persoană care, mai ales pe timp de iarnă, care stă afară trebuie... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu era numai că stătea. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Bun. Nu. Nu vreau să știu, 

doamna consilier. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Păi d-aia v-am zis... Dar la ora prânzului să treacă. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Doamna consilier, avem o 

infrastructură întreagă pentru toate persoanele care au nevoie de ajutor și de un acoperiș în timpul 

iernii... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Dar așa mi-ați promis când am retras paza din școli, că va 

trece Poliția Locală. Am avut o perioadă în septembrie în care au fost, acuma ne-au uitat. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Nu, nu. Poliția Locală 

acuma este în școli, paznicii care sunt la școli sunt în conformitate cu planul... cu analizele de risc 

care au fost realizate. O să aducem mai mulți paznici pentru că școlile, și m-am întâlnit cu fiecare 

director de școală care a trecut concursul, școlile au acceptat, în sfârșit, după discuții, după ce a 

fost elaborat regulamentul, după ce am ajuns la o înțelegere, au acceptat să-și deschidă curțile, da? 

Sunt multe școli acuma care în weekend și seara, puteți să vă duceți și cu mingea să faceți un 

baschet sau pur și simplu să profitați de curtea școlii. Nu știu, ăsta e un aspect foarte important și 

da, o  să aduceți mai mulți paznici decât este trecut în analizele de risc. Va trebui să găsesc cum să 

fac acest lucru, dar e un aspect la care lucrăm. 
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Să nu uitați și intrarea la sala de sport de la Școala 45, cea 

de pe Roma, pentru că la ora 19 paznicul pleacă și de la 19 încolo nu e nimeni în curte. Și acolo 

sunt patru intrări: Caragiale două, și încă două. 45-ul în aceeași sală. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Doamna consilier, am 

analizat... Analizele de risc sunt făcute de polițiști la nivel național, polițiști locali, adică sunt niște 

analize făcute în mod profesionist și în mod normal toate riscurile sunt luate în cont. Dar o să 

reiau...o să reiau analiza referitor la școală de care vorbiți. Mulțumesc. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Tonitza, auziți! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cum stați cu avizele la Tonitza? 

Copiii au intrat în școală? 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand - Primarul Sectorului 1: Atunci așa cum m-am 

angajat, exact în ziua în care am spus că se va întâmpla, s-a întâmplat acest lucru. Pe 31 ianuarie 

copiii au intrat în școala de la Tonitza, care de 6-7 ani... adică acest proiect nu era pus în funcțiune. 

Bine, au început acum șase-șapte ani. Da, copiii sunt în siguranță acolo, mai avem de lucru. Și 

pentru asta avem nevoie ca acest buget să fie votat... Fiecare zi care trece fără votul dumneavoastră 

înseamnă că investițiile pe care trebuie să le finalizăm la Tonitza nu pot să aibă loc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian: Mulțumesc. Aș vrea și eu să-i adresez doamnei Primar o 

întrebare fiindcă tot am prins-o. Știu că este putin cam devreme, referitor la Proiectul cu nr.8, legat 

de solicitarea de încheiere a unui protocol cu Biserica Greco-Catolică. Felicit un astfel de proiect. 

Și eu și colegii mei suntem de acord cu el, dar aș avea rugămintea să nu faceți discriminare, pentru 

că din câte știu și Biserica Penticostală a cerut încheierea unui protocol cu Primăria Sectorului 1, 

chiar din noiembrie și au fost sunați după o lună și jumătate și li s-a spus că să mai aștepte, că nu 

este timp. Aș vrea să țineți cont și să nu faceți discriminare între culte și biserici, că așa mi se pare 

frumos. Este o primărie bogată și trebuie ajutați toți, indiferent  de cult. Vă mulțumesc. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnul consilier, 

principiul pe care mergem este de proporționalitate. Încercăm, bine depinde de proiect, vă dați 

seama că nu o să limităm finanțarea unui proiect pentru că proporționalitatea nu e respectată la leu, 

dar într-adevăr încercăm să... pentru monumentele istorice care aparțin de diferite culte,   să   

finanțăm   proiectele în niște parametri de  proporționalitate. Nu am niciun fel de... Adică nu există 

ideea de discriminare. Avem deja cel puțin două protocoale cu niște asociații penticostale, avem 

chiar un proiect pe fonduri europene în care este asociată o asociație penticostală. Știți 

dumneavoastră bine acest lucru. Nu, e oportunitatea, noi ne focalizam pe patrimoniu și servicii 

pentru comunitate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Podaru? Mă scuzați, 

domnul Caraian, doreați să închideți. 
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Domnul Alberto-Iosif Caraian: Sunt de acord cu dumneavoastră, doamna Primar, dar nu știu 

dacă știți, Biserica Penticostală nu a fost ajutată deloc până acum. Deci chiar nu a fost ajutată. 

Celelalte culte știți foarte bine și dumneavoastră că au fost ajutate și sunt de acord, mi se pare 

normal, dar mi se pare corect ca și Biserica Penticostală să fie ajutată. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: O să o discutăm acest 

aspect. Trebuie să înțelegem despre ce investiție este vorba. Eram chiar ieri la o asociație, chiar 

pot să vă spun numele „Viață și lumină” pentru că ei au preluat niște copii de la DGASPC de care 

se ocupă foarte bine și chiar ieri eram în vizită la ei să mă asigur că totul este gestionat corect. Așa 

că, cum am spus, nu se pune problema de nicio discriminare. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian: I-am lăsat domnului Păiuși  numărul de înregistrare cu solicitarea 

și deocamdată suntem doar la faza în care Biserica cere încheierea unui protocol. Deci putem face 

posibil un proiect de hotărâre în care să.... cum este și cel de pe numărul 8, în care să acordăm 

încheierea unui protocol cu Biserica Penticostală. Este simplu. Ăsta e primul pas. După aceea 

vedem ce și cum se pot face și ce ajutor le putem oferi. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Podaru? 

Domnul Dan-Niculae Podaru:  Domnule Președinte, asistăm la o situație halucinantă. Acum 

cinci minute am primit un print-screen cu postarea doamnei Clotilde Armand de acum 7-8 minute, 

dânsa fiind în sală. E aici prezentă. Mai mult decât atât, luase cuvântul, discuta, nu a transmis 

niciun mesaj. Există filmarile, totul este filmat aici. Va trebui, de urgență, să sesizăm DIICOT și 

să vedem cine postează în locul dânsei aceste mesaje, pentru că sunt postate pe bani publici, ceea 

ce este o infracțiune gravă și, mai mult decât atât, este clar că trebuie să renunțăm la această agonie 

a like-urilor. Colegii mei sunt acuzați aici că au făcut nu știu ce jigniri grave, e un delir în mediul 

online, pe Facebook, cu minciuni și demagogie. Așa ceva este inadmisibil și nu putem să 

continuăm și în anul 2022 la fel. Vă mulțumesc mult de tot. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnule Gheorghe?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Nimic. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Am citit și eu între 

timp postarea scrisă probabil de consilierii doamnei Primar. Da. Ce să mai spunem? Minciuna e la 

ordinea zilei, se pare. Și calomnia. Chiar trist, când dumneavoastră jigniți și înjurați la propriu un 

consilier local, fix dumneavoastră faceți pe victima în Consiliu. Nu vă înțelegem. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Oricum sunt înregistrări.Astăzi. Nu mai e nici o problemă. S-a 

rezolvat. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Eu vă propun... Să nu 

abuzați de timpul funcționarilor publici și să treceți la vot. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și eu vă propun și vă rog să nu mai 

înjurați consilierii locali. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Și eu vă propun să nu vă folosiți de această mare problemă - violența 

împotriva femeilor - și să o folosiți politic. Vă propun, din suflet, să nu mai folosiți așa ceva politic. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamna Primar, dacă doreați să nu țineți angajații primăriei 

după program, trebuia să puneți o ședință cu așa multe puncte pe ordinea de zi, inclusiv bugetul, 

la o oră decentă, nu la ora 3. Adică cred că cea care nu-și respectă proprii subalterni sunteți chiar 

dumneavoastră. Și să știti că asta nu este o calomnie, este o realitate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel, doamna 

Primar, nu știu de ce nu puneți ședințele de consiliu mai devreme la, nu știu, 10 dimineața, lucruri 

de genul acesta, cu toții știm, avem joburi, dar mergem după aceea și seara și în a doua zi și ne 

facem treaba. Suntem învoiți legal de la job. Ar trebui să fie mai devreme, astfel încât, din respect 

pentru cetățeni și mai ales și pentru aparat și pentru directorii care ar veni în acel moment în ședința 

de consiliu, să poată să vină. Acum noi suntem bineînțeles mult peste programul de lucru  al celor 

din aparat. Doamna Iacob și vă rog să închidem. 

Doamna Oana Iacob: Putem să votăm ordinea de zi, vă rog? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Bun. Dragi colegi, înțeleg de 

la doamna Secretar General că nu avem avizele cu totul la punctele 11 și 12 de pe ordinea de zi, 

deci nu le votăm în ordinea de zi. Nu pot fi supuse dezbaterii, da, cum ne spune doamna Secretar 

General. Așa că supun ordinea de zi, așa cum a rămas, la vot. Între timp domnul Drăgușin și 

domnul Ozata au plecat în online. Eu o să întreb în online. Puteți să votați și în sală. Domnul 

Drăgușin ne auziți? Nu. Doamna Grigorescu, cum votați ordinea de zi? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Nu 

este încă. Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Multumim. Și Domnul Vicol a 

venit în sală, deci nu mai este online... Încă un vot în sală. vă rog. Mulțumim. Ordinea de zi a fost 

votată cu unanimitate de voturi pentru a consilierilor locali prezenți.  

ORDINEA DE ZI A FOST VOTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 25 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Primul proiect: 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii terenului situat în str. Sângerului 

nr. 23 Sector 1, București, parte a imobilului în care își desfășoară activitatea Școală 

Gimnazială nr. 162 (Grădinița de copii) (K2-370/10.12.2021)   

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere de 

la inițiatori, consilieri sau amendamente? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Domnule Președinte, mă scuzați, voiam să votez și eu 

pentru ordinea de zi pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am votat-o domnul Ozata. 

Mergem în continuare, pe următoarele proiecte. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Ok, mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici înțeleg că se formulează 

propuneri pentru această comisie. Deci veți primi de la Secretariat și vom scrie propunerile. 

Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: În primul rând avem comisia de 

numărare? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Câți membri avem astăzi din 

Comisia de numărare prezenți? Trei? 

Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1:  Da? Perfect atunci. Pentru acest 

proiect grupul PNL îl propune pe domnul Dan Podaru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Grupul PSD? 

Doamna Daniela Popa: Grupul PSD îl propune pe domnul Daniel Țîră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Grupul USR, cine 

vorbește? Pentru grupul USR? Între timp grupul PMP? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Grupul PMP o propune pe Cătălina Cășvean, mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și așteptăm și grupul 

USR. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Trebuie să fie un număr impar, 

trebuie să fie trei membri, trei reprezentanți. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok, deci, momentan sunt doar trei 

oameni propuși, Domnul Nicolescu, vă rog. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Grupul parlamentar USR-PLUS o propune pe doamna 

Iulia Halaț. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Bine ați venit în 

Parlamentul României! Ați zis ”grupul parlamentar”.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Parlamentar, e bine... consilierilor USR. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Parlamentari suntem cu toții. 

Suntem Parlamentul acestui sector. Ok. Bun, deci avem patru persoane propuse... Fie rămân trei 

și le propunem la vot așa sau trebuie să... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Primele voturi... Îmi cer scuze. 

Deci, în funcție de propunerile formulate, primele trei propuneri, cele care întrunesc cel mai mare 

număr de voturi, acelea  vor desemna reprezentanții în această comisie. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, deci trebuie să votați trei. Deci 

vi se va da buletin de vot și veți alege trei persoane. Domnul Tudose?   

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Dragi colegi, haideți să reluăm 

locurile. Avem rezultatul votului: Avem 20 de voturi valabile, 20 de voturi exprimate: 

- domnul Dan Podaru: 16 voturi pentru; 4 voturi împotrivă; 

- domnul Daniel Țîră: 13 voturi pentru; 7 voturi împotrivă; 

- doamna Cătălina Cășvean: 19 voturi pentru; 1 vot împotrivă și 

- doamna Iulia Halaț 8 voturi pentru; 12 voturi împotrivă. Deci primii trei vor face parte din această 

comisie. O să supunem la vot proiectul, dar vă rog să chemăm colegii în sală. Între timp o să întreb 

și online. Domnul Drăgușin, cum votați primul proiect? Domnul Drăgușin?... Domnul Drăgușin? 

Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Haliț? Doamna Miloș-Olteanu? Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Revenim, domnul 

Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru, pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? Ne 

auziți? Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Mă auziți? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Mulțumim doamnei Miloș-

Olteanu. Pentru. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Îmi puteți spune vă rog ce votăm? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Primul proiect pe ordinea de zi. Ne 

auziți?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Eu vă aud. Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. La fel, cu unanimitate voturi 

pentru a consilierilor locali prezenți, proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - din 26 de consilieri 

locali prezenți în moemntul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la punctul 2: 

2. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii de negociere în vederea 

cumpărării imobilului situat în str. General Berthelot nr. 56-58, Sector 1, București, 

în vederea desfășurării activității Liceului de artă ”Nicolae Tonitza” (K2-

005/17.01.2022) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici înțeleg că este și amendament. 

O să îi dăm citire. Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: Noi nu avem un amendament, doar 

propuneri. Nu știu cine are amendament. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cine a depus amendament atunci?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: S-a înregistrat amendamentul 

nr.5 din 20 ianuarie 2022 al dumneavoastră. Vă aduc amendamentul? 

Doamna Ramona Porumb-Viceprimar al Sectorului 1: Da, vă rog, poate ne-a scăpat ceva. 

Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Doamnă Regalia, între timp... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Înainte de a încheia cu Școala 162. Am semnalat, nu m-

ați văzut. Vă rog frumos, doamnei Primar mă adresez. Avem un teren la Școala 162 pe care Petrom-

ul vrea să ni-l doneze. Să facem diligențele necesare. Deci, Școala 162, pentru grădiniță, are un 

teren pe care noi îl închiriem acum și mai există o bucată de teren pe care Petrom-ul vrea să ni-l 

doneze de ani de zile. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Sunt mai multe terenuri pe 

care le.. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Să facem să îl luăm! 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: ...Omv-Petrom vrea să..., 

dar să știți că aceste lucruri sunt în curs. Discuțiile sunt în curs.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Dar, da, am zis... e treabă veche, demult. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Știu, dar sunt...  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, e foarte bine atunci. Măcar încheiem curtea Grădiniței  

162 și... Pentru copii e   foarte bine. Deci aia v-am adus în atenție, să nu uităm de terenul ăla. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Nu, legate de școli sunt 

mai multe terenuri care au fost retrocedate, pe care vrem să le achiziționăm, niște chirii exorbitante, 

cum este Mircea cel Bătrân pe care vrem să...  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Cumpărăm.  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vrem s-o cumpărăm, dar 

între timp avem dificultăți în a convinge vânzătorul să respecte legea în felul în care îi duce 

licitațiile, adică nu reușim să cumpărăm. Este o chirie uriașă, hotărâtă de vechea administrație, pe 

care o plătim în fiecare lună. E o mare problemă. Da, sunt o serie întreagă de probleme juridice pe 

care le rezolvăm acum. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Doamna Primar, dacă ei vor să ne dea, să nu scăpăm. Asta 

mă interesează. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  Bineînțeles. Bineînțeles. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia:  Da? Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb? 
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Doamna Ramona Porumb: Perfect. Legat de ce zice colega mea, într-adevăr, la Școala 162, am 

discutat și cu cei de la OMV. Singurul lucru pe care trebuie îl facă Primăria Sectorului 1, și ei 

așteaptă acest lucru, este o solicitare către ei, astfel încât să ne dea... donație, sponsorizare, cum s-

o numi, acel teren. Din câte înțeleg, el ar fi la Sectorul 6, dar și acest lucru, mai departe, cu 

siguranță, cu primarul de la Sectorul 6 se poate reglementa. Doar că așteaptă din partea Primăriei 

Sectorului 1 o inițiativă, o hârtie mai exact, o adresă prin care să le solicităm acel teren și înțeleg 

că până acum nu s-a întâmplat. Revenim la amendament, într-adevăr avem un amendament la acest 

proiect, cu privire la: 

Amendament:  Completarea Comisiei, în sensul în care dorim să adăugăm la articolul 1 după 

punctul 7, să adăugăm încă un reprezentant și anume al Direcției Juridice, Legislație Contencios-

Administrativ din cadrul aparatului de specialitate, ca suport tehnic. Deci nu va drept de vot, 

doar ca suport tehnic ce va fi desemnat prin act administrativ al primarului Sectorului 1. Fiind o 

comisie de negociere, considerăm că este oportună să fie și prezența unui reprezentant al Comisiei 

Juridice în cadrul acesteia. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Supunem la vot amendamentul 

grupului PNL. Domnul Drăgușin, cum votați? Puteți să votați și în sală. Domnul Drăgușin? 

Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mulțumim, domnul 

Drăgușin. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-

Olteanu? Doamna Miloș-Olteanu?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru, îmi cer scuze. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Nu 

este. Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. În sală, încă un vot. 

Mulțumim. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru și eu. Mulțumesc. Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Ozata. Avem 

unanimitate voturi pentru. Amendamentul a fost aprobat.  
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AMENDAMENTUL (NR.5/20.01.2022) FORMULAT DE DOAMNA RAMONA PORUMB A 

FOST APROBAT CU UNANIMITATE DE VOTURI -  din 27 de consilieri locali prezenți 

în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem către propunerile 

comisiilor. Vor fi cinci membri consilieri locali. Rog grupurile să facă propunerile. Domnul 

Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Domnul Nicolaescu? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, mulțumesc. Grupul consilierilor USR Plus o propune 

pe doamna consilier Otilia Sorete- Arbore. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Mulțumesc și eu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: Grupul PNL îi propune pe Dan Podaru 

și Adrian Oianu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Grupul PSD, doamna 

Popa? 

Doamna Daniela Popa: Grea alegere. Grupul PSD îl propune pe domnul Daniel Țîră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Bârgău, 

grupul PMP? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Grupul PMP  îl propunem pe domnul Alev Ozata, 

mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci se vor alege cinci. 

Și sunt cinci membri. Deci sunt cinci membri în comisie. Vom primi buletine de vot. Veți încercui 

cinci consilieri locali. Cât așteptăm rezultatul votului, o să citesc din punctele diverse. Avem: 

 

Punctul D1. Adresa Biroului Executori Judecătorești ACTA NON VERBA, înregistrată la Sectorul 

1 al Municipiului București cu nr. 2984/17.01.2022, cu referire la dosarul execuțional nr. 

1464/2020 privind pe creditorul Compania Romprest Service SA și pe debitorul Consiliul Local 

Sectorul 1 al Municipiului București; 

D2. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M. 168-2211 din 

19.01.2022 prin care transmite Sentința Civilă nr. 4572/07.07.2021, pronunțată de Tribunalul 

București Secția a II-a CAF, în dosarul 15212/3/2021, având ca părți pe reclamantul Asociația 
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pentru Dreptul Urbanismului, iar în calitate de pârâți Primăria Sectorului 1, Subdiviziunea 

Administrativ-Teritorială Sectorul 1 și Consiliul Local al Sectorului 1; 

D3. Adresa CET GRIVITA înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

2989/18.01.2022, prin care solicită majorarea capitalului social cu 25.000.000 lei; 

D4. Adresa Parohiei Dorobanți înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

3542/20.01.2022, prin care solicită sprijin financiar pentru edificare imobil unitate de cult; 

 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Vă rog mult! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  

 

D5. Adresa Curții de Conturi a României, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu 

nr. 3918/21.01.2022, prin care înaintează Decizia nr. 11/17.01.2022 emisă către Compania de 

Investiții si Dezvoltare în Sănătate și Domenii de interes Public-Privat Sector 1 SA, prin care s-au 

dispus măsuri de remediere a abaterilor consemnate în Raportul de control nr. 

62412/Ds.88/17.12.2021; 

D6. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M. 3384-257 din 

25.01.2022, prin care transmite cererea de chemare în judecată înregistrată pe rolul Tribunalului 

București, Secția a II-a Contencios Administrativ și Fiscal cu nr. 31793/3/2021; 

D7. Adresa doamnei Cefălan Daniela Nicoleta, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 3778/21.01.2022, prin care transmite completare la plângerea prealabilă cu privire la 

indemnizația cuvenită pentru zilele de concediu de odihnă neefectuat; 

D8. Adresa doamnei Cefălan Daniela Nicoleta, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 68205/29.12.2021- plângere prealabilă, prin care solicită plata tuturor drepturilor salariale 

datorate pentru activități desfășurate în Comisia de vânzări spații comerciale; 

D9. Adresa doamnei Cefălan Daniela Nicoleta, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 68209/29.12.2021- plângere prealabiă prin care solicită  plata compensării  concediului de 

odihnă neefectuat; 

D10. Adresa Școlii Gimnaziale nr. 6, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 

4085/25.01.2022, prin care solicită sponsorizare reparație sediu din str. Apicultorilor nr. 1; 

D11. Adresa Inspectoratului Școlar al Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu nr. 4104/25.01.2022, prin care informează despre concursul pentru 

ocuparea funcțiilor de director și director adjunct în unitățile de învățământ preuniversitar de stat 

și necesitatea prezenței unui reprezentant al Consiliului local al Sectorului 1 în comisia de evaluare 

a probei de interviu, desemnat prin hotărâre de consiliu local; 
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D12. Adresa Secretarului General al Sectorului 1 al Municipiului București nr. C11/27.01.2022, 

înregistrată sub nr. 2113/28.01.2022 la Instituția Prefectului Municipiului București, prin care 

solicită punctul de vedere referitor la documentații de urbanism de tip PUD; 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O să continuăm mai încolo cu 

diversele, revenim la punctul 2. Comisia a numărat voturile, au fost 20 de voturi valabil exprimate 

din total 20 de voturi prezente în sală.  

- doamna Otilia Sorete-Arbore: 12 voturi pentru; 8 voturi împotrivă; 

- domnul Dan Podaru: 18 voturi pentru; 2 voturi împotrivă;  

- domnul Adrian Oianu: 18 voturi pentru; 2 voturi împotrivă; 

- domnul Daniel Țîră: 18 voturi pentru; 2 voturi împotrivă și 

- domnul Alev Ozata: 17 voturi pentru; 3 voturi împotrivă.  

Toți cei 5 consilieri îndeplinesc numărul de  voturi să fie în comisie. Supunem la vot proiectul, în 

integralitatea sa. Domnul Drăgușin cum votati proiectul? Suntem la proiectul doi. Doamna 

Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online):  Pentru. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru și eu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim ambilor. Domnul 

Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Și ne întoarcem la 

domnul Drăgușin, dacă ne auziți. Nu ne aude, deci fără domnul Drăgușin, în rest avem unanimitate 

voturi pentru. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 

locali prezenți în mometnul votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Proiectul 3: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării proiectului ”Să (ne) 

recunoaștem!”, la nivelul Liceului Teoretic ”Constantin Brâncoveanu”, pentru anul 

școlar 2021-2022 (K2-381/15.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere 

sau amendamente? Dacă nu sunt atunci mergem către vot. Domnul Drăgușin, cum votați proiectul 

3? Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Puteți vota și în sală. 

Domnul Ozata? Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Ne întoarcem, domnul 

Drăgușin? Nu este. Domnul Ozata? Și mai avem două voturi la sală… încă unul… 

Personal tehnic: Domnul Oianu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înteles. Nu este în sală domnul 

Oianu în momentul de față. Deci fără domnii Oianu și Drăgușin și Ozata avem în rest unanimitate 

voturi pentru. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 24 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului, un consilier local nu și-a exprimat opțiunea de vot 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la punctul 4: 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București 

de a aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 1 a Bulevardului Ion Mihalache și a Căii Griviței aflate 
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în proprietatea publica a Municipiului București în vederea reabilitării și modernizării 

(K2-222/26.07.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere 

sau amendamente? Domnul Bârgău, vă rog! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Domnule Președinte, am rugămintea să consemnați că nu voi 

vota la punctele 4 și 5. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Am consemnat! Ok, 

dacă nu sunt, atunci mergem la vot. Domnul Drăgușin? Nu este. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Suntem la punctul numărul 4. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Stați un pic. Puteți să-mi spuneți pentru ce votăm? Mă 

auziți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, cum votați la punctul numărul 

4? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere, patru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? Puteți 

să votați în sală. Nu este. Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumesc! Încă un vot în sală. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru și eu, pentru și eu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Drăgușin pentru. Mai 

așteptăm în sală un vot. 
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Personal tehnic: Doamna Oana Iacob! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Avem 10 voturi pentru, 

6 abțineri și 9 voturi împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-222/26.07.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI 

PENTRU, 6 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 25 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la punctul 5:  

5. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 

București pentru cooperarea dintre Sectorul 1 al Municipiului București și 

Administrația Străzilor București, în vederea finanțării și realizării în comun a 

lucrărilor de interes public local referitoare la modernizarea, reconfigurarea, 

întreținerea și amenajarea/reamenajarea spațiilor publice situate pe rețeaua stradală 

principală din Sectorul 1 (K2-178/02.06.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere 

sau amendamente? Dacă nu, atunci mergem și aici la vot. De asemenea, se reține că domnul Bârgău 

nu votează la acest proiect. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim! Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abtinere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata?  

Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru și eu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Și domnul Ozata. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Șerban, pentru! În sală 

mai așteptăm câteva voturi. Avem 11 voturi pentru, 5 abțineri și 10 voturi împotrivă, proiectul nu 

a fost adoptat. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-178/02.06.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 

PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 25 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la punctul 6:  

6. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 

trecerea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București a 

imobilelor identificate cu IE 221658, IE 242878, IE 262440, IE 206170, precum și a 

Spațiului verde aferent Ateneului Român, imobile aflate în domeniul public al 

Municipiului București (K2-282/22.09.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere 

sau amendamente? Dacă nu, atunci mergem la vot. Domnul Drăgușin cum votați proiectul 6? 

Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru și eu, pentru și eu, vă rog, scuze! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Drăgușin. 

Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Puteți să votați și în 

sală… Încă două voturi… 

Personal Tehnic: Doamna Porumb și doamna Oana Iacob. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Avem 12 voturi pentru, 

6 abțineri și 9 voturi împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-282/22.09.2021 A FOST RESPINS CU 12 VOTURI 

PENTRU, 6 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 27 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Punctul 7:  

7. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București 

de a transmite din administrarea Administrației Lacuri, Parcuri și Agrement București 

în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 a unor aliniamente stradale și spații 

verzi aflate în proprietatea publică a Municipiului București în vederea întreținerii 

acestora (K2-287/22.09.2021)  

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere 

sau amendamente? Dacă nu, atunci mergem la vot. Domnul Drăgușin, cum votați proiectul 7? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință : Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Puteți să votați și în 

sală. Mulțumim. Avem 12 voturi pentru, 6 abțineri și 9 voturi împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-287/22.09.2021 A FOST RESPINS CU 12 VOTURI 

PENTRU, 6 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 27 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Punctul 8: 

8. Proiect de hotărâre pentru solicitarea Consiliului General al Municipiului Bucureşti a 

împuternicirii exprese în vederea încheierii unui Protocol de Colaborare între Sectorul 

1 al Municipiului București și Arhiepiscopia Romano-Catolică București (K2-

012/20.01.2022) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere 

sau amendamente? Dacă nu, mergem la vot. Domnul Drăgușin, cum votați la proiectul 12? Mă 

scuzați, 8? Domnul Drăgușin? Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Păiuși? Puteti 

să votați în sală. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Păiuși. 

Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Revenim la domnul 

Drăgușin. Încă două voturi în sală. Domnul Drăgușin? Și încă un vot în sală. 

Personal tehnic: Doamna Oana Iacob! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Ok, fără domnul 

Drăgușin, avem unanimitate voturi pentru. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Punctul 9:  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării din bugetul local a cheltuielilor aferente 

cotei de contribuție ce revine proprietarilor/asociațiilor de proprietari pentru reabilitarea 

termică, precum și mecanismul de recuperare a sumelor avansate de Sectorul 1 al 

Municipiului București în legătură cu lucrările de reabilitare termică a blocurilor de 

locuințe incluse în cadrul Programului multianual de reabilitare termică a blocurilor de 

locuințe la nivelul Sectorului 1 al Municipiului București (K2-251/30.08.2021)   

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă aveți puncte de vedere 

sau amendamente? Doamna Halaț, vă rog! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț:  Mulțumesc. Și mulțumesc pentru timpul acordat și pentru vocea 

pe care o am și eu. Tot viroză, nu am Covid. Dar, mă rog. Deci acest proiect… pentru acest proiect, 

justificarea acestui proiect se află în Ordonanța 18 din 2009 privind creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe plus raportul Curții de Conturi pe anul 2020. Permiteți-mi să 

dau câteva detalii referitor la cadrul legal și apoi aș dori să prezint și punctul de vedere al unei 

asociații de proprietari care m-a contactat. Deci vă rog frumos, un minut durează. Ok. Descrierea 

situației actuale conform articolului 13 din Ordonanța de Urgență a Guvernului menționată mai 

înainte privind creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, cu modificările și 

completările ulterioare, se prevede că: 1. Finanțarea executării lucrărilor de intervenție prevăzută 

la articolul 4 se asigură astfel: a) 60% din alocații de la bugetul de stat  în limita fondurilor 

aprobate anual cu această destinație în bugetul Ministerului Dezvoltării Regionale Administrației 

Publice și Fondurilor Europene; b) 40% din fonduri aprobate anual cu această destinație în 

bugetele locale și/sau din alte surse legal constituite, precum și din fondul de reparații al 

asociațiilor de proprietari și/sau din alte surse legal constituite. 2. cota de contribuție proprie a 

autorităților administrației publice locale se stabilește pe baza unor criterii socio-economice în 

limita unei cote de maxim 30% din valoarea executării lucrărilor de intervenție prevăzută la 

articolul 4 și se aprobă prin hotărârea consiliilor locale, respectiv ale consiliilor locale ale 

sectoarelor Municipiului București, după caz. 3. cota de contribuție a asociației de proprietari nu 

poate fi mai mică de 10% din valoarea executării lucrărilor de intervenție prevăzute la articolul 

4 și se asigură de către aceasta pe durata executării lucrărilor de intervenție pe baza situațiilor 

de lucrări. De asemenea, art. 14 prin același act normativ prevede: 1. prin excepție de la 

prevederile art. 13 alin. (3) al priorităților administrației publice locale pot asigura, la cererea de 

finanțare depusă de către asociațiile de proprietari, în baza hotărârii consiliului local, respectiv 

a Consiliului General al Municipiului București sau a consiliilor locale ale sectoarelor 
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Municipiului București, după caz și în limita fondurilor aprobate anual cu această destinație, 

finanțarea cheltuielilor aferente executării lucrărilor de intervenție corespunzătoare cotei de 

contribuție ce revine proprietarilor, asociației de proprietari, cu recuperarea sumelor în condițiile 

alin. (3) și (5)-(10). Aceasta se prevede și în proiectul de HCL pe care îl discutăm acum. Sumele 

acordate de către autoritățile administrației publice locale pentru asigurarea cotei de contribuție 

proprie a proprietarilor sau asociațiilor de proprietari menționate la alin. (1), se recuperează din 

fondul de reparații constituit în acest sens în condițiile art. 13 alin. (3). În cazul în care aceste 

sume nu au fost integral recuperate din fondul de reparații până la recepția la terminarea 

lucrărilor, recuperarea sumelor rămase se realizează prin taxa de reabilitare termică stabilită 

prin hotărârea consiliilor locale, respectiv a Consiliului General al Municipiului București sau a 

consiliilor locale ale sectoarelor Municipiului București, după caz. 4. Sumele avansate de către 

autoritățile administrației publice locale pentru asigurarea cotei de contribuție proprie a 

proprietarilor sau asociațiilor de proprietari menționată la alin. (2) se recuperează din fondul de 

reparații sau prin taxa de reabilitare termică. Sunt… nu  pot să citesc tot documentul, vi-l pot 

trimite pe e-mail tuturor consilierilor pentru că l-am pregătit, dacă e cazul. Sunt anumite excepții 

de la plata acestei taxe. Persoanele cu handicap sau persoane cu handicap aflate în întreținere, 

sunt persoanele singure, familii care în ultimele trei luni anterioare efectuării anchetei sociale de 

către autoritatea administrației publice locale au realizat venituri medii nete lunare pe persoană 

singură/membru de familie sub câștigul salarial mediu net pe economie. Nu le enumăr pe toate și 

aș dori să mai citez și din raportul Curții de Conturi. Ținând cont de cele mai sus-menționate și 

luând în considerare și prevederile punctului 2 din Decizia nr. 63 din 27.11.2020 a Curții de 

Conturi a României - Camera de Conturi București, care constată ca abatere încheierea 

contractelor de mandat cu asociațiile de proprietari care au beneficiat de reabilitarea termică a 

imobilelor cu preluarea obligației de finanțare de la bugetul local și a cotei de 10% din valoarea 

lucrărilor care trebuia suportată de asociații în baza Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 

al Municipiului București nr. 3 din 31.01.2008 abrogată de drept, ca urmare a publicării OG nr. 

18 din 2009, urmând ca înlăturarea neregularităților să se realizeze prin supunerea spre 

dezbatere și, eventual, aprobare de către Consiliul Local al Sectorului 1 a cotei ce revine 

asociațiilor de locatari din contravaloarea lucrărilor de reabilitare termică a blocurilor, în 

conformitate cu prevederile OG nr. 18 pe 2009, cu modificările și completările ulterioare, și, după 

caz, cuantificarea, înregistrarea în evidența contabilă și urmărirea încasării acestei creanțe. Aș 

dori să prezint și un punct de vedere al unei asociații de proprietari care m-a contactat și mi-a expus 

punctul lor de vedere. Ok. Deci să presupunem ce spun dumnealor. Deci să presupunem că pentru 

un bloc de 10 etaje cu 20 de apartamente costul reabilitării va fi de un milion de lei. Asta înseamnă 

că proprietarii vor trebui să contribuie cu 10% pe o perioadă de 10 ani, deci 100.000 de RON sau 

10 000 RON pe an, adică 500 de lei pe an de apartament. Pentru un apartament de trei camere 

încălzirea pe perioada iernii costă cam 1500 de lei într-un bloc reabilitat și sub 1.000 de lei după 

reabilitare. Așa că nu se pune problema de a taxa mai mult populația, ci din contră se vor face 

economii, având în vedere creșterile preconizate la prețul gigacaloriei. Punctul dumnealor de 

vedere este următorul: dacă astăzi votați acest HCL trebuie parcurse următoarele etape pentru 
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realizarea proiectelor: notificarea asociațiilor de proprietari, convocarea  de adunări generale 

pentru a aproba actele adiționale la contractele de mandate, apoi proceduri de achiziții publice pe 

calupuri de blocuri, pentru evaluarea riscului seismic, Studiu de Fezabilitate DALI-uri, proiectare 

și documentație tehnică pentru avizele necesare, aprobarea indicatorilor tehnico-economici, apoi 

alte notificări pentru asociațiile de proprietari ca să facă alte AG-uri ca să aprobe proiectele, apoi 

alte proceduri de achiziții publice pentru execuția lucrărilor, plus lucrările efective și, într-un final, 

recepția lucrărilor. Au calculat dumnealor că probabil se vor întinde pe un orizont de timp de doi-

trei ani când deja prețurile la gigacalorie și gaz metan sunt în plină creștere. Au făcut o comparație 

cu o soluție de finanțare din mediul privat, credit bancar, și costul pentru asociațiile de proprietari 

în legătură cu soluția propusă de primărie este de cel puțin de 10 ori mai mic, pentru că 90% sunt 

fonduri europene și, de asemenea, un argument nu neapărat general valabil pentru toată lumea este 

că la asociația dumnealor se amână, se amână tot timpul alte lucrări de amenajare până după 

reabilitare pentru că nu vor ca aceste lucrări să fie afectate de viitorul șantier. Și mi-au dat exemplul 

dumnealor: amenajarea spațiului verde din jurul blocului, instalarea de camere de supraveghere și 

iluminat în curtea blocului, renovat casa scării etc. De asemenea, astăzi am citit, a apărut un articol 

referitor la faptul că în PNRR reabilitarea blocurilor este inclusă, deci vom avea fonduri europene  

pentru reabilitarea blocurilor,  consiliile locale pot aplica la aceste proiecte, iar perioada este 

undeva între aprilie, mai. Mulțumesc foarte mult pentru timpul acordat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Solicit un drept la replică colegei mele și doresc să-mi 

răspundă cum consideră că vom proceda cu asociațiile de locatari care în mandatele trecute, și 

vorbim din 2008 de când s-a început partea de reabilitare la nivelul Sectorului 1, au beneficiat de 

această reabilitare și rapoartele Curții de Conturi în anii precedenți nu au menționat aceste lucruri 

pe care le spuneți. Nu vă contrazic. Din punct de vedere legal ați argumentat foarte bine. Este 

foarte posibil ca în prezent situația să stea așa cum ați susținut-o, însă e vorba de dubla măsură. 

Este vorba de discriminare. Este vorba de faptul că în acest an, în care deja a izbucnit un super 

scandal prin fraudele făcute de multinaționalele care au ridicat prețul la gaz, la lumină, la toate 

utilitățile, este o situație în care noi venim, sigur aparent justificarea și analiza dumneavoastră este 

pertinentă și profesionist făcută, dar aparent o încărcare a unei familii cu 500 de lei pe lună, cota 

pentru reabilitare pe termen lung, analizată statistic, s-ar putea într-adevăr să confirme rezultatele 

dumneavoastră. Eu consider că în acest moment, acum când vorbim, să mai punem încă o greutate 

pe umerii cetățenilor Sectorului 1 este cel putin o nedreptate, ca să nu spun altfel. Mai mult decât 

atât, analiza pe care ați făcut-o nu ține cont de structura socială a unei asociații de proprietari. În 

cadrul unui bloc poate să fie și sunt, este situație frecvent întâlnită, și familii care au două sau trei 

servicii și familii de pensionari sau familie monoparentală, pensionar singur care se întreține dintr-

un singur salariu sau pensie. Ce facem cu acela? Pentru că acea cotă de 500 nu ține cont de, ca să 

spunem așa, de situația veniturilor acelei familii. Din acest punct de vedere, în pofida argumentelor 

absolut corecte poate juridic pe care le-ati prezentat, social vorbind pentru cetățenii Sectorului 1 

nu cred că este un proiect binevenit, cel putin nu în acest moment, în care, mă rog, cetățenii sunt 

și așa vitregi de toate facturile imense care le vin la plată. În acest context, varianta găsirii unei 
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soluții pe fonduri europene și prezentării, putem să atragem, bun, ok, nu folosim banii bugetului 

Sectorului 1, sunt total de acord, deși tot cetățenii Sectorului 1 au contribuit la acest buget și așa 

cum au beneficiat alții de reabilitare este normal să beneficieze toți, pentru că, repet, nu știu cum 

vom, aplicând… mergând pe premisa dumneavoastră, cum vom recupera banii de la cei la   care 

s-a făcut reabilitarea în 2009, în 2010, în 2012. Ce facem cu aceia? Pe aceia… ăia au fost norocoși 

că au scăpat, nu exista USR-ul la conducere, nu existau alte, mă rog, norme și idei trăsnite și au 

beneficiat într-adevăr de avantajul de a locui într-un sector cu un buget generos   și   s-au   făcut 

într-adevăr pentru cetățean, s-au făcut niște lucruri care au ajutat fiecare familie în parte. Acum, 

repet, chiar dacă legea a generat acest cadru legal, vin și vă rog să-mi dați răspunsul: cum procedăm 

retroactiv să nu aplicăm dubla măsură și dacă, în contrapartidă, dacă nu este un considerent extrem 

de util să căutăm întâi ce formulă avem să atragem banii europeni și să nu marjăm foarte mult pe 

ideea de a impune cetățenilor aceste costuri. Ori căutăm să găsim bani europeni ori căutăm să 

găsim o soluție să suportăm din bugetul local, așa cum am făcut-o și pentru ceilalți cetățeni. 

Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Doamna Halaț! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Da, în primul rând n-am citit excepțiile, referitor la ce a spus 

colegul meu. Cine nu plătește. Deci n-am citi,t ca să nu vă iau din timp, dar acum o să citesc. Am 

transmis tuturor consilierilor acest document pe care îl am în mână, da, justificarea. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă ați citit v-aș ruga să ... 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Nu, nu, nu l-am citit, tocmai că nu am citit… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu – Președ,inte de ședință: Păi nu, tocmai, mă scuzați, dacă 

ați trimis online v-aș ruga să ne faceți un rezumat la ce vă gândiți să nu mai stăm să citim un lucru 

care e deja în proiect. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: În principiu, persoanele cu venituri sub salariul mediu sunt 

exceptate de la plata acestei taxe. De asemenea, persoanele cu handicap sau familiile cu persoane 

cu handicap aflate în întreținere și persoane, familii singure, familii monoparentale și nu numai. 

Referitor la ce ați spus dumneavoastră, eu înțeleg așa: deci dacă avem posibilitatea  să ajutăm 

aceste asociații de proprietari, eu zic că trebuie să o facem fără să ne gândim că este dublă măsură 

sau e discriminare. Nu este nici un fel de discriminare pentru că în Sectorul 1 locuiesc și persoane 

care stau la casă, de exemplu, și automat eu nu consider că persoanele care stau la casă trebuie să 

se considere discriminate pentru că pentru dumnealor n-au fost alocate fonduri. Deci nu este… nu 

mi se pare că argumentul dumneavoastră este unul viabil, dar aș dori să discutăm, deci în momentul 

când asociațiile de proprietari vor mai veni cu un punct de vedere referitor la acest proiect o să-i 

rog să discute cu dumneavoastră și să le explicați de ce votați împotrivă, pentru că dumnealor au 

specificat foarte clar că  este avantajos pentru dumnealor. Da, mulțumesc frumos. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa și după aceea 

domnul Tudose! Vă rog! 
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Doamna Daniela Popa Doamna Halaț, din timpul mandatului trecut a început acest proiect și de 

reabilitare a locuințelor unifamiliale și atunci chiar s-a votat în unanimitate. Chiar și colegii din 

mandatul trecut și doamna Clotilde și domnul Păiuși au votat pentru. Asta e cert. Pe lângă 

argumentele toate pe care le-a dat colegul meu, domnul Tudose, păi noi suntem pentru reabilitarea 

tuturor locuințelor. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț:  Și noi… normal. 

Doamna Daniela Popa: …pentru reabilitare, dar nu o să plătească dumnealor. Să continuăm ca 

până acum, așa cum s-a început această reabilitare și cred că… Sectorul 1 cred că a fost primul 

care a avut acest amplu program de reabilitare, a fost primul pe țară. Doi: Pe lângă tot ce ne-ați 

prezentat dumneavoastră și vă mulțumim, ați prezentat punctul de vedere al unei asociații care, și 

dumnealor la rândul lor, ne recomandă să întrebăm toate asociațiile. S-ar putea să avem surprise. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Atunci o să-i invităm la ședința următoare, dacă nu votați... 

Doamna Daniela Popa: Toate asociațiile, toate asociațiile. Păi cum, doar una? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Nu neapărat doar una, nu m-am referit să generalizez. 

Doamna Daniela Popa: Păi și dumnealor în adresa pe care v-au trimis-o, da, au spus să întrebăm 

toate asociațiile. Ați văzut că au făcut și calcule, au făcut și... da.... 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Ce mi-au spus persoanele respective, cetățenii Sectorului 1 

cărora le-am răspuns, este că chiar dacă se votează astăzi acest HCL durează doi, trei ani. 

Doamna Daniela Popa: Da, sunt în programul de reabilitare, doamna Primar, deja, 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Durează foarte mult. 

Doamna Daniela Popa: Oricum și în buget sunt incluse ultimele loturi de blocuri… de anvelopare 

a locuințelor multifamiliale, cum se numesc. Și în proiectul de buget sunt loturile care au mai 

rămas de executat. Se pot înscrie în continuare. Adică nu văd care-i problema. Noi suntem pentru 

reabilitare și alocăm bani pentru reabilitare. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Și încă ceva. HCL-ul  nu are efecte retroactiv. Deci noi vorbim 

de viitor acum. Asta e altă problemă. Referitor la ce a întrebat domnul consilier Tudose.  

Doamna Daniela Popa: Și în proiectul... mă iertați….  

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Nici o problemă.  

Doamna Daniela Popa: Mă iertați. Și în proiectul de buget sunt incluse loturile care mai sunt de 

reabilitat. Și este vorba de o părere, de o asociație care la rândul lor ne-a recomandat să întrebăm 

toate asociațiile care au mai rămas de reabilitat. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț:  Și dumneavoastră ce răspuns ați primit de la asociațiile cu care 

ați discutat dumneavoastră?  

Doamna Daniela Popa: Că nu sunt de acord să plătească. 
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Doamna Iulia-Luminița Halaț: Nu sunt de acord? 

Doamna Daniela Popa: Da. Că nu sunt de acord să plătească! Exclus! Așa cum a spus și colegul 

meu. Pe lângă facturile foarte mari sunt... 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Cel mai bine ar fi să-i invitați... 

Doamna Daniela Popa: ...bani pe care nu și permit. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: ...în ședința următoare să ne să ne spună și punctul lor de vedere. 

Doamna Daniela Popa: Păi să-i invite doamna Primar, bineînțeles. Să îi invite doamna Primar. 

Și ați mai spus ceva… ați mai spus ceva. Da, mă iertați, nu mai știu. Ați mai declarat ceva. Putem 

să începem reabilitarea locuințelor unifamiliale. La asta mă refeream. Voiam să spun să începem 

reabilitarea și la case. Aveam un proiect pilot din 2019. 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Nu. M-am referit la termenul de discriminare care mie nu mi-a 

plăcut. Pentru că nu putem să discriminăm cetățenii la modul ăsta. 

Doamna Daniela Popa: Aici suntem de acord! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Să știți că eu nu mă simt discriminată, nu, în niciun caz. 

Doamna Daniela Popa: Aici suntem de acord. Noi suntem pentru reabilitarea locuințelor 

unifamiliale. A început proiectul în 2019. Deci haideți să-l continuăm! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Perfect de acord!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna consilier, atunci când ați venit dumneavoastră în 

primărie și când mă refer la dumneavoastră, mă refer la structura de conducere a USR, ați avut pe 

lângă o echipă nouă și consilieri care au fost în mandatul trecut, între care   și doamna  Primar.   

M-aș fi așteptat să vă informeze ca să nu intrati în aceste extrem de delicate erori cu consecințe 

foarte neplăcute pentru cetățean. A existat un program și există un program pentru reabilitarea 

caselor, fundamentat foarte bine, inclusiv cu Uniunea Arhitecților, nu orice casă, nu orice vilă, nu 

orice palat de cine știe ce dimensiune, cu o anumită dimensiune stabilită care se consideră a fi o 

casă unifamilială normală, pentru o familie normală, care s-a votat cu unanimitate și erau deja 

stabilite și un număr de locații. Odată cu venirea doamnei Primar s-a schimbat radical optica asupra 

reabilitării. S-a început a se face presiuni pe asociațiile de proprietari să se renegocieze, să se 

rezilieze, să se refacă contractele care se aflau în derulare. Nu știu dacă aveți cunoștință. Vorbiti 

cu Direcția de Investiții. Vorbiți cu doamna Primar și o să vă confirme. Au existat discuții cu 

asociatiile că e mai bine noua viziune. Nu, nu e mai bine. Nu e mai bine, repet, nu pentru că n-ar 

fi o formulă care respectă legea. Poate fi o formulă care să respecte legea, dar atâta timp cât pentru 

cetățenii acestui sector, suntem al treilea buget al României, incapacitatea, și mă refer la 

incapacitate nu ca un termen peiorativ, incapacitatea noastră de a oferi cetățenilor un confort 

necesar dintr-un al treilea buget al României, suntem al treilea buget al României… este bugetul 

României, cel al Primăriei Capitalei și cel al Sectorului 1 peste toate municipiile și orașele din 
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România. Nu ține de cald cetățeanului ca odată ce locuiește în Sectorul 1 să fie vitregit de niște 

avantaje pe care alți cetățeni similari le-au avut sau au beneficiat de ele în mandatele trecute. Deci 

din acest punct de vedere soluția pe care v-am oferit-o și este o solutie, zic eu, destul de rezonabilă, 

veniți în fața noastră cu un program de a atrage fonduri europene pentru reabilitare și suntem total 

de acord și vi-l votăm fără nici un fel de problemă. Nu veniți cu programe care să împovăreze mai 

mult populația în aceste momente în care și așa multinaționalele iau 10 piei de pe cetățenii români. 

Deci din acest punct de vedere, fără nici un fel de supărare, tocmai au fost amendate și două mari 

companii, nu dau numele ca să nu se creeze alte probleme, sunt articole în media, le puteți citi, 

pentru practici neconcurentiale, pentru practici injuste față de cetățeni. Din acest punct de vedere 

consider că reabilitarea, așa cum s-a făcut până acum și ca să vă dau răspunsul legat de Curtea de 

Conturi solicitați, aveți deschiderea și solicitați Curții de Conturi exact ceea ce v-am întrebat: cum 

procedăm ca să nu creăm dublă măsură discriminatorie față de cetățenii la care Curtea de Conturi 

și-a arătat disponibilitatea și a zis că e ok programul de reabilitare versus ceea ce se întâmplă acum. 

Vă mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Domnule consilier, am 

moștenit un program care era într-un haos total cu foarte… din 800 doar 200 aveau recepția finală, 

recepția tehnică, adică foarte complicat. Noi nu am făcut nici o presiune. Nu înțeleg despre ce 

vorbiți, să știți. Noi ce am vrut este să închidem toate procesele-verbale, toate comisiile de recepție 

la terminarea lucrărilor, la tot ce este recepție finală. Am avut și eu un program de remedieri. Au 

fost probleme identificate, le-am remediat. Adică e dezinformare când spuneți că am făcut 

presiuni. Singurul lucru care poate fi spus este pentru blocurile care nu sunt în programul actual  

și vrem să continuăm acest program, dar nu sunt incluse încă. Banca Europeană de Investiții ne-a 

obligat să prevedem, conform legii, o cofinanțare de 10%. Atât. Acest proiect a fost deja de două-

trei ori pe ordinea de zi. Asta este legea, știți? Acum faptul că unii primari găsesc niște soluții… 

Legea… bine, am avut deja discuția asta. Legea asta... Această cofinanțare este doar pentru 

jumătate din familiile din Sectorul 1, cele care nu se încadrează în anumiți parametri, nu, nu au 

obligația asta de a plăti 10%. Oricum e o discuție lungă, e deja târziu. Vă propun să ne întâlnim pe 

acest subiect în alt moment, dar nu, am luat cuvântul pentru că nu accept să spuneți că am făcut 

presiuni. Nici n-am înțeles ce fel de presiuni și pentru ce, dar... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose, drept la replică! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu o să fac decât să vă citez, doamna Primar. Acum câteva 

secunde dumneavoastră, și nu v-am obligat eu să o spuneți, ați pus ”Unii primari găsesc niște 

soluții”… vă rog, fiți acel primar care găsește soluții. Repet, nu vă contrazic. Știu, cunosc, au 

existat probleme în trecut. Au existat și lucrări… pentru că s-a făcut un număr foarte mare de 

blocuri, unele au avut într-adevăr probleme de execuție sau recepții nefinalizate sau reclamații 

ulterior. De acord. Faptul că le-ați închis, că le-ați reglat, că acuma sunt toate impecabile și nu mai 

există în spate nimic din mandatele trecute, felicitări. Faptul că într-un an și jumătate nu ați mai 

reabilitat nici un bloc asta este o problemă și asta… nu vă pot spune la fel cu felicitări. Asta încerc 
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să vă spun. Pentru că într-adevăr a bloca lucrurile până în momentul în care reușim să stoarcem 

bani de la cetățean ca să mai punem o povară pe umerii lui, nu mi se pare o soluție. Dumneavoastră 

ați spus o chestie este foarte corectă: unii primari au găsit niște soluții. Vă rog și vă invit, fiți acel 

primar care găsește soluții, nu probleme. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Poate nu s-a înțeles din ce a spus colegul meu mai devreme. S-a referit 

la discriminare și discriminare pentru viitor, doamna Halaț! Pentru viitor, că cei care vor accesa de 

acum încolo vor plăti și sunt discriminați pentru că cei dinainte… Acest program s-a desfășurat 

foarte bine, cu toate problemele care au fost întâmpinate, s-a desfășurat foarte bine și a fost 

continuat din timpul domnului Chiliman și de administrația Tudorache și sperăm că și acum, că e 

un proiect bun. Și să nu uităm de reabilitarea locuințelor familiale și, mai ales, nu uitați de 

reabilitarea lifturilor. Includeți-le în lista obiectivelor de investiții. Reabilitarea lifturilor credem 

că e foarte importantă și mai ales acum că s-au deschis și inclusiv colegii dumneavoastră din USR, 

au făcut o propunere legislativă pe acest subiect. Haideți, că acum avem toți… că atunci era o 

problemă de cadru legislativ, acum avem cadru legislativ și colegii dumneavoastră au inițiat în 

Parlament acest proiect de lege. Haideți să reabilităm și lifturile. Că banii sunt.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, aici este vorba, și ca să îi dau doamnei Primar și un 

exemplu, la o discuție pe care dumneavoastră ați purtat-o la Academiei 1-3, v-ați arătat intenția de 

anulare a contractelor existente și închiderea altor contracte în care asociațiile de locatari să 

contribuie. Este informație primită de la președintele asociației. Dacă dânsul minte, nu-i nicio 

problem, vin cu el în fața dumneavoastră. Dar nu despre asta e vorba. Din punctul meu de vedere… 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Domnul… domnul… 

domnul...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Vă rog! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: E târziu. Nu, sunt blocuri 

noi pe care le-am făcut, în cele 47 de blocuri, încă un alt program pe care l-am început chiar acum, 

o să… da ... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Acest bloc nu este bloc nou.  

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Acum vorbiți de cele 85 de 

blocuri pentru care nu avem contract de finanțare semnat, da, nu e semnat contractul de finanțare. 

Pentru asta am venit în fața Consiliului Local și într-adevăr BEI a cerut, a spus că nu va finanța 

nimic, dacă nu scrie în mandat că și 90%, doar 90% este acoperit de finanțarea BEI. Pentru cele 

10%, am explicat deja. Când am spus că unii primari găsesc soluții, sunt soluții mai mult sau mai 

puțin legale. Oricum ce fac este… singurul lucru pe care îl fac este să câștige timp. Spun în 10 ani 

atât. Da.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar…  
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Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Putem și noi și să spunem 

asta vor plătim zece ani. Ok, vor plăti zece ani. Bun. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Primar, apropos de ceea ce tocmai spuneți. Veniți în 

fața Consiliului mai devreme și încă o dată rugămintea este nu mai aplicați dubla măsură. Când vă 

convine spuneți una, când nu spuneți alta, când este în favoarea dumneavoastră, a unei măsuri 

civice să spunem pe care ați luat-o chiar cu o ușoară încălcare a legii, și vorbesc de contractul 

BRAI-CATA, spuneți ”Domne 8.000 de lei, ce Dumnezeu, că am făcut curat”. Așa e. corect. Eu 

vin acuma și vă spun: față de cetățenii care nu au suportat nici un leu pentru reabilitare, 

dumneavoastră veniți acum și doriți să impuneți acelorași cetățeni, alții decât cei care au blocurile 

reabilitate, să plătească. Nu mi se pare corect. Asta încerc să vă spun. Deci din acest punct de 

vedere... 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: N-am spus asta, am spus că 

mandatul trebuie să prevadă anumite lucruri și apoi într-adevăr... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Într-adevăr, trebuie să plătească. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Nu, nu e așa. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Există o cotă de care...  

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Pentru că legea permite să 

amânăm, permite mai multe lucruri și... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dați-mi soluția, dați-mi o soluție prin care cetățeanul nu 

plătește. Explicați în fața Consiliului. Câștigati-ne încrederea și vă garantez, vorbesc fără să mă fi 

consultat cu colegii, că toți cei 9 consilieri ai PSD-ului vă votează proiectul. Dar veniți cu o soluție 

pe care să o credem. Dacă dumneavoastră, colega dumneavoastră, prezintă foarte corect, din punct 

de vedere legal este absolut ok. Am cerut un punct de vedere inclusiv de la Curtea de Conturi, cum 

procedăm? Când am fost corecți și ne-am făcut datoria ca reprezentanți ai cetățenilor în această 

primărie? Când am votat reabilitarea în 2010, 2012, 2014, când inclusiv pe mandatul în care ați 

fost dumneavoastră în Consiliu s-au făcut peste 200 de blocuri, a mai rămas un singur pachet de 

blocuri sau câteva pachete de blocuri, un număr insignifiant față de câte blocuri sunt în Sectorul 1 

și ne cramponăm ca pentru aceste blocuri să îi pedepsim pe cei care au rămas, că ceilalți au scăpat 

și au primit reabilitarea gratis? Dar, gândiți-vă, vorbim de oameni… că într-adevăr colega 

dumneavoastră spune de excepții. De ce trebuie să jignim cetățenii? Haideți să facem o analiză 

socială la nivelul  întregului sector, la toți cetățenii, să vedem exact care ce venituri are… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți să închidem…  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: …avem un buget considerabil, pe care anul trecut n-ați fost... 

Ok! Hai să votăm! De acord. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Ok, dragi colegi. Supunem la 

vot proiectul. Proiectul nr. 9. Domnul Drăgușin, cum votați? 
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Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu?  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimarul Sectorului 1 (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe este 

online. Domnul Gheorghe?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? 

Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Avem 11 voturi pentru, 

5 abțineri și 10 voturi împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-251/30.08.2021A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 

PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 10 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 26 de consilieri locai prezenți în 

momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și proiectul 10: 

10. Proiect de hotărâre privind ”Planul de acțiuni și lucrări de interes local” pentru anul 

2022 ce vor fi executate de către beneficiarii de ajutor social, conform Legii nr. 416/2001, 

cu modificările și completările ulterioare (K2-001/14.01.2022)   

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă aveți aici puncte de vedere 

sau amendamente? Dacă nu sunt, mergem la vot! Domnul Drăgușin, cum votați proiectul 10? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș- 

Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Nu 

este. Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. În sală mai avem cinci 

voturi… încă un vot… 

Personal tehnic: Doamna Daniela Popa! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Proiectul a fost adoptat 

cu unanimitate de voturi a consilierilor locali prezenți.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 

locali prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Acestea au fost punctele. Continui 

cu punctul Diverse de pe ordinea de zi. Am spus la început, 11 nu are avizele încă. Și atunci nu îl 

putem vota astăzi. Și nici 12. Da, asta voiam și eu legat de ce spunea și domnul Tudose mai 

devreme. Apropos de închiderea blocurilor în lucru. Doamna Primar, sunt două blocuri, mergeam 

pe Calea Victoriei de curând… dacă ne ascultați... lângă Biserica Albă, deci între Biserica Albă și 

Hotelul Hilton este unul dintre ele, celălalt este chiar în diagonală. La cel în diagonală lucrarea 

pare a fi gata, dar lucrarea, sincer, e deplorabil cum arată… finisaje, chestii de partea tehnică, iar 

la cel de lângă Biserica Albă am văzut că au dat jos schelele și nu au terminat, adică pe partea 

respectivă cu biserica a rămas doar vata la vedere, n-au făcut tencuială. Nu știu de ce, de ce se 

întâmplă lucrurile astea. 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Atunci am revenit la 

începutul ședinței? Sau v-ați amintit așa, la un moment dat? Atunci blocul alb din Calea Victoriei 

era un bloc pe care Romprest trebuia să-l renoveze, au fost o mulțime de probleme. Până la urmă 

o altă firmă a acceptat să preia toate lucrările de acolo. Contractul cu firma care a montat  schela 

s-a finalizat, nu au putut să-l reînnoiască. Firma care a preluat și care face o lucrare corectă va 

finaliza cu altă metodă. O să fie un echipament cu care îi va lucra la fațadă fără schelă, cu un braț. 
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Acolo în mod normal în zilele următoare ar trebui să se finalizeze. Este un alt bloc imens care face 

față pe partea cealaltă a străzii și acolo trebuie să se finalizeze. Dacă tot vorbiți de blocuri, vă invit 

să observați blocul care a fost reabilitat pe Magheru, mai aproape de Piața Universității, pentru 

care am făcut un efort deosebit ca aspectul estetic să fie unul corect, demn de Bulevardul Magheru, 

cu o tâmplărie de culoarea lemnului. A fost un efort deosebit și asta vom face pentru toate blocurile 

care sunt în zonele protejate sau pe bulevardele mari. Vom face un efort suplimentar ca reabilitarea 

termică să nu distrugă aspectul exterior, pentru că ne dorim un oraș care nu numai este reabilitat 

termic, dar care șă arate așa cum ar trebui să arate Bucureștiul. Merci. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Așa e și normal, doamna Primar. Acum referitor la diverse, deci sincer, 

stimați colegi, eu personal am pierdut numărul la câte înștiințări avem de la Acta Non Verba. 

Doamna Secretar, ne-ați mai spus, cred că și colegii mei de la PNL au solicitat o situație cu toate 

aceste plăți la zi. Nu mai, le-am pierdut șirul, nu mai știm câte penalități mai plătim. Câte? E 

incredibil! Asta o data, vă rog, că ne-ați promis o situație la zi și doi: Am remarcat plângerile  

prealabile ale doamnei Cefalan Daniela Nicoleta. De asemenea, noi am solicita aici un punct de 

vedere referitor la toate aceste plângeri adresate de doamna Cefalan nouă, de la Direcția Juridică, 

de la dumneavoastră, doamna Secretar General, de la Direcția Economică pentru neachitarea 

acestor drepturi cuvenite din salarii, din indemnizații, precum și baza legală pentru care sumele 

aferente acestor drepturi au fost virate în alt cont, ceea ce e grav și să se identifice persoanele care 

vor plăti pentru neachitarea acestor drepturi. Așadar, poate până la ședința următoare ordinară să 

ne răspundeți la aceste plângeri prealabile ale doamnei Cefalan Daniela Nicoleta sau ne aduceți și 

nouă la cunoștință, cel puțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, doamna Primar… doamna Primar, avem pe Calea 

Griviței, v-am trimis, probabil a ajuns deja la dumneavoastră, notificarea sau solicitarea  

asociatiilor de proprietari, sunt mai multe blocuri, 222, 224, 234, sunt n, deci care au o problemă 

extrem de gravă, respectiv lifturile din acele blocuri, sunt blocuri făcute în regimul dinainte de 89, 

nu-și mai pot obtine ISCIR-izarea, deci ele nu numai că nu mai sunt în stare de funcționare optima, 

dar singura, mă rog, entitate care asigură, garantează funcționarea unui lift este acest certificat de 

iscirizare. În momentul în care, datorită vechimii, datorită uzurii, datorită defecțiunilor care nu mai 

sunt compatibile cu o funcționare normală, aceștia refuză să mai dea acest certificate, lifturile 

acelea în mod legal ar trebui oprite. În mod normal, dacă vor mai funcționa, vor funcționa cu riscul 

ca cineva să fie accidentat. Programul de reabilitare al lifturilor, program început în mandatul 

trecut, la care  au existat și un număr pilot, din ce știu s-au și și realizat, nu știu exact câte din ele…  

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: S-au realizat 20, domnul 

Tudose. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: E, bun!  
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Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1: Cunoaștem programul, ați 

depus un amendament cu acest program, îl vom analiza am înțeles că doriți acest lucru. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu-l dorim noi, îl doresc cetățenii! 

Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand–Primarul Sectorului 1:…este în discuțiile noastre 

pe la care v-am invitat pentru buget, la care ați refuzat să participați. Vom putea să discutăm acest 

aspect. Vă propun acum să încheiem ședința. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bine. Ok. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu am încheiat încă ședința. 

Domnul Oianu?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mai am si eu de spus două cuvinte, doamna Primar, legat de ce 

s-a întâmplat mai devreme și am atât să vă spun doamnă: "Je suis croitor, Je suis croitor", doamna 

primar, "Je suis croitor", în numele la toti croitorii din România, care au fost astăzi jigniți de 

dumneavoastră folosind termenul acesta peiorativ. Să vă fie rușine! Mulțumesc. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Domnule Oianu, dacă îmi permiteți. Acum 150 de ani 

pe când existau mahalale, când sectorul 1 era o mahala, dumneavoastră ați fi fost cârpaci. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: O notăm și pe asta. O notăm și pe asta. Bravo! Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Continuăm: 

Punctul D13: Adresa Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1, 

înregistrată la Sectorul al Municipiului București cu nr. 4442/26.01.2022 prin care transmite 

raportul de activitate pe semestrul II al anului 2021; 

D14. Plângerea prealabilă împotriva Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 240/22.12.2021 

privind implementarea Sistemul Integrat de Teleasistență, Teleurgență și Telemedicină ”Butonul 

de panică” (Buton Roșu) în regim gratuit cu tarif social și tarif integral de către Complexul 

Multifuncțional Caraiman, formulată de Emil Bârsan Andreiță, înregistrată la Sectorul 1 al 

Muncipiului București nr. 4710/27.01.2022 prin care solicită revocarea/anularea acestei hotărâri;  

D15. Adresa doamnei Pascu Adriana, înregistrată la Sectorul al Municipiului București sub  nr. 

4856/27.01.2022 prin care solicită participare la dezbatere propuneri buget anul 2022; 

D16. Aceeași doamnă cu adresa 4757/27.01.2022 prin care solicită același lucru; 

D17. Adresa Companiei de Investiții și Dezvoltare în Sănătate și Domenii de Interes Public-Privat 

Sectorul 1 SA, înregistată la Sectorul 1 al Municipiului București cu nr. 5064/28.01.2022 prin care 

transmite raportul de control și decizia Curții de Conturi României; 

Punctul D18. Adresa doamnei Pascu Adriana, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București 

cu nr. 5013/28.01.2022 prin care solicită participare la dezbatere propuneri buget anul 2022; 

Punctul D19. Adresa Liceului Teoretic George Călinescu, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 

București cu nr. 4974/28.01.2022 prin care solicită sprijin pentru rezolvarea unor situații urgente; 
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Punctul D20. Adresa Biroului executori judecătorești Acta Non Verba, înregistrată la Sectorul 1 

al Municipiului București cu nr. 5231/31.01.2022 privind pe creditorul Compania ROMPREST 

Service SA și pe debitorul Consiliul Local al Sectorului 1 al Municipiului București; 

Punctul D21. Adresa Inspectoratului Școlar al Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București cu 5393/31.01.2022 cu referire la arondare creșă; 

Punctul D22. Adresa Elsa Select Services, înregistrată la Sectorul 1 al Muncipiului București cu 

nr. 5292/31.01.2022 prin care transmite notificare referitor la contractul de concesiune nr. 

378/2020; 

Punctul D23. Adresa domnului Ivan Florin, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București cu 

nr. 5238/31.01.2022 prin care transmite sesizarea referitor la punctele 2 și 3 de pe ordinea de zi a 

ședinței CLS1 din data de 3.02.2022; 

Punctul D24. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București conform 64/31.01.2022 cu referire la petiția domnului Emil Bârsan cu 

privire la HCLS1 204/2020 Butonul Roșu; 

Și punctul D25. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București, înregistrată la Sectorul 1 al 

Municipiului București  66/31.01.2022 prin care transmite plângerea prealabilă a domnului Ivan 

Florin formulată împotriva HCLS1 34/2021 referitor închiriere imobil pentru Grădinița Goethe.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Cu permisiunea tuturor, în ședința următoare voi prezenta toate 

punctele de vedere în legătură cu plângerea prealabilă a domnului Emil Bîrsan referitor la ”Butonul 

vieții”, nu se mai cheamă ”Butonul roșu”, ”Brățara vieții”, scuzați. Și vă voi da toate datele, deci 

este o plângere neîntemeiată, dar  va primi un răspuns, nici o problemă. Mulțumesc frumos. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim frumos! Mulțumesc 

pentru timpul acordat. Dragi colegi, să aveți o seară frumoasă și celor care ne urmăresc de acasă. 

Ca încheiere, aș ruga și pe colegii de la tehnic să ne asigurăm că pe YouTube avem comentariile 

deschise. Suntem o instituție publică, n-aș vrea să ne aflăm în situația în care blocăm cetățenii să 

scrie ce dorințe au și pe YouTube, nu doar pe Facebook. Vă mulțumesc. Declar ședința închisă. 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,    SECRETAR GENERAL, 

   Daniel-Constnatin Ciungu           Lavinia Ionescu 
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Verificat, 

Georgeta Raportaru 

 

 

Întocmit, 

Daniela Anton 

Georgiana Iancu-Ene 

Manuela Moise 

Manuela Oprea 

 

 

 

 

 

 


